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לישיבת ועדת הבחירות המרכזית:  סדר יום 

 

אישור רשימות וכינויים   .1

2. שם וכינוי הרשימות לוועידת ההסתדרות, ועידת נעמ"ת, מועצות 

המרחבים ומועצות נעמ"ת במרחבים 

עדכון בנושא הסכמים קואליציוניים   .3

4. עדכון בדבר שינוי מיקום שלוש נקודות הצבעה שאושרו בוועדה 

5. משקיפים 

6. שונות 
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נוכחים: 

ועדת הבחירות  אורי קידר, יו"ר 

נחום אסד, מנכ"ל ועדת הבחירות 

עו"ד יפתח הלינג, יועמ"ש  

, חבר ועדה  שלמה אביטן

בני עיני, חבר ועדה 

צביקה מנשקו, חבר ועדה 

כוכבה קניסטר, חברת ועדה 

עדי זמיר, חבר ועדה 

אורטל דקל, חברת ועדה 

חיאתם ואכד, חברת ועדה 

עידן שושן, חבר ועדה 

אריק נדב, חבר ועדה 

עופר לוי, חבר ועדה 

דוד, חבר ועדה  ארמונד בן 

רועי שרעבי, חבר ועדה 

, חבר ועדה  איתמר אביטן

, חבר ועדה  אייל אוסטרינסקי

ון, חבר ועדה  אשר אוחי

, חבר ועדה  עומר לובטון

גיל אייזנשטיין קנה, חברת ועדה 

 

 

 

 



 

 

  4.4.2022 ועדת בחירות                                               

 

עמוד 4 מתוך 128 
נוצר על ידי  

 4

 

 

פרוטוקול 

 

 

שלום לכולם, ברוכים הבאים, אנחנו מתקדמים יפה יש  אורי קידר, יו"ר:  

לומר. הגענו כבר לישיבה הזאת שבה אנחנו מאשרים 

את הרשימות והכינויים ויוצאים לדרך, אפשר לומר. אז 

עוד קצת סבלנות ונראה לי אנחנו אחרי. יש לנו הרבה 

דברים לעבור עליהם היום, אבל הפרס הוא שרוב 

הדברים יהיו מאחורינו בסוף הישיבה הזאת. ככה, 

נתחיל, לפניכם את כל הדבר הזה, את כל הרשימות. 

שמרו את זה, יכול להיות שיהיה פה עוד קצת שינויים 

ונדבר גם על זה. נתחיל מהנושא הראשון - אישור 

הרשימות, מועמדים לכל הדברים, גם כינוי ואותיות. 

הרשימות שלפניכם הוגשו ב- 24.3. עוגנים בראשות 

ארנון בר דוד הגישה רשימות מלאות לוועידת 

הסתדרות, ועידת נעמת, 29 מועצות מרחבים של 

ההסתדרות, 28 מועצות נעמת. רשימת כולנו סלע 

הגישה 1,734 מעומדים לוועידת הסתדרות מתוך 2,001, 

לוועידת נעמת הוגשו 543 מועמדות מתוך 901 מקומות. 

למועצות המרחבים הוגשו 27 רשימות מתוך 29 

מועצות מרחבים. לא הוגשו מועמדים כלל בגליל עליון 

ונגב מרכזי בכולנו סלע, למועצות נעמת במרחבים 

הוגשו 26 מועצות מתוך 28, לא הוגשו-  

סליחה על ההערה באמצע הדיווח שלך, אתה אומר לא  שלמה אביטן:  

הוגשו למועצות מרחבים בשם כולנו סלע, כולנו סלע, 
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עכשיו מתמודדים רק כולנו. במרחבים מתמודדים רק 

כולנו. תגיע גם לזה.  

אנחנו נגיע, יש מכתב שהפצנו אותו אתמול. בסדר, יש  אורי קידר, יו"ר:  

מכתב שהפצנו. אנחנו נגיע לדבר גם עליו.  

כשאתה מדווח יש גם-   שלמה אביטן:  

זה הדיווחים. שאתה מדבר יש גם פרוטוקול שנכתב  בני עיני:  

ונרשם. לכן אני מעיר את ההערה פשוט.  

מאה אחוז.   אורי קידר, יו"ר:  

למען הסדר.   שלמה אביטן:  

יש מחלוקת לגבי, לגבי כולנו סלע, נידרש אליה בהמשך  אורי קידר, יו"ר:  

הישיבה. כרגע הדיווח הוא לגבי מה שהוגש לוועדת 

הבחירות. הייתי במועצות נעמת, מועצות נעמת 

במרחבים הוגשו 26 מועצות מתוך 28.לא הוגשו 

למועצות נעמת במרחבים אילת וגליל העליון מטעם 

כולנו סלע. למועצות-  

מה זה כולנו סלע?   שלמה אביטן: 

מה זה כולנו סלע?   עדי זמיר:  

אני מסביר. אני מסביר. למועצות המרחבים ומועצות  אורי קידר, יו"ר:  

נעמת במרחבים לא הוגשו מועמדים או מועמדות 

מטעם רשימת סלע, כל המועמדים והמועמדות הם 

מטעם, הם של סיעת כולנו בלבד, בסדר?  

תודה. זה מדויק.   עדי זמיר:  

אנחנו צירפנו טבלה שמרכזת כמה מועמדויות הוגשו,  אורי קידר, יו"ר:  

זה נמצא למעלה. כמה מועמדויות הוגשו מטעם כל 

אחד, יש לכם את זה באופן מסודר. בסדר? אחרי זה יש 

גם את כל הרשימות עצמן. אני ממשיך. לפי חוקת 
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הבחירות עד ארבעים ואחד יום לפני הבחירות מי 

שהגיש רשימה יכול להכניס שינויים ברשימת 

המועמדים, דהיינו אם יש מועמד שרוצים להחליף 

אותו או שהמועמד רוצה להתחלף, מותר להחליף 

מועמדים.  

[חילופי דברים ברקע]  

אולי נחכה קצת עד שיגמרו עם ה, סיימתם? יופי.  שלמה אביטן:  

בבקשה.  

אוקיי, שימו לב שעד 41 יום זה אומר 13.4.22 מותר  אורי קידר, יו"ר: 

להחליף, לעשות שינויים ברשימת המועמדים באופן 

הזה שאם רוצים להוציא מישהו או להחליף מישהו 

אפשר לעשות את זה. חשוב להדגיש שלא ניתן להוסיף 

מועמדים, לא ניתן לשנות את הרשימות, מה שניתן 

לעשות זה שינויים בתוך הרשימה. בסדר? זה יש עד ה-

13.4 להשלים את הדבר הזה. אותיות וכינויים, 

האותיות שהתבקשו ויופיעו על מסך ההצבעה, רשימת 

עוגנים יופיע הכינוי עוגנים האותיות עוגנים: ע, ו, ג, 

נ, י, ם. כולנו סלע יופיעו חזק - ח, ז, ק.  

מה זה כולנו סלע?   עדי זמיר:  

מיד, מיד נדבר.   אורי קידר, יו"ר:  

לא, אתה אומר פה לפרוטוקול כולנו סלע, מה זה כולנו  עדי זמיר:  

סלע?  

מתעקשים פה בצדק.   אייל אוסטרינסקי:  

יש פה חוקה שקובעת איך מגישים רשימה חדשה,  עדי זמיר:  

התנאים בחוקה לא התקיימו, אז אני רוצה לדעת, יכול 

להיות שמשהו השתנה.  
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ולכן מבקשים לעמוד על זה שזה ייאמר כולנו כרגע ולא  אייל אוסטרינסקי:  

כולנו סלע.  

מה שאנחנו עושים בישיבה הזאת, אנחנו בעצם  אורי קידר, יו"ר:  

מאשרים רשימות מועמדים, בסדר? ומאשרים כינויים 

ואותיות שמופיעים בהצבעות. אלו שני נושאים שונים 

שאנחנו צריכים להחליט עליהם, בסדר? מה שיובא 

להצבעתכם עוד מעט אחרי-  

רשימת המועמדים, על ידי מי הוגשו?   שלמה אביטן:  

אנחנו לא עסוקים בשאלה על ידי מי.   אורי קידר, יו"ר:  

לא, למה לא עוסקים בשאלה? מה זאת אומרת לא  שלמה אביטן:  

עוסקים בשאלה?  

אני, אני, בסופו של דבר יובא ממש עוד מעט להצבעה-   אורי קידר, יו"ר:  

למה לא תתחיל מזה?   שלמה אביטן:  

רגע, אני מסביר שלמה, שניה.   אורי קידר, יו"ר:  

כן, למה לא תתחיל מזה ואז-   שלמה אביטן:  

לא, זה פשוט בגלל שאתה מציין-   אייל אוסטרינסקי:  

אני רק מדווח. אנחנו נצביע על כל הדברים.   אורי קידר, יו"ר:  

בכל פעם רשימת מועמדים מטעם כולנו סלע, זאת  אייל אוסטרינסקי:  

הסיבה היחידה שהם מראים את זה כי אתה מציין את 

זה.  

אני מבין אז אני רוצה להסביר. יש, לא, אני אסביר  אורי קידר, יו"ר:  

שניה. יש רשימת מועמדים שמכנה את עצמה כולנו 

סלע. בסדר? והתקבלה לרישום ב- 24.3, שזה המועד 

להגשת רשימות המועמדים, ואתם עכשיו צריכים 

להצביע האם המועמדות של הרשימה הזאת, גם של 
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הסיעות האחרות, האם המועמדות של הרשימה הזאת 

היא מועמדות שמאושרת או לא מאושרת.  

מי שהגיש את הרשימה, את הרשימות מועמדים, זו  עדי זמיר:  

רשימת כולנו במרחבים ובנעמ"ת. אז למה אתה חוזר 

על זה עוד פעם ועוד פעם כולנו סלע?  

רשימה, אוקיי, רשימת סלע הגישו. חוץ מזה יש  אורי קידר, יו"ר:  

רשימת-  

רשימת סלע לא הגישה לאף מרחב ולא נעמת.   עדי זמיר:  

לא, לא, לא למרחבים, לא למרחבים, זה אמרתי קודם.  אורי קידר, יו"ר:  

רשימת סלע יחד עם כולנו, בסדר? יצרו סיעת אם שהם 

מכנים אותה כולנו סלע, בסדר?  

עצור. כשאתה אומר סיעת סלע וסיעת כולנו הקימו  עדי זמיר:  

סיעת אם, אני יודע שהחוקה קובעת שכדי להקים סיעה 

חדשה צריך לעמוד בכמה קריטריונים. אז השאלה 

הראשונה שנשאלת, האם סיעת סלע עמדה בכל 

הקריטריונים להקמת סיעה?  

כן, כן, כן.   אריק נדב:  

שאלתי אותו, לא אותך.   עדי זמיר:  

כן, כן.   אריק נדב:  

אוקיי.   אורי קידר, יו"ר:  

אריק, שאלתי אותו.   עדי זמיר:  

ממה אתה כל כך פוחד שיהיה סלע?   אריק נדב:  

לא פוחד, רוצה לעבוד לפי חוקה, זה הכל.   אייל אוסטרינסקי:  

קודם כל זה חוקי, הכל חוקי וזה התקבל, זה בסדר,  אריק נדב:  

עכשיו ממה אתה פוחד? מה הפחד שלך?  

לא חוקי, חוקתי.   עדי זמיר:  
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תסביר לי מה הפחד שלך.   אריק נדב:  

כן אורי.   עדי זמיר:  

מה הפחד שלך?   אריק נדב:  

כן אורי.   עדי זמיר:  

לא, קוראים לי אריק.   אריק נדב:  

כן אורי.   עדי זמיר:  

שניה.   אורי קידר, יו"ר:  

אבל אתה מתנהג כמו אורי.   עדי זמיר:  

אתה מתנהג כמו ילד קטן, מתנהג כמו ילד קטן, עזוב  אריק נדב:  

אותי, עזבנו.  

לפי הבדיקה שאנחנו עשינו אז רשימת סלע עומדת  אורי קידר, יו"ר:  

בדרישות של רשימה חדשה. אני אגיע לזה אני ממש 

שם, בסדר?  

בסדר, בסדר.   שלמה אביטן:  

זה חלק מהדיווח שלי. לשיטתנו, לשיטתנו זה מנגנון  אורי קידר, יו"ר:  

ועדת הבחירות נקרא לזה, כן, אני כיושב ראש, נחום 

כמנכ"ל, חילי כיועץ משפטי, לשיטתנו סלע עמדה 

בדרישות והיא כשירה להקים סיעת אם, בסדר?  

יש חמשת אלפים חתימות?   עדי זמיר:  

אנחנו יודעים, ועדת בחירות לא יודעת שעמדה  שלמה אביטן:  

בדרישות.  

בסדר אז אני עכשיו-   אורי קידר, יו"ר:  

אז אני אומר בפעם השלישית תתחיל מזה ואז תתקדם.   שלמה אביטן:  

בסדר, אני שם.   אורי קידר, יו"ר:  

לא, תתחיל מזה.   שלמה אביטן:  

הוא מנהל את הישיבה.   דובר:  
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הכל בסדר. אנחנו כמו שאמרתי צריכים להצביע על  אורי קידר, יו"ר:  

שני דברים, צריכים להצביע על נושא של אישור 

רשימות ובעניין הזה לא הגיעה שום פנייה, העניין הזה 

כפוף להצבעה שלכם, אתם צריכים להחליט על זה.  

מה קשה?   שלמה אביטן:  

אבל יש סדר יום, למה אתה, למה אתה, יש סדר יום.   אריק נדב:  

אפשר לדבר?   אורי קידר, יו"ר:  

אין לי בעיה של סדר יום.   שלמה אביטן:  

אז רגע, מה הבעיה? אני לא מבין מה הבעיה של כולם  אריק נדב:  

פה. מה?  

בוא, בוא.   שלמה אביטן:  

אתם רוצים שלא נתמודד?   אריק נדב:  

[מדברים ביחד]  

זה יעשה לכם כיף?   אריק נדב:  

בוא נדבר בנחת.   שלמה אביטן:  

אבל נתמודד, זה לא יעזור שום דבר.   אריק נדב:  

אתה תתמודד, כן, אתה תתמודד.   עדי זמיר:  

לא יעזור שום דבר.   אריק נדב:  

[מדברים ביחד]  

אני מודיע קבל עם ועדה אין שום כוונה להביא הצעה-   שלמה אביטן:  

[...] בחיים.   אריק נדב:  

למה אתה, למה אתה נכנס לדברים גם כשאני מדבר  שלמה אביטן:  

בשקט.  

לא, אני אומר לך, לא שמת לב.   אריק נדב:  

אין כל כוונה להעביר אף אחד מהנוכחים-   שלמה אביטן:  
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להרגיע, להרגיע. הכל בסדר, הכל בסדר, עולם כמנהגו  אריק נדב:  

נוהג.  

והנוכחים כאן-   שלמה אביטן:  

והנוכחים-   אורי קידר, יו"ר:  

[מדברים ביחד]  

שואלים שאלות הגיוניות. מה הבעיה?   חיאתם ואכד:  

סליחה-   אורי קידר, יו"ר:  

כשאין תשובות יש בעיה.   בני עיני:  

וכשאתה התווכחת ובישיבות הקודמות אתה לא חשבת  חיאתם ואכד:  

שיש סדר יום.  

אריק, שלמה, אני יכול ברשותכם? כמו שנוכחנו לדעת  אורי קידר, יו"ר:  

בישיבות הקודמות, אני מסוגל לנהל את סדר היום של 

הועדה בעצמי, אז אני לא צריך שתגידו לי מה להגיד 

לפני מה, ברשותכם, יש פה סדר יום ויש לו סיבה. אני 

מבין שיש נושאים שיותר מעניינים מאחרים אבל 

אנחנו נגיע לכולם.  

שמעתי מפה את ההערה של היועץ המשפטי. זה בסדר,  שלמה אביטן:  

הלאה תתקדם.  

אני לא שמעתי את ההערה של היועץ המשפטי.   אורי קידר, יו"ר:  

מה היועץ המשפטי העיר?   כוכבה קניסטר:  

אני שמעתי.   שלמה אביטן:  

ההערה הייתה שיש יו"ר ויש סדר יום ואני מציע שהוא  עו"ד יחיאל שמיר:  

ינהל את הישיבה.  

בסדר, שמעתי את ההערה, יש לי, אני יכול גם לדבר גם  שלמה אביטן:  

לשמוע.  
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אני לא צריך חיזוקים, תודה, בואו נתקדם. מה שאני  אורי קידר, יו"ר:  

רוצה להגיד זה ככה, לגבי, יש לנו שני נושאים, אני 

חוזר על זה כי זה באמת חשוב, כי אני רואה שהולך 

להיות פה דיון, וזה דיון חשוב, וחשוב לי שאתם תבינו. 

יש שני נושאים נפרדים, אחד זה אישור הרשימות 

והשני זה אישור השמות והכינויים. אני רוצה כרגע 

להציג לכם את המצב, אחרי זה נקיים דיון ואז 

ברשותכם גם נצביע, אבל אני חשוב לי שאני פשוט את 

כל התמונה תהיה בפניכם כדי שאפשר יהיה לקיים דיון 

ואפשר יהיה להצביע. אני חוזר, לגבי הכינויים 

והשמות. האותיות שהתבקשו ויופיעו על מסך 

ההצבעה: רשימת עוגנים - ע, ו, ג, נ, י, ם. אוקיי? 

  . עוגנים. כולנו סלע-

י' י'?   עדי זמיר:  

ע, ו, ג, נ, י, ם.   אורי קידר, יו"ר:  

עוגנים, נו.   שלמה אביטן:  

עוגנים. כולנו סלע ביקשו את האותיות חזק - ח, ז, ק.   אורי קידר, יו"ר:  

עוד פעם כולנו סלע.   עדי זמיר:  

זה בדיוק אותה פעם כמו הפעם הקודמת, תתנו לי  אורי קידר, יו"ר:  

להשלים ואחרי זה נדון על זה. שם וכינוי הרשימות, 

אוקיי? שם וכינוי הרשימות לוועידת ההסתדרות, 

ועידת נעמת, מועצות המרחבים, מועצות נעמת 

במרחבים. "עוגנים בראשות ארנון בר" דוד, כך ביקשה 

סיעת עוגנים. "כולנו סלע" זה הבקשה של כולנו סלע. 

עכשיו לגבי הרשימה החדשה סלע. הוגשו ביום הגשת 

המועמדות הוגשו רשימות תומכים לוועידת ההסתדרות 
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וועידת נעמת הוגשו 6,188 תומכים לשתי רשימות אלו 

בלבד. רשימות אלו נבדקו, כמו שבדקנו גם בסיבוב 

הקודם, כפי שכולם זוכרים ויודעים. אלו הממצאים: 

מתוך 6,188 בזק אונליין הצליחו לדבר עם 3,922, 

מאשרים שחתמו 3,318. סירבו לענות 230, 100 ניתקו, 

לא חתמו או לא זכרו שחתמו, 245 אנשים. כל השאר 

לא ענו. נעשו לפחות שלושה ניסיונות לכל אחד שלא 

ענה.  

אז אין 5,000?   עדי זמיר:  

יש 5,000.   עו"ד שי תקן:  

לפי הספירה שלנו יש 5,000.   אורי קידר, יו"ר:  

איך?   עדי זמיר:  

שמתוך 6,188 תומכים. אוקיי? אנחנו לא סופרים את  אורי קידר, יו"ר:  

אלה שהצלחנו לדבר איתם, כי יש חזקה שמי שהוגש 

הוא הוגש במיוחד כשמי שמאשרים והם הרוב המכריע 

של אלה שהגישו, אבל מתוך 6,188 תומכים 245 

אומרים שהם לא חתמו או שאומרים שהם לא זוכרים 

שחתמו. זאת אומרת אנחנו לא מצאנו סיבה בקונטקסט 

הזה להמליץ על פסילת הרשימה.  

לא הבנתי, 2,200-   עדי זמיר:  

מתוך 6,188 תומכים 230, 245 ענו שהם לא חתמו או  אורי קידר, יו"ר:  

שהם לא זוכרים שחתמו.  

[מדברים ביחד]  

אני חוזר. 3,922 זה כל האנשים שדיברנו איתם מתוך  אורי קידר, יו"ר:  

6,188. מתוכם 3,318 מאשרים שחתמו, 230 סרבו 
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245 אמרו שלא חתמו או לא  לענות, 100 ניתקו ו-

זוכרים שחתמו.  

[מדברים ביחד]  

עדיין יש פה ספק, עם כל הכבוד.   עדי זמיר:  

תוריד את ה- 245.   דובר:  

לא, זה לא המועמדים, זה הרשימות תומכים.   אורי קידר, יו"ר:  

מי שלא ענה זכה מההפקר כאילו.   אייל אוסטרינסקי:  

הוא מוריד רק את ה- 245 הוא אמר.   דובר:  

הוא אומר אם הוא לא ענה זה מאושר.   שלמה אביטן:  

[מדברים ביחד]  

אני רוצה להבהיר משהו, לא אני מחליט, כידוע, אם  אורי קידר, יו"ר:  

לאשר את הרשימות או לפסול את הרשימות, אני רק 

מנהל את התהליך ויכול להמליץ לכם.  

רגע, שאלה.   עדי זמיר:  

שניה, רגע, רגע, אני רק אשלים את המשפט. אני רק  אורי קידר, יו"ר:  

אשלים את המשפט. אני חושב שבנסיבות האלה 

ההמלצה צריכה להיות לאשר את הרשימה.  

לא, איך?   עדי זמיר:  

רגע, אייל.   אורי קידר, יו"ר:  

יש פה ספק.   עדי זמיר:  

אתה אומר חזקה שמי שלא ענה. אבל מי שסרב לענות  אייל אוסטרינסקי:  

אחרי שתפסו אותו, איך חזקה עליו שהוא מסכים? הלא 

מי שחתום ואין תפסו אותו היה מאשר על אף שסרב 

לענות, או תפסו אותו ברגע של מבוכה או אלוהים 

יודע מה, זה מה שנקרא חזקה הפוכה כבר צריכה 

להיות, זה קודם כל. אחר כך אלה שסרבו, אחר כך אלה 
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כבר מדובר בלפחות 400-500 מתוך שלושת אלפים תשע 

מאות משהו שתפסת אותם, נכון? באלה שלא תפסת 

אתה לא יכול להניח שהאחוזים כל כך שונים. כבר פה-  

קודם כל לא תפסנו אף אחד.   אורי קידר, יו"ר:  

לא, 2,200 אנשים תפסת בטלפון התכוונתי.   אייל אוסטרינסקי:  

בן אדם שאמר לנו שהוא לא חתם או שהוא לא זוכר  אורי קידר, יו"ר:  

שהוא חתם-  

התכוונתי תפסת בטלפון.   אייל אוסטרינסקי:  

אה אוקיי.   אורי קידר, יו"ר:  

2,200 איש לא תפסת בטלפון, לא הצלחת ליצור איתם  אייל אוסטרינסקי: 

קשר.  

245 אנחנו לא יכולים להגיד  אני אומר, גם לגבי ה- אורי קידר, יו"ר:  

בוודאות שהם לא חתמו, אנחנו רק יכולים לדעת שהם 

אמרו לנו שהם לא חתמו או שהם לא זוכרים שחתמו. 

וגם לגבי, אגב, אלו שאישרו שחתמו אנחנו לא יכולים 

לדעת אם הם אכן חתמו, אנחנו רק יודעים שהם אישרו 

לנו שחתמו. אז מתוך הבדיקה הזאת, בסיטואציה הזאת 

6,200 תומכים שמתוך זה דיברנו עם  שבה יש קרוב ל-

למעלה ממחצית, נגיד עם משהו כמו 40 אחוז, סליחה 

60 אחוז או קצת יותר, מתוך זה 245 אומרים הם לא 

זוכרים או לא חתמו אנחנו חושבים שזה לא, אין בזה 

די כדי לפסול את הרשימה. כמו שאמרתי, אני לא זה, 

אני לא מצביע בכלל לעניין הזה, אתם מצביעים. לדעתי 

לפסול רשימה על בסיס כזה זה התערבות אגרסיבית 

מדי נקרא לזה [...] אחר.  
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חס וחלילה אנחנו לא פוסלים אבל הם יכולים, יש להם  עדי זמיר:  

זמן לתקן.  

אין מה לתקן.   שלמה אביטן:  

איזה זמן לתקן?   אורי קידר, יו"ר:  

יש להם זמן להביא את החתימות שחסרות להם,  עדי זמיר:  

ומבחינתי כרגע חסרות להם 1,100 חתימות.  

יותר.   שלמה אביטן:  

לא, איך חסרות 1,100 חתימות?   אורי קידר, יו"ר:  

אתה אישרת 3,900.   עדי זמיר:  

לא, אני לא מאשר כלום.   אורי קידר, יו"ר:  

הוא גם לא אישר 3,900, 3,300.   אייל אוסטרינסקי:  

אני עושה בדיקה, זה לא אישור, אני רוצה להסביר.   אורי קידר, יו"ר:  

3,900 היו, חסרים להם 1,700.   עדי זמיר:  

תירגע. תירגע.   כוכבה קניסטר:  

המעמד, אני רוצה להסביר, המעמד של הבדיקה הזאת  אורי קידר, יו"ר:  

הוא לא מעמד של אישור, אוקיי? זה לא אישור. 

המעמד של הבדיקה כבדיקה לבדוק את הרשימה, כדי 

לקבל אינדיקציות יותר ברורות לגבי הכשירות של 

הקולות, של התמיכות, אוקיי? זה משהו יותר רך, זה 

לא כן, לא. מה שהבן אדם אמר בטלפון לא שווה יותר 

ממה שכתוב שחתום, בסדר? אבל ככל שהאינדיקציות 

הן יותר משמעותיות ככה צריך לבדוק יותר לעומק. 

כולנו יודעים מה היה פה בסיבוב הקודם, שקיבלנו, 

היה פה 800 אנשים שאמרו שהם לא חתמו או לא 

זוכרים והדעה שלי הייתה שצריך לפנות עם הדבר הזה 

  [...]
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תראה, על פניו, על פנין-   עדי זמיר:  

כרגע זה לא המצב.   אורי קידר, יו"ר:  

לפי מה שאמרת כרגע, 250 איש אומרים שזייפו את  עדי זמיר:  

החתימה שלהם.  

לא.   אורי קידר, יו"ר:  

ממש לא.   עו"ד שי תקן:  

מה לא?   עדי זמיר:  

ממש לא.   עו"ד שי תקן:  

250 איש אומרים שהם לא חתמו או לא זוכרים שהם  אורי קידר, יו"ר: 

חתמו.  

תודה.   עדי זמיר: תודה.  

כמה אמרו שלא זוכרים וכמה אמרו שלא-   עו"ד שי תקן:  

250 איש מתוך 3,300, איפה אתם חיים? 10 אחוז. 10  עדי זמיר: 

אחוז זיופים בסטנדרטים האלה.  

נשמה, קודם תלמד חשבון באחוזים, אתה אפילו לא  עו"ד שי תקן:  

יודע לעשות חשבון.  

אני גרוע, אני יודע.   עדי זמיר:  

אני רוצה לדעת כמה אמרו לא חתמתי, לא, לא זוכר,  עו"ד שי תקן:  

כמה אמרו לא חתמתי? יש את הנתון? אפשר לדעת 

אותו? בוא, אנשים שואלים שאלות הגיוניות, כמה 

אנשים מתוך 3,922-  

עכשיו, חסר וחלילה. אף אחד לא אמר לפסול אבל  עדי זמיר:  

שיביאו את החתימות שהם צריכים להביא.  

זה נתון בסיסי שצריך להביא אותו.   עו"ד שי תקן:  

מה, צריך לדעת-   כוכבה קניסטר:  

לא כאילו לא היה, אמרו לא חתמתי.   עו"ד שי תקן:  
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אבל אם אתה מוריד 250 איש מתוך 6,200-   אורי קידר, יו"ר:  

לא, אבל זה נתון מטעה.   עו"ד שי תקן:  

עוד פעם 6,200. תבטל את ה- 3,300.   עדי זמיר:  

[מדברים ביחד]  

מבחינתך מי שלא ענה לטלפון כאילו אישר?   דובר:  

כל מי שלא הגיעו אליו בכלל.   עו"ד יחיאל שמיר:  

אני מסביר,   אורי קידר, יו"ר:  

אז אני אומר,   דובר:  

אני אסביר.   אורי קידר, יו"ר:  

כל מי שלא ענה ולא תפסו אותו-   דובר:  

מה זה לא הביאו?   שלמה אביטן:  

מבחינתכם הוא אישר את זה?   אייל אוסטרינסקי:  

זה לא מספר טלפון קיים גם.   דובר:  

זה לא טוב.   שלמה אביטן:  

אני אסביר.   אורי קידר, יו"ר:  

מה זה לא התקשרו?   שלמה אביטן:  

זו החלטה לא סבירה.   אייל אוסטרינסקי:  

החוקה אומרת כזה דבר, מי שמגיש 5,000 חתימות הוא  אורי קידר, יו"ר:  

כשר. שניה, רגע, רגע, רגע.  

ב- 2,500 נעמת, רגע, אתה כל פעם אומר 5,000, 5,000,  איתמר אביטן:  

איפה 2,500 של נעמת?  

זה המספרים.   נחום אסד:  

מה? כתוב.   איתמר אביטן:  

אבל ברשותך, תשובה לשאלה.   אייל אוסטרינסקי:  
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רגע אייל אייל, בחתימתם של 5,000 תומכים בעלי זכות  איתמר אביטן:  

בחירה לוועידה, ולוועידת נעמת בחתימתם של 2,500 

בעלי זכות בחירה.  

אבל הם חופפים.   אורי קידר, יו"ר:  

זה חופף את ה- 5,000.   עו"ד שי תקן:  

הרי הם צריכים להגיש לוועידה. צריכה להיות רשימה  איתמר אביטן:  

לוועידה? לוועידת נעמת?  

יש.   עו"ד שי תקן:  

יש.   אורי קידר, יו"ר:  

אני ראיתי 544.   איתמר אביטן:  

מכולנו אולי, מכולנו.   אייל אוסטרינסקי:  

זה מה שהוא אמר לנו. יכול להיות שאני טועה, רק  איתמר אביטן:  

תגידו לי.  

מכולנו, לא מסלע.   אייל אוסטרינסקי:  

[מדברים ביחד]  

אנחנו מדברים כרגע על עצם הגשת הרשימה. אנחנו,  אורי קידר, יו"ר:  

רגע, אני אולי אני לא מבין אותך. יש תומכים ויש 

רשימות מועמדים. על מה אתה מדבר?  

אז לא קיבלנו, אוקי-   איתמר אביטן:  

רגע ברשותך אבל, 2,200 איש שלא ענו, לא הצליחו  אייל אוסטרינסקי:  

לתפוס אותם לשיחה בטלפון מבחינתך זה אנשים 

שאישרו וזה שלא,  

אז התחלתי להסביר, התחלתי להסביר. יש, בגדול מי  אורי קידר, יו"ר:  

שמגיש 5,000 חתימות לצורך העניין הוא כשיר. בסדר? 

אבל, אומרת גם החוקה, כי היא אומרת לוועדת 

הבחירות יש סמכות לבדוק את הדבר הזה, לבדוק את 
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החתימות. אנחנו לא מסתפקים בבדיקה נקרא לזה נגיד 

עשרה אחוז, אנחנו עושים בדיקה הכי רחבה שאנחנו 

יכולים לעשות, בסדר? במסגרת הבדיקה הזאת, בוא 

נניח רגע שהיינו מרימים טלפון ואף אחד לא היה עונה, 

האם לשיטתכם, בסיטואציה כזו צריך לפסול את 

הרשימה? הרי זה לא הגיוני, אף אחד לא ענה.  

לדעתי במצב הזה צריך לעשות בדיקה יותר טובה.   אייל אוסטרינסקי:  

לא, בסדר, אז עשינו בדיקה.   אורי קידר, יו"ר:  

קודם כל.   אייל אוסטרינסקי:  

הצלחנו להגיע לבדיקה מאוד עמוקה.   אורי קידר, יו"ר:  

אבל אתה לא פועל פה על-   אייל אוסטרינסקי:  

הבדיקה הזאת, גם, רגע, שניה. הבדיקה הזאת גם אם  אורי קידר, יו"ר:  

אתה לוקח אותה, סטטיסטית, גם אם אתה לוקח אותה 

סטטיסטית היא לא מורידה את הרשימה מתחת ל-

5,000 חברים ואני מזכיר שמה שעומד על כפות 

המאזניים זה פסילת רשימה שזה משהו מאוד מאוד 

מאוד כבד ומצד שני יש כאן איזה שהוא ניתוח 

סטטיסטי נקרא לו ככה, אינדיקציה, לדעתי, לעניות 

דעתי היא לא מספיק חזקה.  

עומר לובטון:  א' זיוף חתימות של אנשים זה לא דבר קטן.  

וזה גם מצע שעליו אנחנו מתבססים פה כי זה קרה  אייל אוסטרינסקי:  

בסיבוב הראשון, קרי בסיבוב הראשון הייתה פה בדיקה 

שכבר הראתה שנפסלו המון חתימות על רקע של או 

מזויפות או זה.  

הן לא נפסלו. מה שהיה, שניה אני רק אני אזכיר מה  אורי קידר, יו"ר:  

שהיה פה בסיבוב הקודם, אתה לא היית אבל נראה לי 
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התפרסם. אבל מה שהיה בסיבוב הקודם זה ככה, 

הרשימות, הרשימה שהוגשה הוגשה על טפסים לא 

נכונים מבחינה משפטית לעניות דעתנו כאלה שהם גם 

עלולים להיות מטעים ולכן לא היה ניתן לאשר אותה 

גם ברמה הפורמלית, ברמה המהותית, אבל לא היה 

ניתן לאשר אותה בלי שום קשר לחתימות. מעבר לזה, 

כמות החתימות בסופו של יום נדמה לי שהיה שם 

5,200 חברי הסתדרות שהביאו חתימות שלהם,  5,000 כ-

מתוך זה 800 שעשינו מתוך בדיקה גם שם לא הגענו 

3,500 או 4,000 שהגענו  לכולם, אבל 800 מתוך ה-

אליהם היו 800 שאמרו שהם לא זוכרים שחתמו או לא 

חתמו. הרשימה שהוגשה נפסלה לא בגלל זה, זה לא 

הגיע בכלל להצבעה. הרשימה נפסלה בגלל הטפסים, 

אבל אילו היה מגיע הדבר הזה הוא היה נדרש אז יכול 

להיות שהיא הייתה נפסלת בסיטואציה הזאת, וזה לא 

פשוט, אני מניח זה לא פשוט, אני מניח שגם היו 

תוקפים את זה. אני רוצה להבהיר שבלי עדויות 

קונקרטיות מאוד מאוד חזקות שרשימות התומכים 

הספציפיים לא חתמו לצורך העניין תצהירים בפני 

עורכי דין שהם לא חתמו, היכולת לפסול את הרשימה 

היא לא פשוטה כי הצד השני, כן? ההגבלה הזאת על 

היכולת להיבחר היא משהו מאוד מאוד מאוד חריף 

ואנחנו לא רוצים להגיע-  

אבל זה לא מגביל את היכולת שלהם להיבחר.   אייל אוסטרינסקי:  

ופה אנחנו במצב של 250 מתוך האלה שבדקנו.   אורי קידר, יו"ר:  
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אבל זה לא מגביל את היכולת שלהם להיבחר. כי הרי  אייל אוסטרינסקי:  

הם יכולים להתמודד באותה מידה מטעם כולנו.  

לא, זה הרשימה של סלע.   עו"ד שי תקן:  

זה לא קשור.   אורי קידר, יו"ר:  

זה לא מגביל את היכולת להיבחר של כולם.   אייל אוסטרינסקי:  

כולנו זה לא עיר מקלט לצורך העניין מבחינה משפטית.   אורי קידר, יו"ר:  

לא של היו"ר, לא של חברי הועידה, לא של חברי-   אייל אוסטרינסקי:  

[מדברים ביחד]  

מבחינה משפטית כרגע עומדת רשימת סלע לבחינה או  אורי קידר, יו"ר:  

שהיא תאושר או שהיא לא תאושר. אם היא לא תאושר 

אז גם אין לצורך העניין סיעת אם, כן? בשביל שתהיה 

סיעת אם צריך שתהיה לפחות שני מרכיבים.  

מי שנכווה ברותחין נזהר בצוננים. יש פה 250 איש  עדי זמיר:  

מתוך 3,200.  

250 שסירבו לענות.   אייל אוסטרינסקי:  

לא, לא, לא, 250, 245 שלא חתמו או לא זוכרים  עדי זמיר:  

שחתמו.  

245 לא חתמו.   שלמה אביטן:  

ו- 250 נוספים שאמרו אנחנו לא רוצים לענות.   אייל אוסטרינסקי:  

אז עם כל הכבוד, צריך לתקן את הרשימות של  עדי זמיר:  

הרשימה החדשה. אוקיי?  

אבל בוא נניח-   אורי קידר, יו"ר:  

ויש גם בחוקה מקום וזמן לתיקון הרשימות.   עדי זמיר:  

אבל אני שואל, נניח עכשיו-   אורי קידר, יו"ר:  

תתכבד הסיעה החדשה ותתקן, אנחנו לא פוסלים חס  עדי זמיר:  

וחלילה.  
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לא, אבל נניח שמוחקים את כל ה-245 אנשים האלה,  אורי קידר, יו"ר:  

מה זה משנה?  

245 האלה זה רק סממן.   עוד פעם, ה- עדי זמיר:  

מה זה מוחקים?   שלמה אביטן:  

סליחה?   אורי קידר, יו"ר:  

שלמה אביטן: מה זה מוחקים?  

נגיד שאתם בוחרים אותם מ[...]   אורי קידר, יו"ר:  

מה זה מוחקים? להגיש 245 שאומרים לך לא חתמו-   שלמה אביטן:  

הם לא אומרים לא חתמו, אני רוצה לדעת כמה אמרו  עו"ד שי תקן:  

לא חתמו.  

זה מה שהוא אמר.   שלמה אביטן:  

אני מבקש לדעת את הנתון הזה.   עו"ד שי תקן:  

מילה במילה.   שלמה אביטן:  

לא לא זוכר שחתם, זה משהו אחר.   אריק נדב:  

מה זה לא זוכר שחתם?   אייל אוסטרינסקי:  

בוא נבין את המספרים האמיתיים.   עו"ד שי תקן:  

הוא לא חתם לפני שלוש שנים.   אייל אוסטרינסקי:  

[מדברים ביחד]  

אלו שאמרו שלא זכרו, מי שאמר שהוא לא זכר שהוא  אורי קידר, יו"ר:  

חתם לתמיכה כשהחתימה הזאת הייתה בשבועיים 

האחרונים, או שלושה שבועות האחרונים, זה מבחינתי 

אינדיקציה בוא נגיד לא רחוקה מלא חתם.  

אבל בוא נבין את המספרים האמיתיים.   עו"ד שי תקן:  

לא, בסדר.   אורי קידר, יו"ר:  

[מדברים ביחד]  
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אבל מה אתם רוצים שהם יתקנו? זה באמת לא ברור,  עו"ד יחיאל שמיר:  

  -245 נגיד שה-

שישלימו את החתימות.   דובר:  

  .5,000 אין פה יותר מ- עו"ד יחיאל שמיר:  

2,200 אנחנו מבחינתנו קצת לא בטוחים שזה מה  אייל אוסטרינסקי:  

שנקרא חזקה שהם חתמו.  

המספר [...] זה 5,000.   עו"ד יחיאל שמיר:  

2,200 זה מספר מכריע. זה 2,200 איש שלא ענו.   אייל אוסטרינסקי: 

אין דרישה בחוקה.   עו"ד יחיאל שמיר:  

בלעדיהם אין 5,000 ואי אפשר להניח שכל אלה חתמו.   אייל אוסטרינסקי:  

חברים, בסוף אנחנו מגלים באיזושהי בדיקה-   אורי קידר, יו"ר: 

3,922. זה האנשים  תקשיב, בוא, בוא, הגעתם ל- עדי זמיר:  

שהגעתם אליהם. 245 לא, אמרו שהם לא חתמו או 

שהם לא זוכרים שהם חתמו.  

נכון, או לא זוכרים.   אורי קידר, יו"ר:  

1,400 אני לא יודע לעשות חשבון.   אוקי? אנחנו כבר ב- עדי זמיר:  

אתה לא יודע חשבון בכלל.   עו"ד שי תקן:  

אני לא יודע חשבון, יש לי בעיה עם זה.   עדי זמיר:  

זה שישה אחוז.   עו"ד שי תקן:  

אני יש לי בעיה לא עם חשבון, עם הספק. עדיין קיים  עדי זמיר:  

פה-  

אבל הוא אומר לך שישה אחוז, הוא מסביר לך.   אריק נדב:  

זה שישה אחוז.   עו"ד שי תקן:  

שישה אחוז, הוא אומר לך.   אריק נדב:  

[מדברים ביחד]  

אבל הוא עוזר לך, שישה אחוז.   אריק נדב:  
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שישה, עדיין קיים פה ספק, שיונחו על השולחן 1,500  עדי זמיר:  

חתימות חדשות,  

אין, לא חסר, זה החשבון.   עו"ד שי תקן:  

אנחנו נאשר בלי שום ספק.   עדי זמיר:  

שניה, נגיד ש-   אורי קידר, יו"ר:  

[מדברים ביחד]  

מה אני יכול לעשות? יש בעיה. יש בעיה עם הבן אדם  אריק נדב:  

וצריך לפתור אותה.  

אריק סליחה-   אורי קידר, יו"ר:  

[מדברים ביחד]  

אורי, יש פה 3,000 איש-   עדי זמיר:  

אני מבקש שתוציא אותו. לא, נו באמת.   אריק נדב:  

עדי, תקשיב, נגיד שהם מגישים רשימה, רגע אני רוצה,  אורי קידר, יו"ר:  

אני רוצה לעזור לכם להפעיל את שיקול דעתכם, נגיד 

שעכשיו הם מגישים רשימה-  

שיסביר לו, הוא שוב פעם, שיסביר לו.   אריק נדב:  

רגע, אריק. סליחה. נגיד שהוא מקים רשימה של 5,250  אורי קידר, יו"ר:  

חברים, בסדר? והיו, אנחנו היינו אומרים שמצאנו 250 

שיש לגביהם ספק והיינו מקבלים עכשיו הודעה 

מהרשימה שלהם שאומרת 250 שמות באמת לא חתמו, 

אנחנו מודים שהם לא חתמו, אז יכול להיות שיש פה 

מקום לחקירות, לסנקציות, whatever, אבל 5,000 

חתימות כשירות יש, אז איך אתה יכול לפסול אותם?  

אייל אוסטרינסקי: אבל אין 5,000 חתימות כשירות כי יש 2,200 אנשים 

שלא הגיעו אליהם, 2,200 אנשים הללו אי אפשר להזיז 
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 [...] 3,900 חזקה, מאשרים את חתימתם כי אין ב-

חתימה.  

לא צריכים להתקשר לכל אחד.   עו"ד שי תקן:  

ה- 2,200 אנשים הללו-   אייל אוסטרינסקי:  

התקשרו ל- 4,000 איש.   עו"ד שי תקן:  

[מדברים ביחד]  

250 או  זה לא הגיוני משני טעמים, אחד שזה לא רק ה- אייל אוסטרינסקי:  

245 שאמרו שלא חתמו או לא זוכרים שחתמו אלא מי 

שסרב לענות כששואלים אותו, כשפונים אליו, זה 

חזקה דווקא הפוכה, ולא חזקה שהוא חתם. ויתרה מכך 

שאנחנו מתבססים פה על מצב שכבר היה פה תהליך 

החתמה אחד שהיה מאוד מאוד בעייתי. ואכן, שבו 800 

איש לשיטתך, שאתה עכשיו אמרת, 800 אנשים אמרו 

לא חתמנו או זה. ולכן אתה חייב לשפוט את האירוע 

לא לקולא אלא לחומרא במיוחד כשמנגד לא עומדת 

פסילת הזכות להיבחר. ועדיין כל, היו"ר יוכל להיבחר, 

המועמד ליו"ר סליחה, המועמדים לוועידה והמועמדים 

לוועידת נעמת. ובתוך המכלול הזה אז צריך לעשות פה 

בחינה הרבה יותר טובה מצד אחד או לחלופין לא 

2,200 הללו מאשרים שחתמו.  להחיל פה חזקה שכל ה-

זה מה שאני אומר.  

ושאלה אחרונה, מה זה ניתקו? ניתקו שמעו ששואלים  איתמר אביטן:  

ההסתדרות וניתקו?  

כן.   אורי קידר, יו"ר:  
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שניה רגע. אז זאת אומרת, 100 שמעו הסתדרות ניתקו.  איתמר אביטן:  

230 אנחנו על 330 פלוס 245 אנחנו על כבר על 570, 

570 מתוך-  

זה בחוזים מספר קריטי.   עדי זמיר:  

לא עזרתי לך. 570 מתוך 4,000 איש שענו אנחנו  איתמר אביטן:  

נמצאים על 12-13 אחוז. אוקיי? שכנראה לא רצו 

לאשש את החתימה שלהם. אני הולך, אני שוב, לא 

שחתמו, לא רצו לאשש את החתימה שלהם. 12 אחוז 

זה משהו שלדעתי-  

אז תוריד 12 אחוז-   עו"ד שי תקן:  

5,000 שמדברים על 6,200.   זה עדיין לא מגיע ל- אורי קידר, יו"ר:  

אתה כל הזמן יוצא מנקודת הנחה שכל מה שמעל 3,922  שלמה אביטן:  

כשירים והם תקינים.  

לא, הוא עושה אותה סטטיסטיקה והוא מגיע למספר.   עו"ד שי תקן:  

לא, אין סטטיסטיקה בבחירות.   שלמה אביטן:  

אין בדיקה של כל אחד שמצביע. לא היה מעולם דבר  עו"ד שי תקן:  

כזה.  

מספר קטן מדי כדי להסיק סטטיסטיקה.   דובר:  

למה עשו את זה בסיבוב הראשון? כי-   שלמה אביטן:  

[מדברים ביחד]  

אני לא עושה כלום. אני רק שואל.   שלמה אביטן:  

שלמה, הטלפונים של האנשים הם סופקו על ידי  עומר לובטון:  

הרשימה או מתוך ספר ההסתדרות?  

אין לי מושג, אני לא יודע.   שלמה אביטן:  

כולם חברי הסתדרות?   עומר לובטון:  

כן, ברור. ברור. אלה חברי הסתדרות.   אורי קידר, יו"ר:  
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תראו, אני, החזקה היא שהחתימות הן תקינות והנטל  עו"ד יחיאל שמיר:  

להגיד שהחתימות הן לא תקינות הם על ועדת בחירות 

ולא להפך, זאת אומרת זה לא חזקה שהחתימות 

מזויפות. ועכשיו תבואו להוכיח שהחתימות הן תקינות 

אלא בדיוק ההפך. אני מזכיר את החזקה הזאת לא רק 

כי קודם כל החוקה אומרת שכל הרשימות נתמכות 

בתצהירים של מי שערך את החתימות האלה, בתצהיר 

של עורך דין. ובאמת בסבב קודם נפסלו הרשימות כי 

הן לא עמדו בתנאי הזה, בין היתר-  

כמה התצהיר שווה של מי שערך אותן עכשיו?   אייל אוסטרינסקי:  

לא, עכשיו הטפסים נבדקו והם כן עמדו בתנאי הזה.   עו"ד יחיאל שמיר:  

אבל אתה מבקש, מסתמך על תצהיר של מישהו שערך  אייל אוסטרינסקי: 

את הרשימה כשכבר פעם אחת, לא לפני עשר שנים, 

ממש לפני חודש או חודשיים 800 חתימות שהוא הגיש, 

אתה מבקש להסתמך על התצהיר שלו?  

אתה מוזמן לראות את מה שהיה לפני חודש ומה שיש  עו"ד יחיאל שמיר:  

עכשיו ואתה תראה שזה נראה שונה. הם למדו את 

הלקח שלהם והפיקו את הלקחים והגישו רשימות 

שונות ממה שהגישו בפעם הקודמת.  

כן, אבל אנחנו לא בגנון.   עדי זמיר:  

עכשיו, רגע.   עו"ד יחיאל שמיר:  

לא שהפיקו את הלקח.   עדי זמיר:  

עוד פעם, נקודת המוצא שלנו זה שהחתימות הן  עו"ד יחיאל שמיר: 

תקינות, אלא אם התעורר ספק וכמו שאורי אמר לגבי 

250 חתימות אולי מתעורר ספק, הוא גם ציין ובצדק 

עדיין זה לא הוכחה לשום דבר, זה מעורר קושי מסוים. 
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250 ונפחית את כל המספרים  אבל גם אם נפחית את ה-

  .5,000 שאיתמר ציין, הם מעבר ל-

עוד פעם אתה, יחיאל אתה עוד פעם אומר מעבר ל- איתמר אביטן:  

5,000 כשאנחנו אומרים שנבדקו רק 4,000. שמתוכן -  

אין דרישה שכל חתימה וחתימה תיבדק.   עו"ד יחיאל שמיר:  

אז אוקיי רגע, אז שניה, רגע-   איתמר אביטן:  

יש הצהרה על כל אחד ואחד זאת הבעיה, אם יש  כוכבה קניסטר:  

הצהרה אז בוא, אם יש הצהרה לכל אחד שהצביע בעד 

אז יש הצהרה, אם אין הצהרה אנחנו בבעיה.  

אז יש.   עו"ד שי תקן:  

איך יש?   אייל אוסטרינסקי:  

[מדברים ביחד]  

הצהרה של מי? שערך רשימה עם 800 חתימות כמו  אייל אוסטרינסקי:  

בפעם הקודמת זה?  

יש אישור עו"ד על כל חתימה.   עו"ד שי תקן:  

סעיף 7ג פרק ט קובע שרשימות התמיכה, עמוד 21-   עו"ד יחיאל שמיר:  

זה חוקת ההסתדרות.   שלמה אביטן:  

יתמכו בתצהירים של ראש הרשימה או בא כוחה של כל  עו"ד יחיאל שמיר:  

אחד מהגורמים שערכו אותה, התומכים חתמו בעצמם 

ובפניהם על רשימות התמיכה, רשימות התמיכה בצירוף 

התצהירים תוגשנה בוועדת הבחירות בעותק המקורי. 

מנכ"ל הועדה בדק שאכן הרשימות האלה הוגשו, 

התצהירים האלה הוגשו. התמלאו התנאים של סעיף 

7ג. בפעם הקודמת לא התמלאו התנאים זה דווח 

לוועדה ובאמת הרשימה נפסלה.  

לא בגלל זה זה נפסל.   אורי קידר, יו"ר:  
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בין היתר, גם זה היה אחד הפגמים שהיו בפעם  עו"ד יחיאל שמיר:  

הקודמת, בסבב הזה הפגם הזה לא נמצא.  

יש לי שאלה.   רועי שרעבי:  

לא הנחת את דעתי.   עדי זמיר:  

יש לי שאלה. קודם כל אני לא מסכים עם מה שאתה  רועי שרעבי:  

אומר, אבל יש פה עוד סוגיה שאני יודע שיש תנאים 

להקמת רשימה חדשה. אחד מהתנאים זה צ'ק של מאה 

אלף שקל, התנאי השני הוא נכון 5,000 חתימות אבל 

יש עוד תנאי שזה 500 חתימות בכל מרחב. זה לא אחד-  

לא, זה לא תנאי.   עו"ד יחיאל שמיר:  

בטח זה תנאי, זה שלוש, תראה לפי החוקה אלו  רועי שרעבי:  

התנאים המצטברים, ואתה צריך לעמוד באחד התנאים.  

[מדברים ביחד]  

5,000 חתימות. אבל בואו  אני לא מסכים אתכם על ה- רועי שרעבי:  

רגע נשים את זה בצד, בוא נדבר על ה-500. לא הגישו 

בכלל, אז איך אפשר לאשר רשימה חדשה? עכשיו אני 

לא רוצה לפגוע במערכת הבחירות, הם יכולים 

להתמודד בכולנו, לא רוצים לפגוע בדמוקרטיה.  

  .(3)7 איתמר אביטן:  

7א3 זה גם רשימת מועמדים.   אורי קידר, יו"ר:  

בבקשה תסתכל רשימה חדשה. זה כמו שאני כרגע  רועי שרעבי:  

אקרא לליכוד הליכוד ביחד, אז אני אבוא יום אחרי 

הבחירות אני אגיד ביחד זה סיעה והליכוד זה זה סיעה. 

איך זה עולה? צריך לעמוד בתנאים המצטברים.  

זה רשימות מועמדים.   אורי קידר, יו"ר:  

לא, אני מדבר על הקמת רשימה חדשה.   רועי שרעבי:  
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רשימה חדשה זכאית להגיש רשימת מועמדים בהתקיים  אורי קידר, יו"ר:  

התנאים הבאים, סעיף 3 רשימות מועמדים למועצות 

המרחבים ולמועצות נעמת במרחבים, לכל מועצה 

ומועצה בנפרד תוגשנה בחתימות-  

[מדברים ביחד]  

אבל אין רשימות מועמדים.   אורי קידר, יו"ר:  

אז היא לא יכולה להיות רשימה חדשה.   רועי שרעבי:  

היא יכולה, שלי יחימוביץ הגישה מועמדים לכל מרחב-   עו"ד שי תקן:  

שלי יחימוביץ ניגשה עם רשימה קיימת, רשימה קיימת.   איתמר אביטן:  

[מדברים ביחד]  

אני בכלל בא וטוען,   רועי שרעבי:  

אתה אומר שרשימת מועמדים, שניה, שרשימת  אורי קידר, יו"ר:  

מועמדים שלא מגישה רשימת מועמדים למרחבים-  

היא לא יכולה להיות סיעה.   רועי שרעבי:  

לא יכולה-   אורי קידר, יו"ר:  

לא יכולה להיות סיעה, בוודאי זה כתוב לך בחוקה.   רועי שרעבי:  

איך תצביע? בוא תגיד לי עכשיו יותר ממנו, איך  איתמר אביטן:  

תצביע?  

יש לנו פה יועץ משפטי.   אורי קידר, יו"ר:  

אורי, איך תצביע-   איתמר אביטן:  

בבקשה, אני מפנה את הסוגייה אליך, זה לא הגיוני  רועי שרעבי:  

שאנחנו נלך נגד החוקה. יבוא יום לפני הבחירות אני 

אקרא לסיעה שלי בשלושה שמות ויום אחרי זה אני 

אתפצל לשלוש סיעות? אני לא מבין איך זה עובד. יש 

בחוקה רשום שחור על גבי לבן השלושה תנאים 
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המצטברים, לא עמדת באחד מהם אתה לא יכול להיות 

סיעה. נקודה.  

השלושה תנאים המצטברים לסיעה חדשה או לרשימה  עו"ד יחיאל שמיר:  

135 למסור  חדשה קבועים בסעיף 5 הם צריכים ביום ה-

הודעה על כוונה להתמודד. סיעת סלע עמדה בתנאי 

הזה. התנאי השני זה להגיש ערבות או צ'ק בנקאי של 

100,000 שקל גם התנאי הזה מולא. והתנאי השלישי זה 

רשימות תומכים. רשימות תומכים הן תלויות באיזה 

מוסד אותה רשימה חדשה מעוניינת להתמודד. היא לא 

חייבת להתמודד לכל המרחבים ולוועידה, היא כן 

חייבת אבל להתמודד לוועידה. זאת אומרת 

ההתמודדות היא לוועידה ורשימה חדשה חייבת להביא 

5,000 חתימות תמיכה כדי להתמודד לוועידה. אם היא 

עמדה בתנאי הזה, רגע, היא תהיה כשירה גם להתמודד 

למרחבים אם היא תגיש חתימות.  

לא, חולק עליך משפטית. שחור על גבי לבן.   רועי שרעבי:  

רק איפה כתוב-   איתמר אביטן:  

כתוב כאן שחור על גבי לבן, שלושה תנאים-   רועי שרעבי:  

רגע, איפה כתוב שהיא חייבת להגיש לוועידה?   איתמר אביטן:  

אז אני אסביר את זה עוד פעם, בסעיף 1 לחוקה קודם  עו"ד יחיאל שמיר:  

כל זה מתחיל לגבי רשימת,  

עמוד ופרק.   איתמר אביטן:  

עמוד 19.   עו"ד יחיאל שמיר:  

חוקת ההסתדרות?   שלמה אביטן:  

לא אנחנו מדברים על סיעות חדשות.   עו"ד יחיאל שמיר:  

[מדברים ביחד]  
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איפה הם חייבים להתמודד בוועידה? איפה כתוב?  איתמר אביטן:  

רשום, אם אתה הולך על 7א אתה צריך ללכת על כל 

7א.  

לא איפה כתוב שהם חייבים זה ב-2ב. רשימת מועמדים  עו"ד יחיאל שמיר:  

שהתמודדה בבחירות לוועידת ההסתדרות ולא עברה 

את אחוז החסימה, הרשימה שהגישה למועצת המרחב 

או נעמת לא תשתתף בחלוקת המנדטים. זאת אומרת 

התנאי שלך בכלל בשביל להגיע למרחבים, למועצת 

המרחב, אתה צריך לעלות לוועידה ומשם אתה תוכל 

בזה זה נלמד.  

אני יכול להקים סיעה אז רק עם 5,000 חתימות? לפי  רועי שרעבי:  

מה שאתה אומר.  

סליחה רק שניה, לא.   עו"ד יחיאל שמיר:  

מה לא? רגע. אתה אומר אני לא. האם אני יכול להקים  רועי שרעבי:  

5,000 איש להפקיד מאה אלף שקל האם יש לי סיעה? 

אני רוצה שזה יהיה לפרוטוקול, חד וחלק. אני רוצה 

לדעת. למה-  

רועי שניה.   עו"ד יחיאל שמיר:  

500 חתימות בכל  אני נמנעתי מלהקים סיעות בגלל ה- רועי שרעבי:  

מרחב, לא הצלחתי. בכנות. אני רוצה לדעת אם עם 

5,000 חתימות יש לי סיעה.  

עמוד 21, 7, 3, איך אתה מסביר אותו? עמוד 21, 7, 3,  נחום אסד:  

איך אתה מסביר אותו?  

עוד פעם,   עו"ד יחיאל שמיר:  

אני שאלתי שאלה פשוטה, עונה היועץ המשפטי  רועי שרעבי:  

המלומד.  
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אתה פשוט לא נתת לי להשלים את המשפט.   עו"ד יחיאל שמיר:  

אני גם משפטן, אני שאלתי שאלה פשוטה. האם אני  רועי שרעבי:  

5,000 חתימות ומאה אלף שקל  יכול להקים סיעה ב-

צ'ק-  

והגשת הודעה להקמת-   אורי קידר, יו"ר:  

כן כן, והודעה.   רועי שרעבי:  

כן התשובה היא כן.   עו"ד יחיאל שמיר:  

אני יכול להקים סיעה ככה?   אורי קידר, יו"ר:  

כן. והסיעה הזאת תתמודד רק לוועידה.   עו"ד יחיאל שמיר:  

אז מה עם התנאי שאומר 500 חתימות?   רועי שרעבי:  

[מדברים ביחד]  

עוד פעם, אני לא בא לפסול רשימות, אני לא זה, אני  רועי שרעבי:  

שואל משהו מהותי בשבילי.  

עו"ד יחיאל שמיר: אם אתה רוצה להתמודד למרחבים אז אתה צריך להביא 

500 חתימות.  

[מדברים ביחד]  

עכשיו תשאל, רגע, מה עם של ה-500? הוא לא תקף  רועי שרעבי:  

להקמת סיעה. אז אין שום-  

אבל אתה טועה בפרשנות זה לא משהו-   עו"ד יחיאל שמיר:  

אני חושב שאני לא טועה בפרשנות,   רועי שרעבי:  

זכותך המלאה.   עו"ד יחיאל שמיר:  

השאלה פה לפי מה שאני מבין זה האם יש חובה  אורי קידר, יו"ר:  

לרשימת מועמדים חדשה להתמודד גם במרחבים.  

לא, אני לא מדבר על זה, על התמודדות, אני מדבר  רועי שרעבי:  

כרגע רק שלב ההקמת רשימה חדשה. יש שם תנאי, על 

זה אני מדבר.  
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רועי, אני רוצה לשאול שאלה,   עופר לוי:  

רועי שרעבי:  על זה אני מדבר ורשום שם תנאי, שאחרי-  

[מדברים ביחד]  

שניה, אני רוצה לשאול שאלה, לוועידה הארצית  עופר לוי:  

מאיפה נגזרים הקולות?  

[מדברים ביחד]  

חילי, שאלה, ב-73, חילי,   עופר לוי:  

[מדברים ביחד]  

אבל שניה, שניה.   עופר לוי:  

התנאי הזה אני אגיד לך למה הוא, שלא יהיה פה  רועי שרעבי:  

200,000 סיעות. למה? כל מפעל מעל איקס עובדים, 

תחתים 5,000 ויש לו סיעה, נמצא את עצמנו יום 

למחרת עם 4,000 מאות סיעות בגלל זה באו והחוקה 

הקשתה בכוונה שצריכים להביא 500 חתימות בכל 

מרחב זה למען הסדר של ההסתדרות גם שינו את 

החוקה כדי לשמור על ההסתדרות שבפיצולי סיעות 

נצטרך נעים, אני יודע שלא יהיה לנו כח אלפיים 

סיעות, היום אנחנו באים ואומרים לפי הפרשנות של 

המשפטית שלכם שכל מפעל יכול.  

[מדברים ביחד]  

חיליק, סליחה, חיליק ברשותך. מאיפה נגזרים הקולות  עופר לוי:  

של הועידה ארצית?  

כל-   עו"ד יחיאל שמיר:  

מהמרחבים.  רועי שרעבי:  

מאיפה נגזרים הקולות של הועידה הארצית?   עופר לוי:  

מהמרחבים.   רועי שרעבי:  
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אני לא יודע אתה מצביע במרחב זה הולך לוועידה  עופר לוי:  

הארצית, אז אתה לא יכול לבוא ולומר שאתה לא 

תחתים לוטו מרחב כי אם לא החתמת לוטו מרחב אין 

לך קולות בוועידה הארצית זה לא יכול להיות.  

אתם יודעים שיש מכשיר-   עו"ד יחיאל שמיר:  

בגלל זה רשום הסעיף הזה.   רועי שרעבי:  

אני שואל שאלה, אם אתה בא ואתה אומר אתה יכול  עופר לוי:  

להתמודד לארצית ואתה לא יכול להתמודד במרחב, אז 

מאיפה אתה מקבל את הקולות בארצית? אתה לא יכול.  

כי הוא לא נמצא במרחבית אתה לא יכול לשים פתקים  רועי שרעבי:  

במרחבים הוא לא נמצא במרחבים.  

אז זה לא הגיוני מה שאתם אומרים.   עופר לוי:  

[מדברים ביחד]  

בואו נסתכל על החוקה בצורה פשוטה ביותר. יש  רועי שרעבי:  

תנאים מצטברים והם לא סתם רשומים.  

זה לא מה שרשום בחוקה.   עו"ד יחיאל שמיר:  

זה בדיוק-   רועי שרעבי:  

[מדברים ביחד]  

די נשמה זה מה שרשום, אני אין לי בעיה, יום אחרי  רועי שרעבי:  

הבחירות אני אבוא לסיעה שלי כל יו"ר ועד יקימו לי 

סיעה.  

הוא אמר משפט פשוט, רשימה זכאית להגיש, רשימה  עדי זמיר:  

זכאית, אתה זכאי אם אתה תעמוד בשלושת התנאים. 

לא עמדת בשלושת התנאים אז אתה לא זכאי לגשת 

לוועידה. זה מה כתוב פה.  

[מדברים ביחד]  
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יש לכם בעיה שאתם מחפשים בכח מתחת ללא יודע  עו"ד שי תקן:  

למה.  

לא מחפשים בכח שום דבר.   שלמה אביטן:  

אני אשמח שתקבלו החלטה לפסול את זה, נלך לבית  עו"ד שי תקן:  

משפט על זה. קדימה. אין לכם שמץ של אמת בטענות 

האלה. כולם יודעים את זה פה.  

חלילה, יש לכם זמן לתיקון,   עדי זמיר:  

לא, אתם-   רועי שרעבי:  

לך תתקן. מי פסל?   עדי זמיר:  

רועי תן לי משפט, הגשנו 6,200 חתימות כשרות עם  עו"ד שי תקן:  

תצהירים של עו"ד, יש 200 שאמרו סימן שאלה בואו 

נתקדם בחיים.  

לא אבל חסר עוד מלא.   עדי זמיר:  

אין חובה להגיש רשימה בכל מרחב, הגשנו כסיעת אם  עו"ד שי תקן:  

במפלגת כולנו כן במרחבים ויש כמה מרחבים שלא 

הגשנו וזאת זכותנו לא להגיש ובואו נתקדם ונתמודד 

בקלפי חבר'ה. אני אומר, גם קידר, למרות הטענות 

שהיו לי נגדו פעמים קודמות אומר את הדברים בצורה 

מפורשת, גם היועץ המשפטי של ההסתדרות.  

שיירשם בפרוטוקול.   אורי קידר, יו"ר:  

אני אומר לפרוטוקול שקידר נוהג בצורה מאוד הגונה  עו"ד שי תקן:  

בישיבה הזאת.  

זה המסמך הראשון שיוגש [...] לשופטים.   שלמה אביטן:  

אני יודע, זה בסדר החיים נמשכים שלמה וגם אחרי  עו"ד שי תקן:  

הבחירות נמשיך לכולנו לבוא לבניין.  

אין כל ספק.   שלמה אביטן:  
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אם כך אני אשמח באמת להעלות את הסוגייה  רועי שרעבי:  

שהעליתי להצבעה.  

קודם כל ברור שזה יעלה להצבעה על זה אין שאלה  אורי קידר, יו"ר:  

בכלל, אני רק-  

[מדברים ביחד]  

אורי וחילי, אני או שאם יש צורך שאני אשיב לדברים.   עו"ד שי תקן:  

כן בבקשה תשיב לדברים, וודאי שיש צורך שתשיב  אורי קידר, יו"ר:  

לדברים.  

סליחה רק עוד דבר אחד, אני אפנה אתכם לעוד סעיף  עו"ד יחיאל שמיר:  

בעמוד 23, 10א, אולי הוא יעזור. סיעות ורשימות 

חדשות הרוצות להתמודד למועצת המרחב חייבות 

להגיש רשימת מועמדים המתגוררים בתחום המרחב. 

גם מהסעיף הזה אתם לומדים אם הסיעה רוצה 

להתמודד למועצת המרחב אז היא נדרש ממנה לעשות 

מה שכתוב בסעיף. אין חובה מסיעות או מרשימות 

חדשות-  

[מדברים ביחד]  

עוד פעם אתה, אתה צריך להקשיב למה שרועי אמר,  איתמר אביטן:  

הוא לא אמר שהם חייבים לרוץ למרחבים הוא אמר 

שהם חייבים להחתים כמרחב המרחבים יש הבדל 

משמעותי, הוא יכול לא לרוץ אבל שיהיה לו תמיכה, 

רגע, שניה, אבל תן לו לסיים.  

7(3) רשימות מועמדים למועצות המרחבים  שניה, ב- אורי קידר, יו"ר:  

ומועצות נעמת-  

המטרה הייתה בסופו של דבר שמכיוון שההסתדרות  איתמר אביטן:  

היא גוף ארצי מה שרועי אומר גוף ארצי לא יכול 
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להיות שכל אחד, צריכה להיות תמיכה ארצית. לא יכול 

תמיכה מקומית בלבד שבית חולים מקים לך 5,000-  

כמה זה חמש מאות מרחבי, כמה זה חמש מאות כפול  עו"ד שי תקן:  

29 מרחבים. זה 14,500, זאת אומרת שאתם אומרים 

שסיעה בשביל להתמודד צריכה להביא 14-  

איתמר אביטן: מתוך-  

[מדברים ביחד]  

חייבת. אז עכשיו תשאלו למה יש סעיף אחר שכתוב  עו"ד שי תקן:  

מספיק 5,000?  

ואני מפנה אתכם לסעיף ה' שאומר הגישה רשימה  עדי זמיר:  

חדשה יחד עם סיעות קיימות רשימת אם אין בך כדי 

לפטור אותה מהדרישה להשיג חתימות תמיכה כאמור 

בסעיף זה.  

נכון, אף אחד לא מתווכח על זה.   עו"ד שי תקן:  

בסדר גמור.   עו"ד יחיאל שמיר:  

מעניין.   עדי זמיר: אוקיי,  

אורי קידר, יו"ר: אני חושב באמת שתראו בסעיף 7א3 כתוב רשימות 

מועמדים למועצות המרחבים ולמועצות נעמת 

במרחבים. בכל מעצה וזה תוגשנה בחתימות. עכשיו, 

אני חושב שזה יחד עם 10א כאילו באמת מצביע על זה 

שיש פה איזשהו שיקול דעת בלהגיש. אני מסכים פה 

שהלשון פה של חוקת הבחירות היא לא הכי ברורה וגם 

הרציונל הזה אני חייב להגיד שהוא הגיוני, בעיניי 

לפחות, שלא יהיו פה עכשיו סיעה לכל מפעל. אבל על 

פניו נראה שיש פה מקום לקבל החלטה אם רשימה 
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חדשה רוצה להתמודד או לא רוצה להתמודד, שאלה 

לא פשוטה, אני חייב להגיד.  

עכשיו בוא ניקח עוד צעד קדימה, מה אתה עושה  איתמר אביטן:  

בבחירות? אם אתה עושה פתק סלע כולנו אז מה אז 

אוטומטית הבן אדם נבחר במרחב? איך יכול להיות?  

לא הבנתי. במסך? במסך הצבעה?   אורי קידר, יו"ר:  

נגיד, אתה צריך לפצל עכשיו.   איתמר אביטן:  

אתה בתחילת הישיבה כל הזמן חזרת-   עדי זמיר:  

כשאדם בא להצביע יש לו מסך לוועידה, יש לו מסך  אורי קידר, יו"ר:  

לוועידת נעמת, אחרי זה כשיש מסך לצורך העניין 

למרחבים אז הוא מצביע לפי המועמדים שיש שם.  

לא, לא, הוא לא יודע למה הוא מצביע. מופיע לו ח, ז,  עדי זמיר:  

ק, כולנו סלע, וזה לא נכון. וזה לא נכון.  

טוב, זה שאלה אחרת. תכף נדבר על הכינויים.   אורי קידר, יו"ר:  

זה לא נכון.   עדי זמיר:  

לא, לא, זו שאלה אחרת. אנחנו נדבר על הכינויים, זו  אורי קידר, יו"ר:  

שאלה אחרת  

על זה גם נדבר.   עדי זמיר:  

ששם אני דווקא פחות-   אורי קידר, יו"ר:  

זה לא נכון, זה לא כולנו סלע.   עדי זמיר: 

לא, לא, אין פתק של חבר במרחבים, אתה מצביע  איתמר אביטן:  

עוגנים זה גם הועידה וגם במרחב?  

[...] מרחב, בוודאי.   שלמה אביטן:  

אז מה עכשיו אם אני סיעת כולנו? אבל אין, סיעת  איתמר אביטן:  

כולנו סלע-  

אבל אנחנו לא רוצים שהוא יהיה.   עדי זמיר:  



 

 

  4.4.2022 ועדת בחירות                                               

 

עמוד 41 מתוך 128 
נוצר על ידי  

 41

 

 

והצבעתי, אז לא קיבלתי את זה בתוך המרחבים. איך  איתמר אביטן:  

יכול להיות?  

[מדברים ביחד]  

אתה אומר לי אין סלע במרחבים, איך יכול להיות?   איתמר אביטן:  

שישלימו את הבדיקה, שיראו שיש 5,000 ונחזור לפה  עדי זמיר:  

ונמשיך לדון.  

יש רק סלע שהגישה ככה, והיא לא מגישה למרחבים.  אורי קידר, יו"ר:  

מה עושה בן אדם שמצביע?  

[מדברים ביחד]  

מה הבעיה?   אורי קידר, יו"ר:  

אין שום בעיה. וזו הייתה הפרקטיקה במערכות  עו"ד יחיאל שמיר:  

בחירות-  

חברים, אבל ברצינות, כשחיים כץ הקים את סיעת עוז  עו"ד שי תקן:  

הוא הגיש במרחבים? לא.  

היו ראשי מרחבים בכל מרחב, מה זאת אומרת?   אייל אוסטרינסקי:  

החוקה הזאת תוקנה כבר 20 פעם, אתה יודע.   שלמה אביטן:  

שלמה, שלמה, בואו.   עו"ד שי תקן:  

20 פעם תוקנה.   שלמה אביטן:  

יש הוראות ברורות. יושב פה יועמ"ש של ההסתדרות-   עו"ד שי תקן:  

אבל גם כולנו לא הגישה למרחבים בבחירות הקודמות.   עו"ד יחיאל שמיר:  

מסביר לכם שאין תנאי כזה, אז אין תנאי. ב' יש סיעת  עו"ד שי תקן:  

אם שהגישה מועמדים גם למרחבים. אחרי זה נדבר על 

הוויכוח שיש על העניין הזה.  

אני לא מסכים איתך, שאין תנאי, יש תנאי בחוקה,  רועי שרעבי:  

נשמה.  
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יש מועמדים, אין תנאי. אתה חושב שיש, אני חושב  עו"ד שי תקן:  

שאין והיועמ"ש שכתב את החוקה שאין.  

מועמדים שלא יודעים שהם מועמדים בכלל.   חיאתם ואכד:  

חברים, תפסלו אותנו. בוא נלך לבית משפט על זה.   עו"ד שי תקן:  

עדי זמיר: לא פוסלים אף אחד. צריך לתקן.  

תקבל זמן לתקן ופתרנו את הבעיה.   אייל אוסטרינסקי:  

[מדברים ביחד]  

ממה אתה מפחד?   עדי זמיר:  

אשר, אשר, אומר לכם היועמ"ש-   עו"ד שי תקן:  

ממה הוא מפחד?   עדי זמיר:  

אומר לכם יו"ר הועדה-   עו"ד שי תקן:  

[מדברים ביחד]  

אין בעיה בחוקה, אין בעיה בטפסים.   עו"ד שי תקן:  

אני לא אומר שאין בעיה בחוקה.   אורי קידר, יו"ר:  

יש לכם, יש לכם-   עו"ד שי תקן:  

אני אומר שהחוקה הזאת-   אורי קידר, יו"ר:  

תדבר בקול רם, אני מבקש.   שלמה אביטן:  

אני אמרתי שאני לא אומר שאין בעיה בחוקה, אני  אורי קידר, יו"ר:  

חושב שהחוקה לא כל כך ברורה בנקודה הזאת. אני רק 

חושב שכשקוראים את כלל הסעיפים נראה שהכוונה 

של מי שקובע את החוקה היה שרשימת מועמדים תוכל 

להגיש רק לוועידה ולוועידת נעמת ולא להגיש 

במרחבים, כשיש תנאים ספציפי לגבי מי שרוצה להגיש 

במרחבים. ככה זה נראה. זה די עולה במפורש מ- 10א.  
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התנאי הספציפי הוא הקמה של הרשימה. אחר כך יש  רועי שרעבי:  

להם זכות לבחור אם הם רוצים להתמודד במרחבים או 

לא רוצים. אנחנו לא מכריחים אותם. תנאי להקמה.  

לא, אבל ב- 7(3) לא מדובר בהקמה, מדובר על רשימת  אורי קידר, יו"ר:  

מועמדים למועצות המרחבים.  

הקמה. הקמה. אני מסתכל על-   רועי שרעבי:  

אבל תסתכל על סעיף 7(3). סעיף 7(3) מתעסק בהקמה.  אורי קידר, יו"ר:  

הרי מזה אתה מביא את התנאי. אתה מביא את התנאי 

מ- 7(3) כתנאי להקמה. אבל בסעיף 7(3) מדובר על 

רשימת מועמדים, לא על רשימות תומכים. ואז אומרים 

אתה רוצה להגיש רשימת מועמדים אתה צריך לא 

פחות מ- 500 חתימות כתמיכה. אבל זה כשאתה רוצה 

להגיש רשימת מועמדים למועצות המרחבים, זאת 

אומרת זה לא תנאי להקמה הכללית. אני מבין את 

הבלבול וגם אני מסכים שסעיף 2א הוא לא ברור 

בהקשר הזה. אבל הפרשנות שאתם מציעים היא 

פרשנות לדעתי קיצונית.  

לי הסעיף מאוד ברור, כי החוקה באה והשתנתה בשנים  רועי שרעבי:  

האחרונות כדי לחסום רשימות וסיעות בת ופיצולים 

ופילוגים ולכן הסעיף הזה גם בא כדי למנוע מכל מפעל 

להקים פה סיעה. אני חושב שאנחנו צריכים לתת על 

זה את הדעת ולשמור, עכשיו אני לא מדבר על מערכת 

בחירות כזאת או אחרת, אנחנו לא מונעים מהם 

להתמודד אלא לשמור על ההסתדרות שלא כל מפעל 

יקים סיעה.  
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טוב, אפשר להביא את העניין הזה להצבעה. זו השורה  אורי קידר, יו"ר:  

התחתונה.  

שווה. שי רצה להגיד משהו.   עו"ד יחיאל שמיר:  

כן, עוד פעם, אני לא רוצה לנהל את הישיבה הזאת כמו  עו"ד שי תקן:  

ישיבות קודמות באיזה צעקות. אני לא רואה סיבה 

קרובה לטענה שמחזיקה מים לפסול את סיעת סלע 

כרגע. אני מבקש מכם לאשר את הסיעה. היועמ"ש אמר 

שאין פה שום סיבה, גם יו"ר הועדה מסכים איתו, 

למרות הטענות שיש לי נגדו. אני כן רוצה להדגיש 

בפניכם, הגשנו קרוב ל- 6,200 חתימות. עשו בדיקה 

הרבה מעבר למה שמקובל בבדיקות מהסוג הזה, כולל 

בעבר. מצאו אולי 240 שיש לגביהם סימן שאלה.  

245 ולא אולי.   אייל אוסטרינסקי:  

אני לא הפרעתי לך.   עו"ד שי תקן:  

אבל זה לא אולי.   אייל אוסטרינסקי:  

אבל לא בא לי לצעוק היום.   עו"ד שי תקן:  

מה זה משנה?   אייל אוסטרינסקי:  

אבל אני אצעק אם אתה רוצה.   עו"ד שי תקן:  

תצעק כמה שאתה רוצה, אבל זה לא אולי, זה בטוח.   אייל אוסטרינסקי:  

בסדר?   עו"ד שי תקן:  

די, די, זה לא מכבד.   כוכבה קניסטר:  

זה לא מכבד גם כשהוא אומר לי שאני זייפן, אז מה?  עו"ד שי תקן:  

גם אני יודע לדבר לא יפה. אז תן לי לדבר. בתורך לא 

הפרעתי. מתוך 6,188 בדקו 3,922. 85% מהם, 3,188 

אישרו פוזיטיבית את חתימתם, לא היה ולא בערך. אז 

תיקחו את המספרים האלה, תבינו שאין בכלל ספק 
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שיש פה מעל 5,000. אז הטפסים, חילי אומר נכון, פעם 

קודמת לא הקפדנו על כל פרט שהחוקה דורשת. כל 

טופס שהוגש אושר אישית על ידי עורך דין בחתימת 

מקור, אז זה קל מאוד להפריח האשמות, לאנשים 

באמת לייחס זיופים זה קצת מוגזם. אנחנו היינו 

בתחושה מאוד לא טובה ממש שקרה פעם קודמת אבל 

הפקנו לקחים, כמו שחילי אמר. הטפסים עכשיו 

האפיפיור לא היה מחתים אותם יותר טוב מאתנו, זה 

אחד. ב', אין שום דרישה בחוקה, עם כל הכבוד, להגיש 

מועמדים גם במרחבים. יש דרישה ל- 5,000 חתימות 

ולהגשת רשימה ארצית ולערבות בנקאית. עמדנו בדבר 

הזה. חילי היועמ"ש של ההסתדרות שאני מניח שהייתה 

לו יד בניסוח החוקה הזאת אומר לכם את זה בצורה 

ברורה, משפטית זה לא מחזיק מים. וצריך לזכור, 

אנחנו מדברים על זכות לבחור ולהיבחר, זו זכות 

קדושה. אם יש ספק גם אם חברי אורי סבור שאפשר 

לנסח את זה, גם אם יש ספק לכאן או לכאן, כשבאים 

לפסול מועמדים צריך להחמיר ביותר. אז גם אם אפשר 

לפרש אחרת הפרשנות שלנו בהחלט סבירה, אין שום 

סיבה לפסול את הרשימה. אני מבקש מכם לאשר את 

הרשימה. היה ולא תעשו את זה, לא בא לי לצעוק, אז 

נלך על זה לבית משפט. אבל באמת, זו התמודדות 

דמוקרטית שמאפשרים למפלגה חדשה, סיעה חדשה, 

רשימה, רוצה להתמודד, תעמוד במבחן בקלפי, תנו לה 

לעשות את זה. אני לא מבין למה כל המשחקים האלה.  
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יש לנו שאלה של אישור הרשימה. יש לנו פה כמה  אורי קידר, יו"ר:  

הצבעות. אבל אני מציע שאנחנו נצביע על העניין הזה 

בגלל שהוא עלה וזה, לא נצביע אנבלוק על כמה 

דברים, כדי שיהיה ברור מה מצביעים. אני רק רוצה 

ברשותכם להשלים את הדיווח שלי בנושא רשימת 

המועמדים.  

אני רק שניה, אורי, רק סליחה, חשוב לי רק להבהיר  עו"ד יחיאל שמיר:  

עוד פעם, האישור שיכול להינתן לרשימה הוא אך ורק 

לוועידה וכמובן לא למועצות המרחבים. אני גם 

הבהרתי את זה לרשימת סלע, שהם לא יוכלו להגיש 

מועמדים באף לא אחד מהמרחבים.  

ולא הגשנו.   עו"ד שי תקן:  

ולא הוגשו.   עו"ד יחיאל שמיר:  

אני רק רוצה להשלים את רשימות התמיכה ואז נעבור  אורי קידר, יו"ר:  

להצבעות. יש פה עוד נושא שצריך לדבר עליו כאילו 

סביב נושא הרשימה או זכאות הרשימה עצמה. היה פה 

דיבייט אבל יש לנו מכתב על השולחן שצריך להתייחס 

אליו שמתייחס לכינוי של הרשימה ותכף נדבר גם על 

זה.  

אולי נשלים את הנושא הראשון?   עו"ד שי תקן:  

הנושא הראשון-   אורי קידר, יו"ר:  

אישור הרשימה.   עו"ד יחיאל שמיר:  

יש לי הצעת החלטה.   רועי שרעבי:  

אוקי, אין בעיה. אני מוכן שנעשה הצבעה על העניין  אורי קידר, יו"ר:  

הזה עכשיו. אז מה שאני מעלה להצבעה זה ככה, הצעת 

ההחלטה-  
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יש לנו הצעת החלטה.   עדי זמיר:  

יש לי הצעת החלטה.   רועי שרעבי:  

אני מוכן לשמוע.   אורי קידר, יו"ר:  

הצעת ההחלטה: 1. הוצגו בפני הועדה ליקויים ברשימת  רועי שרעבי:  

התומכים שהוגשו מטעם רשימת סלע. 2. ניתנה 

אפשרות לרשימת סלע להוסיף חתימות בעלי זכות 

בחירה במקום חתימות שנפסלו או בוטלו על ידי ועדת 

הבחירות. חתימות אלו יוגשו לא יאוחר מיום ה- 13 

לחודש. במקרה ומספר החתימות שיוגשו מטעם רשימת 

סלע יעמדו בדרישות החוקה לא יגיע למספר הנדרש 

רשימת סלע לא תהיה רשאית להתמודד בבחירות, 

במקרה זה סיעת כולנו תתמודד שלא במסגרת רשימת 

אם.  

זאת אומרת אין טענה, רק שאני אבין, הטענה לגבי אי  אורי קידר, יו"ר:  

הכשירות של הרשימה בגלל שלא הגישה רשימות 

תמיכה במרחבים-  

גם, זה בתוך זה.   רועי שרעבי:  

זה בתוך זה?   אורי קידר, יו"ר:  

זה בתוך זה.   רועי שרעבי: 

לא הבנתי.   עו"ד שי תקן:  

אני גם לא הבנתי את זה. אני מצטער. נראה לי שיש  אורי קידר, יו"ר:  

פה כמה חברים שלא הבינו. אתה יכול להקריא את זה 

שוב?  

כן. הוצגו בפני הועדה ליקויים ברשימת התומכים  רועי שרעבי:  

שהוגשו מטעם רשימת סלע הן בוועידה והן במרחבים. 
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ניתנה, תינתן אפשרות לרשימת סלע להוסיף חתימות 

בעלי זכות בחירה-  

איזה חתימות?   עו"ד שי תקן:  

במקום חתימות שנפסלו או בוטלו או לא הוגשו  רועי שרעבי:  

לוועדת הבחירות.  

דהיינו במרחבים גם.   אורי קידר, יו"ר:  

או לא הוגשו. דהיינו במרחבים.   רועי שרעבי:  

אוקי.   אורי קידר, יו"ר:  

וזה גם למרחבי נעמת.   עו"ד יחיאל שמיר:  

גם לנעמ"ת. והחתימות האלו ניתן להם את ההזדמנות  רועי שרעבי:  

שיוגשו ביום ה- 13 לחודש. במקרה והחתימות שהוגשו 

מטעם רשימת סלע יעמדו בדרישות אין בעיה 

שיתמודדו. במידה ולא, אנחנו לא פוגעים להם בזכות 

ה-  

אבל הם עומדים כבר בדרישות.   עו"ד שי תקן:  

אוקי, אז אני-   אורי קידר, יו"ר:  

במידה ולא, הם יכולים-   רועי שרעבי:  

אורי קידר, יו"ר: אני ברשותכם אציע נוסח נוסף ואז נצביע בין שני 

הנוסחים. עמדה שלי ואתם תצביע על אחד משני 

הנוסחים, אלא אם כן שי פה רוצה להוסיף נוסח 

straight  שלישי. הנוסח שאני מציע כנראה פחות

forward ימצא חן בעיניכם לפי מה שאני שומע פה זה: 
מאשרים את הגשת המועמדות של הרשימות עוגנים 

וכולנו סלע לוועידת ההסתדרות. אני מניח שאת 

עוגנים גם לפי הנוסח שלכם מתכוונים לאשר, נכון?  

עוגנים מאושר.   דוברת:  
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עוד לא הצבענו על זה. אז את זה אנחנו נוסיף בכל  אורי קידר, יו"ר:  

מקרה. מאשרים את הגשת המועמדים של רשימות 

המועמדים עוגנים וכולנו סלע לוועידת ההסתדרות, 

ועידת נעמת, מועצות המרחבים ומועצות נעמת 

במרחבים שהוגשו והכל בכפוף לכך כי הרשימות יבצעו 

את כל התיקונים שיוצגו להם וזאת עד לתאריך 13.4.22 

בשעה 16:00 בצהרים.  

[מדברים ביחד]  

מאשרים. מאשרים.   עו"ד שי תקן:  

לא, אבל אנחנו לא הצגנו שום תיקונים, אז פה, אוקי,  אורי קידר, יו"ר:  

בסדר.  

מה התיקונים?   דוברת:  

עוד פעם, סליחה.   איתמר אביטן:  

יש תיקונים בשמות של-   עו"ד שי תקן:  

בסדר. יש כמה תיקונים פורמליים-   אורי קידר, יו"ר:  

[...] ויש לכם הבעה מאוד של אי ספיקות, משהו לא  כוכבה קניסטר:  

ברור לי פה. כולם מתמהמהים בחשיבה, בלוגיקה, ב[...] 

בין הדברים, בהחלטה לקבל החלטה. אני לא מבינה, 

אני יצאתי מבולבלת. פשוט חד משמעית.  

כוכבה, יש הצעה של רועי-   עו"ד יחיאל שמיר:  

זה גורס אחד, זה גורס שתיים. תקשיבו, אתם  כוכבה קניסטר:  

משפטנים. אנחנו פה חברי ועדה, אין לנו רקע משפטי. 

לי יש מנהל עסקים אבל לא משפטים.  

קצת משפטים.   עו"ד יחיאל שמיר:  

אבל לא יתכן דבר כזה. יש דברים שצריך לאמת. אם  כוכבה קניסטר:  

הם הולכים לבתי משפט השופט הרי יכריע, הוא לא 
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יוכל להבליג על דבר שהוא לא מאמין בו. יש צדק, יש 

בית משפט. אני רק שואלת שאלה היפותטית. האם 

באמת, ואני מצפה ממך חילי וגם מאורי, הנכד שלי 

אורי, זה שם יקר לי, אני חושבת שאתם צריכים באמת 

וגם רועי, אני חושבת שהדבר הזה צריך לתת, לרקום 

עור וגידים ולקבל החלטה הגיונית ושמשכנעת את כל 

חברי הועדה. נקודה. אי אפשר, יש לי סחרחורת כבר.  

גיל אייזנשטיין קנה: האמת שאם זה מקובל על כולם, אולי נקבל את 

ההחלטה הזאת ונדון באיזה תיקונים צריך. זה בעצם-  

את לא יכולה לקבל החלטה ואחר כך לדון בתיקונים.   שלמה אביטן:  

את לא יכולה חלק, צריך גורף.   כוכבה קניסטר: 

אני אסביר. יש תיקונים. אני פשוט לא השלמתי את  אורי קידר, יו"ר:  

הדיווח שלי. אני רוצה לסגור את הפינה הזאת כדי 

שיהיה ברור על איזה תיקונים אני דיברתי, בסדר? 

יוגשו רשימות מועמדים, ברשימות המועמדים חלק 

מהרשימות הם כפולים, בסדר? זאת אומרת גם עוגנים 

וגם כולנו סלע הגישו את אותם מועמדים לאותו 

מקום. היו 39 מועמדים שנמצאו בשתי הרשימות. 

נשלחה הודעה לבא כוח הרשימות של שתי הרשימות 

בדבר מועמדים אשר נמצאו בשתי הרשימות בצירוף 

שמות המועמדים. הרשימה נמצאת כאן. רשימת סלע 

הגישה מכתבים של 29 מועמדים. מכתבים של 29 

מועמדים מועמדים המבקשים להישאר ברשימת כולנו 

סלע. יש, זה גם כן מצורף פה. זאת אומרת מתוך 33-  

מתוך ה- 39?   דוברת:  
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מתוך ה- 39 29 מועמדים הזדהו לצורך העניין ככולנו  אורי קידר, יו"ר:  

סלע. נכון להיום הרשימות המקוריות, הרשימות 

שנמצאות בפנינו וגם בפניכם הן הרשימות המקוריות 

שכוללות את הכפולים. את הדבר הזה צריך לתקן, 

בסדר? זה מה שאמרתי, זה תיקון פורמלי. וגם אם הוא 

לא יוגש אז פשוט אפשר למחוק את המועמדים האלה. 

אבל זה תיקון פורמלי וזה צריך לתקן עד 41 יום לפני 

הבחירות, זה ה- 13, אוקיי? עוד דבר, שהיו מועמדות, 

היו אנשים שהגישו ברשימות פשוט ביקשו שיסירו את 

המועמדות. 56 מועמדים ומועמדות שהוגשו על ידי 

רשימת כולנו סלע הגישו מכתבי הסרת מועמדות והם 

לא יכולים להיות כלולים ברשימות, גם את זה צריך 

לתקן. ברשימת עוגנים הי המועמד אחד שהגיש מכתב 

הסרת מועמדות וגם את זה צריך לתקן. זה הכל נמצא 

בקובץ הזה. את התיקונים האלה אנחנו מצפים פשוט 

באופן פורמלי שהרשימות, שהסיעות יגישו לנו 

מתוקנים, בסדר?  

לגבי הסרת מועמדות, יש לנו הרבה אנשים, מועמדים  חיאתם ואכד:  

שהם רוצים להסיר את מועמדותם. ואני דיברתי עם-  

זכותם עד יום הבחירות להוציא את עצמם מהרשימה.   שלמה אביטן:  

אבל לא יצטרפו במקומם.   דובר:  

עד עכשיו אנחנו קיבלנו 56-   אורי קידר, יו"ר: 

עד ה- 13 אפשר לתקן, אחרי ה- 13 יכולים לצאת אבל  שלמה אביטן:  

לא יכנסו במקומם.  

קיבלנו 56 מועמדים של כולנו סלע שאמרו אנחנו לא  אורי קידר, יו"ר:  

רוצים להיות מועמדים וקיבלנו אחד כזה בעוגנים 
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שאמר אני לא רוצה להיות מועמד. זה מה שקיבלנו עד 

היום. אם יש עוד, אנשים יכולים להסיר את 

מועמדותם, אף אחד לא מכריח אותם להתמודד. אבל 

בשלב הזה עוד אפשר להחליף אותם כאמור. זה 

התיקונים שאני התייחסתי אליהם. אז עכשיו אם 

נחזור-  

בעניין הזה של הכפילויות והרשימות, למרות שאמרת  שלמה אביטן:  

את זה בראשית דבריך, סתם, גליל עליון למשל, הודעת 

  . שאין מועמדים לכולנו סלע-

לכולנו סלע, נכון.   אורי קידר, יו"ר:  

יכולים היום להציג מועמדים שם?   שלמה אביטן:  

לא. לא.   אורי קידר, יו"ר:  

אני מבקש שזה יירשם בפרוטוקול.   שלמה אביטן:  

מה שלמה? לא שמעתי את השאלה.   כוכבה קניסטר:  

שלמה, הם כבר אמרו לנו את זה, קיבלנו את זה, הכל.   עו"ד שי תקן:  

מה השאלה?   כוכבה קניסטר:  

לבקשת שלמה אני חוזר שוב. מועמדים-   אורי קידר, יו"ר:  

שלמה, מה שאלת?   כוכבה קניסטר:  

אמרתי אם, מתי שקיבלנו את הרשימות היו, יש  שלמה אביטן:  

מרחבים שלא הוגשו בכלל לגביהם רשימות. האם 

יכולים היום לבוא ולהציג אנשים שם שיתמודדו? הוא 

אומר לי לא, אמרתי שזה יירשם בפרוטוקול.  

אוקי.   כוכבה קניסטר:  

זה הכל.   שלמה אביטן:  
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אז אני שב ואומר לבקשת שלמה, שלא ניתן להגיש  אורי קידר, יו"ר:  

למועצות או מרחבים שלא הוגשו, וגם לא ניתן 

להוסיף-  

מרחבים ונעמת.   שלמה אביטן:  

מרחבים ונעמת, כנ"ל. גם-   אורי קידר, יו"ר:  

למה? גם לוועידה.   נחום אסד:  

גם לוועידה בעצם.   שלמה אביטן:  

יש מספר, הוגש-   נחום אסד:  

רגע, שניה, אני מוסיף. אחד, איפה שלא הוגש בגלל  אורי קידר, יו"ר:  

במרחבי נעמת אי אפשר להגיש. שתיים, הרשימות 

מוגבלות במספר המועמדים שהם הגישו.  

שהוגשו.   שלמה אביטן:  

אפשר להחליף עכשיו עד ה- 13 אבל אי אפשר להוסיף.   אורי קידר, יו"ר:  

כן.   כוכבה קניסטר:  

עכשיו ברשותכם בואו נלך להצבעה. יש שתי הצעות על  אורי קידר, יו"ר:  

השולחן, ההצעה של רועי שרעבי, ששמעתם אותה. 

צריכים לשמוע אותה שוב? אני רק מדגיש שההצעה 

הזאת מתייחסת גם לכך שחייבים לכאורה להוסיף 500 

חתימות לכל מרחב, ללא קשר אם מתמודדים בו או לא 

מתמודדים בו במרחבי נעמת.  

גיל אייזנשטיין קנה: מה, ללא קשר אם לא מתמודדים בו?  

זה מה שהוא חושב.   עו"ד שי תקן:  

לרשימה חדשה. זה התנאי להקמת רשימה חדשה.  רועי שרעבי:  

חבר'ה, זה ברור בחוקה גם.  

ההצעה-   אורי קידר, יו"ר:  
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, אולי נתקן שבמקום שלא  גיל אייזנשטיין קנה: אבל אם במקום ש-

מתמודדים.  

[מדברים ביחד]  

זה זכותם לא להתמודד.   רועי שרעבי:  

גיל אייזנשטיין קנה: אז שם לא צריך להגיש רשימות.  

אבל הקריטריון מדבר על הקמת רשימה חדשה.   רועי שרעבי:  

הוא חושב שכן.   עו"ד שי תקן:  

לא, חבר'ה, זה לא הגיוני. מה, כל מפעל יקים סיעה?   רועי שרעבי:  

ההצעה שאני הצעתי היא לאשר את המועמדות של  אורי קידר, יו"ר:  

רשימת כולנו סלע לוועידת ההסתדרות, ועידת נעמת 

ומועצות מרחבים, מועצות נעמת למרחבים.  

וגם את עוגנים. כדאי לזכור שצריך לאשר את עוגנים.   עו"ד שי תקן:  

אני בכוונה השמטתי את עוגנים. אני אעשה את  אורי קידר, יו"ר:  

ההצבעה הזאת קודם כל והכל בכפוף לכך כי הרשימות 

יבצעו את כל התיקונים שאני כמו שאמרתי לכם 

עכשיו, התיקונים של הכחולים ושל אלה שוויתרו על 

המועמדות שלהם, ביטלו את המועמדות שלהם. אז 

לפני שאני עושה את זה, אני מבקש הצבעה קודם כל 

לגבי אישור המועמדות של עוגנים, זה מופיע בשתי 

, בעצם גם אצלך וגם אצלי. אז מי שבעד אישור  הרשי-

מועמדות של עוגנים בכפוף לתיקונים הפורמליים 

שהצגתי אז שבבקשה ירים את ידו.  

פה אחד.   שלמה אביטן:  

פה אחד. אתה רושם?   אורי קידר, יו"ר:  

יאללה, אני איתך.   עדי זמיר:  
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אוקי. ההצבעה הבאה, יש את ההצעה של רועי שרעבי,  אורי קידר, יו"ר:  

יש את הנוסח שאני אמרתי לכם, שוב אני אומר-  

יש עוד משהו לפני הצבעה. המכתב הזה שהתקבל  שלמה אביטן:  

בוועדת הבחירות-  

זה אחר כך.   עו"ד שי תקן:  

הצבעה הבאה.   אורי קידר, יו"ר:  

זה הנושא הבא.   עו"ד שי תקן:  

מה זה המכתב הזה?   כוכבה קניסטר:  

הצבעה הבאה, אנחנו נדון בו, מיד.   אורי קידר, יו"ר:  

אם אין רשימה אז אין-   עו"ד יחיאל שמיר:  

אז אין כבר זה. לכן אני אומר.   שלמה אביטן:  

אני לא בטוח שזה נכון אגב. אני לא בטוח שכולנו לא  אורי קידר, יו"ר:  

[...] סלע, גם אם אין רשימת סלע, אבל זו שאלה 

אחרת. טוב, אז כאמור אני מעמיד את זה להצבעה. מי 

בעד הצעה של רועי שרעבי? 15. מי בעד ההצעה שלי?  

גיל אייזנשטיין קנה: מה ההבדל אגב?  

בין ההצעות?   אורי קידר, יו"ר:  

גיל אייזנשטיין קנה: כן.  

אתה רוצה להקריא שוב? תכף הוא יקריא שוב, כי זה  אורי קידר, יו"ר:  

גם מה שנבחר.  

גיל אייזנשטיין קנה: מה הבדל?  

שניה. אני רוצה את הנוסח, רועי, את הנוסח הזה  אורי קידר, יו"ר:  

אנחנו צריכים לקבל אותו באופן פורמלי. אתה יכול 

להעביר לנו את זה אפילו בווטסאפ עכשיו כדי שיהיה 

לנו?  

אני אתקן, כן.   רועי שרעבי:  
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אני פשוט רוצה לחזור על מה שאתה החלטת.   אורי קידר, יו"ר:  

אז אני אקריא.   רועי שרעבי:  

תקריא לפרוטוקול.   אייל אוסטרינסקי:  

אתה יכול לשלוח לי את זה? יש לך את זה? אני יכול  אורי קידר, יו"ר:  

לצלם את זה שניה? אני רוצה שיהיה לי את הנוסח 

הזה.  

יש לעשות תיקונים על זה.   רועי שרעבי:  

אחרי ההצבעה אתה רוצה לעשות תיקונים?   אורי קידר, יו"ר:  

אחרי שהצביעו?   עו"ד שי תקן:  

לא אחרי ההצבעה. הוא אמר את הדברים.   שלמה אביטן:  

לא, בדף רשום משהו אחר ואני מקריא משהו אחר.   רועי שרעבי:  

רועי, תקריא בקצב איטי ואנחנו נכתוב, בסדר?   עו"ד יחיאל שמיר:  

סבבה. הועדה החליטה כדלקמן, הוצגו בפני הועדה-   רועי שרעבי:  

רגע, רגע.   עו"ד יחיאל שמיר:  

הוצגו בפני הועדה הליקויים ברשימות התומכים  רועי שרעבי:  

שהוגשו מטעם רשימת סלע הן במרחבים שלא הוגשו 

רשימת תומכים להקמת רשימה חדשה, של 500 

חתימות והן לוועידה של ההסתדרות. בהינתן אפשרות 

לרשימת סלע להוסיף חתימות בעלי זכות בחירה הן 

, של תומכים, והן  במרחבים שלא הוגשו כלל ו-

בוועידה, במקום החתמות שנפסלו לוועידה או בוטלו 

על ידי ועדת הבחירות-  

עוד פעם, סליחה, עוד פעם.   עו"ד יפתח הלינג:  

במקום חתימות שנפסלו או בוטלו על ידי ועדת  רועי שרעבי:  

הבחירות, חתימות אלה יוגשו לא יאוחר מיום ה- 13.4-  

שעה?   אייל אוסטרינסקי:  
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  .16:00 אורי קידר, יו"ר:  

שעה 16:00. במקרה ומספר החתימות-   רועי שרעבי:  

במקרה?   עו"ד יפתח הלינג:  

במקרה ומספר החתימות שהוגשו מטעם רשימת סלע  רועי שרעבי:  

יעמדו בדרישות החוקה, יעמדו בדרישת החוקה הסיעה 

תוכל להתמודד. במידה ולא, רשימת סלע לא תהא 

רשאית להתמודד בבחירות. במקרה זה סיעת כולנו 

תתמודד שלא במסגרת רשימת אם.  

נעבור לנושא הבא.   אורי קידר, יו"ר:  

לא, אם זו ההחלטה ההזויה שהתקבלה פה אז אני  עו"ד שי תקן:  

מבקש שתאושר, תהיה הצבעה על אישור כולנו 

שהגישה מועמדים לרשימה הארצית ולמרחבים, שיהיה 

אישור לכולנו, שאחרת נגמרו הבחירות כנראה.  

בסדר גמור.   אייל אוסטרינסקי:  

זה מה שהוא אמר בסוף-   דובר:  

זה לא מה שהוא אמר.   עו"ד שי תקן:  

הוא רוצה להציע. בסדר.   שלמה אביטן:  

הוגשו רשימות של כולנו גם לוועידה, גם לוועידה.  עו"ד שי תקן:  

הרוב המכריע של המועמדים לוועידה, מתוך 1,700 יש 

איזה 60 מסלע וכל היתר הם מכולנו ובמרחבים זה הכל 

כולנו, אני מבקש שיאושרו הרשימות, כמו שאושרה 

עוגנים.  

בסדר.   שלמה אביטן:  

ההצעה שלי מסתכלת על טובת ההסתדרות, לא שכל  רועי שרעבי:  

אחד יפתח סיעה, חבר'ה. לאשר את כולנו אני בעד.  

מצביעים על ההצעה שלו? קדימה, יאללה.   אייל אוסטרינסקי:  
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כן.   רועי שרעבי:  

[מדברים ביחד]  

האם זה לא חלק בעצם מההחלטה, רועי?   אורי קידר, יו"ר:  

לא.   רועי שרעבי:  

המשפט האחרון תקריא. אפשר, אתה יכול-   אורי קידר, יו"ר:  

[מדברים ביחד]  

אני חושב ש-   איתמר אביטן:  

אני לא רוצה שניצור הצבעות כפולות.   אורי קידר, יו"ר:  

אז רגע, אורי, יכול להיות שפה-   איתמר אביטן:  

רגע, שניה, תן לשמוע את המשפט האחרון.   אורי קידר, יו"ר:  

אבל עולה פה הצעה שיכולה לתקן את כל העניין ואז  איתמר אביטן:  

יכול להיות שאולי אפשר גם, לא צריך את ההצעה 

הזאת, כי מה שבסופו של דבר אומרים אם צריך לאשר 

את כולנו אז נושא סלע יורד מהפרק בכל מקרה אם 

אני מבין נכון.  

אני לא חושב שזה מה ששי הסביר.   אורי קידר, יו"ר:  

אז רגע, אם הוא רוצה לאשר את-   איתמר אביטן:  

תשים לב לזה, כן.   בני עיני:  

רגע, אם-   איתמר אביטן:  

בוא נשמע אותו שוב.   דובר:  

אז אם רוצים לאשר את כולנו נאשר את כולנו עכשיו  איתמר אביטן:  

כפי ששי מבקש וזהו, לא צריך, אין דין ודברים. כי מה 

שאומר-  

רגע, אם אני מבין, נכון-   אורי קידר, יו"ר:  

הוא יחזור על ההצעה. נציג אותה.   שלמה אביטן:  

לא, אבל רועי אמר את זה. רועי כבר-   עו"ד יחיאל שמיר:  
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[מדברים ביחד]  

שי, שואלים אותך האם אתה רוצה חליפין, פשוט  אורי קידר, יו"ר:  

להציע שכולנו תתמודד, אם אני מבין נכון את ההצעה.  

לא, לא, זה מה שאתם רוצים.   עו"ד שי תקן:  

יפה, בסדר.   אורי קידר, יו"ר:  

לא מה שאני רוצה.   עו"ד שי תקן:  

אז הבנתי אותך נכון. אז זה לא מה שהוא הציע.   אורי קידר, יו"ר:  

אני רק רוצה שיהיה ברור-   עו"ד שי תקן:  

יפה. אז בוא נחזור.   אורי קידר, יו"ר:  

אני לא מודיע עכשיו שום דבר.   עו"ד שי תקן:  

הוא כנראה לא בעוגנים עדיין. אבל אתה יכול לחזור  אורי קידר, יו"ר:  

על המשפט האחרון?  

אני עדיין לא בעוגנים.   עו"ד שי תקן:  

כתוב שבמידה שלא יוגשו התיקונים רשימת סלע לא  עו"ד יפתח הלינג:  

תהיה רשאית להתמודד בבחירות. במקרה כזה סיעת 

כולנו תתמודד שלא במסגרת רשימת אם.  

אבל צריכה להיות איזו החלטה שאושרה, נכון? כמו  עו"ד שי תקן:  

שאישרתם את עוגנים, עוגנים לא צריכה רשימות, לא 

צריכה כלום. הצבעתם שהיא מאושרת. כולנו יכולה 

לרוץ ככולנו.  

לא, אבל שניה.   אורי קידר, יו"ר:  

לא, יש פה כן סיעת אם, לא סיעת אם. כן סלע, לא  עו"ד שי תקן:  

סלע. שיהיה ברור שיש פה רשימה שמתמודדת שנקראת 

כולנו והיא אושרה. אם סלע-  

דקה, אני יוצא לשירותים.   רועי שרעבי:  

פסק זמן? 5 דקות הפסקה.   אורי קידר, יו"ר:  
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[מדברים ביחד]  

5 דקות הפסקה, חברים.  אורי קידר, יו"ר: 

[הפסקה] 

היא רצה במסגרת עוגנים כסיעה חדשה והגישה  עו"ד שי תקן:  

מועמדים רק בארצית, כלומר בדיוק מה שקבעתם 

עכשיו שאי אפשר, על בסיס אותה חוקה בדיוק, שזה 

היה חלק מעוגנים אמרתם שזה כן אפשר, או אף אחד 

לא אמר שאי אפשר, אז אני מציע לשקול מחדש, אולי 

כן הצבעה חוזרת כי זה לא ממש מצדיק משפטית, חילי 

אומר לכם, היועץ המשפטי של ההסתדרות שניסח את 

החוקה.  

לא אני ניסחתי את החוקה, אני חייב להגיד.   עו"ד יחיאל שמיר:  

סליחה, אז אני חייב להגיד.   עו"ד שי תקן:  

[מדברים ביחד]  

אבל בכל זאת היועץ המשפטי של ההסתדרות ש-   עו"ד שי תקן:  

אבל כולנו מתכנסים תחת עוגנים שהייתה גדולה-   עדי זמיר:  

וגם יו"ר הועדה אומר לכם-   עו"ד שי תקן:  

פה זה הפוך, לא מסכים.   עדי זמיר:  

חבר'ה, זו פעולה אנטי דמוקרטית בעליל, שבאה לחבל  עו"ד שי תקן:  

בהתמודדות דמוקרטית, אין לזה מקום-  

אם מישהו מאלה שהצביעו בעד, ברוב גדול רוצה  אורי קידר, יו"ר:  

לשקול הצבעה מחודשת אז אני מוכן לשמוע אבל 

אחרת זה סתם להתחיל את הוויכוח מחדש.  

אני מבקש שתהיה הצבעה חוזרת אחרי שאמרתי את  עו"ד שי תקן:  

הדבר.  

אני מבקש כמה דקות התייעצות.   רועי שרעבי:  
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אתה רוצה להתייעץ?   אורי קידר, יו"ר:  

כן.   רועי שרעבי:  

אוקיי.   אורי קידר, יו"ר:  

עוד פעם?   איתמר אביטן:  

לא יכולת לבקש לפני שהתכנסנו מחדש, בסדר.   אורי קידר, יו"ר:  

זאת לא הייתה התייעצות זה היה לזה.   דובר:  

אין בעיה, הועדה תתכנס שוב בעוד שבע דקות.   אורי קידר, יו"ר:  

[הפסקה] 

חברים, אפשר לחזור לסדר היום? מעולה. אז מי נציג  אורי קידר, יו"ר:  

עוגנים פה?  

אייל אוסטרינסקי.   שלמה אביטן:  

אייל.   כוכבה קניסטר:  

אייל, תן את ההצעה.   עדי זמיר:  

יאללה אייל.   כוכבה קניסטר: 

רגע, אז שניה, עצרנו, אני מזכיר, תקציר הפרקים  אורי קידר, יו"ר:  

הקודמים, יצאנו כי הייתה התייעצות של חברי עוגנים, 

מה נהיה בהתייעצות?  

[...] רשות דיבור, צריך לדבר.   שלמה אביטן:  

הבנתי, רציתם קצת "quality time", זה לגיטימי,  אורי קידר, יו"ר:  

גיבוש סיעה. כן שי, בבקשה.  

אני ביקשתי שתהיה הצבעה חוזרת, לאור מה שאמרתי  עו"ד שי תקן:  

שבבחירות הקודמות, בסיטואציה זהה אושרה 

התמודדות של סיעה [מדברים ביחד] מבקש שאם 

הוועדה עומדת על עמדתה שתהיה הצבעה חוזרת.  

אני אמרתי, שכדי שאני אעשה הצבעה חוזרת אני צריך  אורי קידר, יו"ר:  

שאנשים שהצביעו בעד ודעתם התקבלה יבקשו לעשות 
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הצבעה חוזרת ולא אנשים שהצביעו נגד ודעתם לא 

התקבלה. אז, אני מחזיר את הכדור אליכם, יש הצבעה? 

אתם רוצים הצבעה חוזרת?  

לא.   דוברים:  

הבנתי, בואו נמשיך הלאה. שי אתה התחלת, הצעת,  אורי קידר, יו"ר:  

ביקשת שתאושר סיעת-  

אני אומר, אני לא, לטעמי זה לא ברור כרגע לאור  עו"ד שי תקן:  

ההחלטה הזאת שאני חושב שהיא לא חוקית, אבל זה 

לא ברור כרגע שיש התמודדות של סיעת כולנו, לטעמי. 

אז, אם זה ברור, אני רוצה להבין שזה ברור.  

אני אגיד את הסיפא של ההחלטה של רועי, הוא אומר  עו"ד יחיאל שמיר:  

ככה, במקרה שמספר החתימות שהוגשו מטעם רשימת 

13.04 יעמוד בדרישות החוקה, הרשימה תוכל  סלע ב-

להתמודד. במידה ולא, רשימת סלע לא תהיה רשאית 

להתמודד בבחירות, במקרה זה סיעת כולנו תתמודד 

שלא במסגרת רשימת אם, אני חושב שזה ברור.  

אבל יש אקט של אישור רשימות שנעשה.   עו"ד שי תקן:  

אז הנה עכשיו הם כבר אישרו-   עו"ד יחיאל שמיר:  

אז אני רוצה שיהיה ברור לכולם שאושרו הרשימות.   עו"ד שי תקן:  

אבל אושרו כמובן בתנאי שימחק הסיפור של כולנו  אייל אוסטרינסקי:  

סלע, יהיה רק סיעת כולנו ולא רשימת האם כולנו סלע 

ו-  

רשימת סלע הגישה 1,700 חתימות.   עו"ד שי תקן:  

רגע, רגע רק שניה, שי ברשותך, שי, שניה חברים,  אייל אוסטרינסקי:  

בסדר, וכמובן שכל המועמדים שרשומים מטעם סלע 

יוצאו מהרשימה שאנחנו מאשרים זה הזה-  
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האם יש בעיה לאשר את רשימת, לאשר את כולנו  אורי קידר, יו"ר:  

כרשימה. כולנו ביקשה להתמודד במסגרת סיעת אם. 

אם אנחנו מאשרים עכשיו את כולנו, מאשרים, לא 

מאשרים לחלופין: אם וכאשר טה טה טאם ב-13.04 כמו 

שהיה בהחלטה הזאת, אלא עכשיו קובעים שכולנו, 

מאושרת התמודדותה כסיעה, אז מה יקרה אם מחר 

תאושר גם כולנו סלע או סלע תאושר? אז אנחנו 

מאשרים את שתיהן, אז תהיה הצבעה בין כולנו לכולנו 

סלע? אני חושב שאפשר במודל הזה, שגם הוא לא נקי 

מספקות אבל במודל הזה, זה מודל אחד שאומר אם, 

היה ולא מאושר סלע אז כולנו תתמודד בגפה, בעצם 

לא פוסלים את כלל האפשרות להתמודד, אבל לבוא 

ולאשר עכשיו את כולנו אישור פוזיטיבי, זה שם אותנו 

במקום שאנחנו לא יודעים להכיל כוועדת בחירות, מי 

בעצם המועמדים?  

לכן צריכה להיות החלטה שלהם.   אייל אוסטרינסקי:  

סיעת האם שהמועמדות שלו תהיה מורשה גם ככולנו  עו"ד שי תקן:  

וגם כסלע, הייתה להם החלטה שנתתם אופציה להודיע 

או ככה או ככה, ואמרתם אם זה רק כולנו אז כולנו 

מאושרת למועמדות. אני מציע שתעשו מודל דומה, אני 

לא יודע מה נחליט, יכול להיות שנמחק משפטית את 

ההחלטה הזאת אבל ככל שנודיע, כולנו תודיע שהיא 

תתמודד ככולנו שהרשימות שהוגשו, תהיה החלטה 

שאם נמסרת הודעה הרשימות אושרו.  

אבל זה רשימות של כולנו בלבד, לא כולל את אותם  אייל אוסטרינסקי:  

האנשים שהוגשו תחת סלע.  
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אבל זה בעצם ההחלטה, מישהו מבין אחרת את  אורי קידר, יו"ר:  

ההחלטה?  

אורי, אורי, לא, אני, לי זה לא מספיק ברור, אם זה  עו"ד שי תקן:  

ברור אז שזה יהיה כתוב בהחלטה, שאם תימסר הודעה 

שכולנו מבקשת להתמודד לבד, אז הרשימות בניכוי 

חברי סלע שהעירו שצריכים למחוק-  

אושרו.   אורי קידר, יו"ר:  

אושרו, זה 60 אנשים.   עו"ד שי תקן:  

אוקיי אז אני-   אורי קידר, יו"ר:  

תחת השם כולנו בלבד, כמובן.   אייל אוסטרינסקי:  

תכף נדבר על השם.   עו"ד שי תקן:  

ברשותכם, אני מעלה להצבעה את ההצעה של שי,  אורי קידר, יו"ר:  

שאני אציג אותה כך: שי מציע שנצביע על הבהרה 

להחלטה הזו, שההבהרה, התוכן שלה הוא כזה: אנחנו, 

וועדת הבחירות, מבינה את ההחלטה שהיא קיבלה כך 

שאם לא יוגשו תיקונים ברשימת סלע או לא ישתנה 

המצב הזה מבחינה משפטית, ילכו לבית המשפט או 

לרשות השיפוט הם צריכים להחליט כמובן, כמו שכבר 

אמרתם. אבל, אם לא תאושר רשימת סלע, רשימת 

כולנו תהיה כשרה להתמודד בבחירות כרשימת כולנו.  

על בסיס הרשימות שהוגשו.   עו"ד שי תקן:  

על בסיס הרשימות שהוגשו בניכוי מועמדי סלע.   אורי קידר, יו"ר:  

ובשם כולנו בלבד, כסיעה ולא כרשימת אם.   אייל אוסטרינסקי:  

יפתח אתה רושם את ההחלטה?   אורי קידר, יו"ר:  
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אם לא יוגשו תיקונים או לא ישתנה המצב המשפטי,  עו"ד יפתח הלינג:  

תאושר רשימת כולנו, סליחה, רשימת כולנו תהיה 

כשרה להתמודד-  

כשירה לא כשרה.   אייל אוסטרינסקי:  

בניכוי-   עו"ד יפתח הלינג:  

מבחינת מועמדיה בדיכוי מועמדי רשימת סלע, אני  אורי קידר, יו"ר:  

יכול להעלות?  

רגע, שניה שניה.   אייל אוסטרינסקי:  

היום התכנסנו לאשר את כולנו סלע, נכון?   איתמר אביטן:  

נכון.   אורי קידר, יו"ר:  

אז את זה אני מבין שזה יורד מהפרק, אין יותר כולנו- איתמר אביטן:  

סלע.  

לא, זה לא יורד מהפרק, אתם החלטתם שעד ה-13.04  אורי קידר, יו"ר:  

יש אפשרות לרשימת סלע.  

לתקן.   עו"ד שי תקן:  

אז אתה יוצר מצב שאתה אומר שאנחנו כאילו  איתמר אביטן:  

אוטומטית מאשרים הקמת סיעת אם, אם אני מבין-  

לא, זה לא סיעת אם, תקשיב.   עו"ד שי תקן:  

אני יודע מה, אני מקשיב, האוזניים שלי הן שתיים.   איתמר אביטן:  

מאיזה מהתרחישים אתה מדבר?   אורי קידר, יו"ר: 

כשאתה אומר שאם הם מתקנים את הרשימה אז  איתמר אביטן:  

אוטומטית קמה רשימת אם?  

מה פתאום.   רועי שרעבי:  

שניה, שאלה, אני מקבל תשובה אני-   איתמר אביטן:  

אני חושב שהתשובה היא כן.   אורי קידר, יו"ר:  
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אני עוד פעם אומר, היום אנחנו בסופו של דבר  איתמר אביטן:  

מוכנים, זה מה שאייל אמר אם אני מבין נכון אותך 

אייל, אני מנסה לעקוב אחרי דבריו. אפשרות לאשר את 

סיעת כולנו ולגמור את הסיפור, זהו. סיימנו.  

לא מקובל על-   אורי קידר, יו"ר: 

אה, אז רגע, אני מנסה לחדד את מה שאייל אומר, אם  איתמר אביטן:  

זה התכוונת, שמאשרים את סיעת כולנו וסיימנו את 

הסיפור. אין עוד התכנסויות, אין עוד רשימות, אין 

עוד, עוד פעם אישור מועמדים, אין כלום, די סיימנו 

אישרנו את רשימת המועמדים שהוגשה. הוא אומר 

שצריך להוריד את האנשים של רשימת סלע, זהו, 

אישרנו הגישו, דעתי הרוב שמה, אז הועידה אפשר 

להגיש אותה ככולנו וסיימנו את הסאגה.  

כ[...] של כולנו בוודאי.   אייל אוסטרינסקי:  

כן, לא אז אני אומר-   איתמר אביטן:  

איתמר, מה שאני אומר, תנו לנו בזמן הזה להודיע אם  עו"ד שי תקן:  

בחרנו באופציה הזאת, אם כן לא צריך להתכנס עוד 

פעם, זה אושר.  

אז, אני לא חושב שצריך להיות אישור אוטומטי לעניין,  איתמר אביטן:  

זהו, שלום.  

למה? למה?   עו"ד שי תקן:  

עוד פעם, ולמה יוגש? מה זה אישור אוטומטי? אחר כך  איתמר אביטן:  

נחליט אם יהיה-  

למה, חוץ מזה, שאתה לא רוצה התמודדות דמוקרטית.   עו"ד שי תקן:  
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לא, הדבר היחיד שחשוב לי בחיים זה התמודדות  איתמר אביטן:  

דמוקרטית ואף אחד לא פוסל התמודדות דמוקרטית. 

יש התמודדות דמוקרטית-  

אז למה, מה שהצעתי לא תקין?   עו"ד שי תקן:  

כי אני אומר עוד פעם, אנחנו לא נאשר, להבנתי  איתמר אביטן:  

ויתקנו אותי פה, אנחנו לא מאשרים רשימת אם מראש.  

זה לא רשימת אם, בתסריט כזה זה סיעת כולנו  עו"ד שי תקן:  

מתמודדת לבד.  

אז אין בעיה, אז עכשיו אנחנו-   איתמר אביטן:  

אבל אני אומר, איתמר, אם אתם אומרים שאני יכול  עו"ד שי תקן:  

להודיע את זה עכשיו, אז אני אומר תנו לי כמה ימים 

להודיע את זה ואם אני אודיע-  

אז אנחנו כשתודיעו נחליט על רשימת כולנו גם, זה  איתמר אביטן:  

בסדר.  

למה אתם לא יכולים להחליט את זה עכשיו?   עו"ד שי תקן:  

כי בסדר, אתה רוצה זמן להחליט, כשנדע, אנחנו  איתמר אביטן:  

כוועדה צריכים לדעת את הסופי, את המוחלט, לא עוד 

פעם פתיחה והכל ולא להשאיר פה איזו שהיא הצעה 

פתוחה שיכולה לקום ממנה גם סיעת אם לטוב ולרע, 

לא משנה אני לא נכנס לזה.  

זה לא סיעת אם, אם נוותר על סיעת האם ונוותר על  עו"ד שי תקן:  

התמודדות של סלע שזה מה שמנסים לדחוף, אז נשקול 

את-  

אני לא, אף אחד לא מנסה לדחוף לשום מקום.   איתמר אביטן:  

בוודאי שכן.   עו"ד שי תקן:  

אני לא נמצא בעניין של הלדחוף או לא לדחוף.   איתמר אביטן: 
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אף אחד פה לא נמצא בסרט הזה.   עו"ד שי תקן:  

בסדר אז לא משנה, זה לא עניין של לדחוף או-   איתמר אביטן:  

אתם רוצים שסלע תתמודד ותנצח.   עו"ד שי תקן:  

אנחנו, שי, יש התמודדות ברורה ודמוקרטית, רגע, אני  איתמר אביטן:  

רוצה להגיד משהו לפרוטוקול, בעניין הדמוקרטי. יש 

פה התמודדות דמוקרטית והיא תהיה, נכון אריק? 

תהיה התמודדות, היא תהיה התמודדות עופר עיני 

מתמודד ויכול להיבחר-  

סליחה, גם סיעות-   עו"ד שי תקן:  

רגע, רגע, רגע, גם המועמדים.   איתמר אביטן:  

אחרי שכולם יתהפכו יום אחרי זה-   עו"ד שי תקן:  

רגע, בואו, חברה, רוב, 90 אחוז מהוועידה היא בכלל  איתמר אביטן:  

מועמדים של כולנו אז אין פה גם פגיעה.  

כולם התהפכו כמו שניצלים.   עו"ד שי תקן:  

אז רק אני אומר, בסדר, זה לא עניין של שניצלים.   איתמר אביטן:  

אבל עדיין יש פה סיעה שתתמודד, ויש פה התמודדות  עו"ד שי תקן: 

שתתקיים one way or the other. אתם רוצים 

להתכנס כל שבוע, תמציאו עוד הצעות אחרות.  

אני לא כל כך מבין את המודל.   אורי קידר, יו"ר: 

[מדברים ביחד]  

התקבלה לכאורה החלטה, בסדר? עכשיו, בעצם אתה  אורי קידר, יו"ר:  

מציע שלו יצויר שבסופו של דבר סלע מסירה את ה, 

היא יורדת מהסיפור או לא מאושרת והיא לא מערערת 

על אי האישור שלה, ונשארת כולנו, נעשה עוד ישיבה 

כדי לאשר את כולנו?  
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הרי אם בסופו של דבר לא יהיה מה שרועי התנה, ואמר  איתמר אביטן:  

שעל פי החוקה אז יש את כולנו נכון? אבל, לא צריך 

להיות שבמקרה וכן יהיה תיקונים, אוטומטית קמה 

סלע כולנו זה מה שאני אומר.  

אבל אני מדבר על התסריט ההפוך אבל.   עו"ד שי תקן:  

לא משנה, אז אתה לא מאשר-   איתמר אביטן:  

איתמר, אבל, אני דיברתי על אופציה שכולנו תודיע  עו"ד שי תקן:  

שהיא מתמודדת לבד כסיעה יחידה, מה הבעיה בזה?  

[מדברים ביחד]  

יהיה, יתקיים דיון, ויאושר, יפה אז לא צריך-   איתמר אביטן: 

באיזה סצנריו אתה מדבר? אתה מדבר על מצב שבו כן  אורי קידר, יו"ר:  

יוגשו החתימות של סלע?  

אם-   איתמר אביטן:  

כשסלע קיימת-   אורי קידר, יו"ר: 

אם, כרגע-   איתמר אביטן:  

לא שניה, אם, היה ו-   אורי קידר, יו"ר:  

אם ו, אז אתה צריך לבוא ולאשר את סיעת האם, אבל  איתמר אביטן:  

אנחנו לא באים וכרגע מאשרים סיעה שאנחנו יודעים, 

שבמטרתה לרוץ כסיעת אם וניתנה להם אופציה 

להשלים. ככל שתהיה השלמה נתכנס פה עוד פעם 

ונאשר את סיעת האם או שהם ירצו לרוץ כולנו, אי 

אפשר לבוא ולהשאיר את הדברים פתוחים, לא קרה 

כלום, נתכנס פה עוד פעם זה בתל אביב לא קרה כלום, 

זהו, מה אין שום בעיה בעניין. גם שי אומר וזה בצדק 

שהוא רוצה לשקול כמה ימים איך לרוץ מה לרוץ, איך 

הוא רוצה לעשות, זכותו, לגיטימי, שיקבלו את 
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ההחלטה איך הם רוצים, נתכנס פה ונאשר סופית מה 

הריצה, לא עכשיו תלוי על תלוי ונראה ומה יהיה, 

בסופו של דבר גם יוגשו דברים, צריך לראות את 

הטפסים, צריך לעבור על הדברים, זה בסופו של דבר 

יאושר סלע קדימה, סלע כולנו ורצים.  

איתמר, אבל השאלה היא על האופציה השנייה, לא על  עו"ד שי תקן:  

האופציה שסלע-  

אני מקבל, אני יודע.   איתמר אביטן:  

אבל באופציה השנייה יש סיעת כולנו, היא סיעה  עו"ד שי תקן:  

קיימת, היא לא צריכה להגיש חתימות ולא שום דבר, 

היא הגישה רשימות, מה הבעיה להגיד שאם היא 

תודיע, אז היא מתמודדת?  

אנחנו לא מאשרים את המצב-   איתמר אביטן:  

אתה בעד הדמוקרטיה-   עו"ד שי תקן:  

לא-   איתמר אביטן:  

אבל, אני אוהב אותך, אתה יודע.   עו"ד שי תקן:  

לא אני, רגע, אני אוהב אותך חזרה, רק אני אומר-   איתמר אביטן: 

אבל, זה ממש לא דמוקרטי מה שהרגע אמרת.   עו"ד שי תקן:  

לא נכון. אייל אמר לכם אתה עכשיו יכול לסגור את  איתמר אביטן: 

הסיפור, עופר עיני רץ לראשות ההסתדרות, סיעת 

כולנו רצה, אתה יכול לסגור את הכל, הזכות להיבחר 

והזכות לבחור מתקיימת במאה אחוז ובמלואה.  

איתמר, אני לא עובד אצלך ולא בעוגנים.   עו"ד שי תקן:  

בסדר, נו.   איתמר אביטן:  

אז אני מבין שזה מה שאתם רוצים, אבל אל תשכח  עו"ד שי תקן:  

שיש לנו אפשרות ללכת לבית משפט מחר-  
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[מדברים ביחד]  

לא, אין גם, לא אני לא קובע, אתה יכול להחליט  איתמר אביטן:  

עכשיו אריק. אריק אתה יכול להחליט עכשיו שאתה 

מתמודד. תקשיב, הזכות לבחור ולהיבחר מוקנית והיא 

קיימת. אם חס ושלום זה היה אפילו גם מונע את 

הזכות הזאת, אני חושב שהיה לכולנו פה יותר קשה, 

בגלל שהזכות שלכם מתקיימת במלואה, עופר רץ-  

הזכות במלואה, קודם כל של כולנו.   אריק נדב:  

עוד פעם, תחליט את זה, זה בסדר, אריק, אתה צודק,  איתמר אביטן:  

תגיד אנחנו רצים רק-  

לא, לא.   אריק נדב:  

נו אז מה אתה רוצה?   איתמר אביטן: 

קודם כל התקבלה פה כולנו ואחר כך נחליט.   אריק נדב:  

אז אריק, תקבל-   איתמר אביטן:  

מה הבעיה? אני לא מבין מה הבעיה.   אריק נדב:  

אריק, בוא ננסה-   איתמר אביטן:  

מה הבעיה?   אריק נדב:  

כי זה לא-   איתמר אביטן:  

למה? בגלל שאמרו לך שזה לא בעיה? כאילו מה?  אריק נדב:  

תסביר לי. אתה מדבר מהגרון שלך או שאתה מדבר 

מהגרון של מישהו אחר?  

לא, לא, לא, אני, רק מהגרון שלי, תשאל את שי, שי  איתמר אביטן:  

מכיר אותי מספיק שנים, אף אחד לא מדבר מהגרון 

שלי.  

לא מאמין, לא מאמין, באמת שאני לא מאמין. הוא  אריק נדב:  

מכיר אותך ואני קלטתי את זה, זה לא-  
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מה?   איתמר אביטן:  

הוא מכיר אותך הרבה שנים, אבל אני קלטתי את זה  אריק נדב:  

תוך רגע.  

אה, אוקיי.   איתמר אביטן:  

כל הצעה שהתקבלה פה-   אריק נדב:  

אני מאוד מוטרד, אני אתן לך תרחיש שהוא בעיניי לא  אורי קידר, יו"ר:  

בלתי סביר, בסדר? אנחנו יוצאים מכאן, יורדים פה 

למטה לרשות השיפוט מגישים צעטלה, אומרים: הנה 

זה מה שהוחלט, לא תקין. רשות השיפוט לוקח לה את 

הזמן, שלושה ימים, מחליטה שההחלטה של ועדת 

הבחירות לא תקינה, בסדר? ומאשרת את המועמדות 

של סלע בעצם. אז לשיטתך אנחנו צריכים לעשות עוד 

ישיבה בשביל לאשר סיעת אם?  

אני לא מבינה, למה הוקמה הועדה?   כוכבה קניסטר: 

נראה לי שזה דיון לא כל כך יעיל של הזמן שלנו, אני  אורי קידר, יו"ר:  

רק רוצה להבין מה הטענה נגד אישור סיעת האם 

במידה ורשימת סלע היא כשרה?  

עוד פעם, רגע ובוא ניקח את זה למצב-   איתמר אביטן:  

מה עם התקדים של כולנו?   אריק נדב:  

רגע, אני רוצה לענות לו, הם לא הלכו-   איתמר אביטן:  

כשהיא הייתה בעוגנים זה היה בסדר?   אריק נדב:  

רגע רגע, הם לא הלכו לרשות השיפוט אבל בעצתו של  איתמר אביטן:  

רועי הם-  

לא, אני לא מדבר איתך על התרחיש הזה.   אורי קידר, יו"ר:  

רגע אבל אני הולך איתך שלב, התרחיש הזה שים אותו  איתמר אביטן:  

בצד שנייה. אני הולך איתך לתרחיש, הם משלימים את 
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האלפיים או מאתיים או שלוש מאות או חמש מאות 

קולות שנפסלו ולא תקינים. רגע, אבל אתם לא-  

שמונת אלפים קולות.   אורי קידר, יו"ר:  

עוד פעם אני מדבר על ההשלמות שבוטלו או השלמה,  איתמר אביטן:  

נכון אתה צודק. יבואו ויגישו אותם, אנחנו צריכים 

להתכנס עוד פעם, לראות שהם בסדר, אנחנו נצטרך 

לבדוק את הדברים האלה. עכשיו מה, זה אוטומטית 

מאשר רשימת אם? כאילו לא, זו שאלתי. נגיד שאתה 

אמרת שזה בסדר, אנחנו צריכים להתכנס בכל מקרה 

כדי להצביע על רשימת אם, אז אנחנו כרגע לא צריכים 

לאשר כלום כי הם לא סגורים, איך הם רוצים לרוץ? 

דרך אגב, חילי אמר את זה בצורה ברורה, אז על הנושא 

של מועמדות היו"ר, חבר'ה אתם זה, למועמדות של 

היו"ר הוא אמר אתם צריכים להחליט עם מי אתם 

רצים, כולנו, כולנו סלע, סליחה, כולנו או סלע, והם 

לקחו ריזיקה גם בסופו של דבר אם הם יחליטו לרוץ 

כסיעת אם. אתם זוכרים שנאמרו הדברים האלה, ולכן, 

הם קיבלו החלטה כנראה מושכלת מבחינתם רק לרוץ 

על כולנו, בסדר, חבר'ה צריך לאשר פה את הדברים-  

סיטואציה שונה-   אריק נדב:  

זה לא, זה אותה סיטואציה-   איתמר אביטן:  

לא אותה סיטואציה.   אריק נדב:  

כי אם אתם רוצים לרוץ כסיעת אם, אז צריכה  איתמר אביטן:  

להתקיים על זה הצבעה וצריכים להתכנס פה ולהחליט 

על סיעת האם ולא לאשר אותה מראש כרגע.  

[מדברים ביחד]  
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אם אין הצבעה חוזרת אני מבין שלא רוצים לעשות, אז  עו"ד שי תקן:  

אני רק מבקש אם אפשר, חילי או אורי, תבהירו לכולנו 

רגע מה ההחלטה אומרת כי אני כבר מבולבל לפחות 

כמו כוכבה.  

באמת.   כוכבה קניסטר: 

ההחלטה אומרת ראשית, הוועדה מצאה את הליקויים,  עו"ד יחיאל שמיר:  

קלטה את הליקויים ברשימות גם ברשימת הועידה 

הוועדה סבורה שאין 5,000 תומכים לגבי הועידה, וגם 

לגבי תנאי נוסף לרשימה חדשה זה שיהיה לפחות 500 

מועמדים לכל מרחב.  

תומכים-   אריק נדב:  

13 לאפריל  תומכים סליחה. אם ייעשה תיקון עד ה- עו"ד יחיאל שמיר:  

בשעה ארבע של שני הנושאים האלה שאמרתי, אז סלע 

תוכל להתמודד.  

סלע כולנו?   כוכבה קניסטר:  

אני יכול להגיד-   רועי שרעבי:  

סלע, אנחנו מדברים על סלע עכשיו. רגע, עוד לא  עו"ד יחיאל שמיר:  

סיימנו את ההחלטה. אם לא יתוקנו כל התיקונים 

שציינתי, שהועדה ציינה עכשיו, סלע לא תהיה רשאית 

להתמודד אבל כולנו תוכל להתמודד-  

שלא במסגרת רשימת אם.   אורי קידר, יו"ר:  

ואז היא לא תהיה רשימת אם, כי זה יהיה רק סיעה  עו"ד יחיאל שמיר: 

אחת. הפועל היוצא מזה כמו שנאמר כאן, שיצטרכו 

למחוק את השמות של המועמדים בסלע, לא כתוב אבל 

זה מה ש-  

[שיחות במקביל] 
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אני ברשותכם רוצה לחזק את ההחלטה שלי, וגם  רועי שרעבי:  

שיישמע לפרוטוקול, הלוא אנחנו באים ואומרים, טענו 

מהצד השני שאפשר רק לוועידה, ברשותך יושב ראש 

הועדה, אני רוצה לחזק את העמדה שלי ואת ההחלטה 

בכך שאתם באים ואומרים שניתן כביכול להחתים אך 

ורק לוועידה ולהתמודד לוועידה, אז, סלע לא יכולה 

להתמודד למרחבים, אז איך הם יתמודדו בתוך סיעת 

אם?  

הם הגישו 500 כבר אמרת.   דובר: 

לא, אם במידה והם לא מגישים, אני הולך לשיטת  רועי שרעבי:  

החברים פה, איך זה הגיוני? כמה פתקים יהיו? יהיה 

פתקים רק למרחב יהיה פתק עוד אחד רק לוועידה-  

[מדברים ביחד]  

לא אבל עוגנים אתה בא מבפנים. פה אתה בא מבחוץ  רועי שרעבי:  

בגלל זה ההחלטה שלי כל כך נכונה משפטית.  

נכון, אבל כולנו כבר עברה את ה[...] בבחירות  אשר אוחיון:  

הקודמות אז-  

הוא לא דיבר על זה נו, הוא דיבר על השינוי.   עדי זמיר:  

לא, אני מדבר על הרשימה החדשה, איך היא יכולה  רועי שרעבי:  

להתמודד במרחבים אם היא לא הביאה מועמדים, לא 

הביאה רשימת תומכים, אז איך היא תתמודד 

במרחבים?  

אתה מדבר על איזה סיעה?   עו"ד יחיאל שמיר:  

אני מדבר על הרשימה החדשה, סלע.   רועי שרעבי:  

אם סלע תאושר, אתה שואל, לשיטתך היא חייבת  עו"ד יחיאל שמיר:  

להביא תומכים בכל מרחב.  
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נכון.   רועי שרעבי:  

אז לשיטתך, אם היא תביא היא תוכל להתמודד  עו"ד יחיאל שמיר:  

במרחבים, מה הבעיה?  

במידה והיא לא תביא, היא תוכל להתמודד במרחבים?   רועי שרעבי:  

לא.   דובר:  

תאמין לי אני יודע לאן אני מוביל, לא צריך עזרה, שש,  רועי שרעבי:  

ואם היא לא הביאה רשימת תומכים למרחבים, אני 

רוצה להבין?  

לשיטתך, היא לא רשימה בכלל.   עו"ד יחיאל שמיר:  

נכון, אני חושב שאני צודק, אבל אני שואל אותך.   רועי שרעבי:  

לשיטתי אתה שואל?   עו"ד יחיאל שמיר:  

כן לשיטתך, היא יכולה להתמודד במרחבים אם היא לא  רועי שרעבי:  

500 חתימות?   הביאה את ה-

היא לא יכולה.   עו"ד יחיאל שמיר:  

אז איפה היא תצבור את הקולות?   אייל אוסטרינסקי:  

איך תספור? איך סופרים את הקולות האלו? אדוני יו"ר  רועי שרעבי:  

הועדה אתה לא יודע מה בדיון-  

סופרים את הקולות רק לוועידה כמו שעשינו בכל  עו"ד יחיאל שמיר:  

הבחירות הקודמות, רק לוועידה הקולות נוספים.  

אבל אין קולות לוועידה, אין חלוקה.   אייל אוסטרינסקי:  

צריך להבין את השיטה.   עו"ד יחיאל שמיר:  

חילי, חילי, רגע, רגע, הוא שואל, רגע אני זקן, היום  איתמר אביטן:  

אני על תקן גם פרשן. חילי, על תקן קצת פרשן, הוא 

בסופו של דבר אומר תקום סיעת, נגיד שתקום סיעת 

אם, אבל צריך שחלק ממנה סלע מורכבת שבעצם היא 

לא יכולה כסלע להתמודד בכלל במרחבים, אז כשאני 
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מצביע, לוחץ סלע, כולנו, אני מטעה, להבנתי, רועי 

תקן אותי, אני מטעה כי אין סלע, אני בעצם מצביע 

למרחבים למרות שזה לא יכול לרוץ במרחבים, זה-  

זה סיפור אחר.   עו"ד יחיאל שמיר:  

לא בסדר, אבל זה מה שהוא שאל.   איתמר אביטן:  

כל מה שאמרתם עכשיו, לא עלה במכתב שקיבלנו  עו"ד יחיאל שמיר: 

מהעורך דין שלכם אתמול, שלא אמר את זה בכלל, זאת 

אומרת הוא לא אמר שאין סיטואציה, לא תקינה או 

משהו כזה.  

דווקא כן. קראתי את זה.   עדי זמיר:  

לא, למה?   איתמר אביטן:  

הוא דיבר על משהו אחר, הוא אמר שיש רשימה של  עו"ד יחיאל שמיר:  

סלע  כולנו סלע, יש סיעה שהיא סלע ויש רשימה כולנו-

כרשימה אחת, השם עלול להטעות, למה? כי בסלע אין 

אף מועמד במרחבים.  

זה מה שהוא אומר.   איתמר אביטן:  

ולא יכולה להתמודד.   רועי שרעבי:  

זאת טענה שהיא סותרת את הטענה-   עו"ד יחיאל שמיר:  

לא, היא לא יכולה להתמודד הוא לא אמר, הוא לא  אורי קידר, יו"ר:  

אמר שהיא יכולה להתמודד-  

לא, לא, לא.   איתמר אביטן:  

חברים אבל שניה, לאור ההחלטה של הועדה הנוכחית,  אורי קידר, יו"ר: 

אנחנו לעניין שחשבנו שעכשיו אנחנו נידרש אליו, 

אנחנו לא נידרש אליו, לעניין השם והכינוי של רשימת 

סלע, או כרגע כולנו או אפילו לא כולנו, כרגע  כולנו-

אין רשימה. אז, כמו שאיתמר אמר קודם, לגבי האישור 
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זה אתם, אין לנו מה לדון עכשיו באיך תראה הטבעת 

של הכלה כשעוד לא הצענו נישואין.  

נכון.   איתמר אביטן: 

אז, אני חושב שבמובן הזה הדבר הזה הוא מיותר. מה  אורי קידר, יו"ר:  

שכן, וזה הנושא הבא על סדר היום, אנחנו חייבים 

להעמיד להצבעה את שאלת השם והכינוי של עוגנים 

כי, בצמוד לזה, כי בשביל זה התכנסנו, אז אנחנו 

קיבלנו את השם עוגנים בראשות ארנון בר דוד, אני 

רוצה-  

תעשה את זה בחלקים ברשותך.   שלמה אביטן:  

איזה חלקים?   אורי קידר, יו"ר:  

למשל, ביו"ר הראשון.   שלמה אביטן:  

מסך ראשון, מסך שני, מסך שלישי.   בני עיני:  

ליו"ר, למרחבים ונעמ"ת.   דוברת: 

 

שם וכינוי הרשימות לוועידת ההסתדרות, ועידת נעמ"ת, מועצות המרחבים 

ומועצות נעמ"ת במרחבים 

 

אנחנו מדברים על שם וכינוי הרשימות לוועידת  אורי קידר, יו"ר:  

ההסתדרות, ועידת נעמ"ת, מועצות המרחבים ומועצות 

נעמת במרחבים.  

[מדברים ביחד]  

תצביע על פתק, פתק בנפרד.   רועי שרעבי:  

גם אתה התחלת להגיד פתקים? זה לא פתקים זה,  בני עיני:  

שלמה אומר פתקים, זה לא פתקים.  

[מדברים ביחד]  
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חבר'ה, תקשיבו, אני מקריא אותו לכם. תפתח את  נחום אסד:  

הסעיף של האותיות והכינויים לוועידה ולמועצות 

המרחבים שזה אחד אחד זהה, תפתח את החוקה.  

יש רק פתק אחד.   עו"ד יחיאל שמיר:  

ועידת ההסתדרות ומועצת המרחב, ועידת נעמת  עומר לובטון:  

ומועצת המרחב, הפתק הוא אותו פתק.  

[מדברים ביחד]  

אני אביא גם את הפתקים של הבחירות הקודמות, וגם  נחום אסד:  

של לפני, בסדר?  

אבל זה לא רלוונטי.   דובר:  

[מדברים ביחד]  

תהיה תמונה?   דובר:  

יש תמונה ליו"ר.   נחום אסד:  

בבחירות הקודמות הייתה תמונה? לא הייתה תמונה,  עדי זמיר:  

הלאה נו.  

מה אתם רוצים אבל? על מה הוויכוח?   עו"ד יחיאל שמיר:  

אין שום ויכוח.   עדי זמיר:  

רלוונטי מה רוצים.   אייל אוסטרינסקי:  

אפשר להביא החלטות?   עדי זמיר:  

חבר'ה, אני מקריא לכם רגע את הסעיף, בסדר? וזה מה  נחום אסד:  

שהם הגישו בהגשת רשימות מילה במילה, בעמוד 26.  

הנה, סעיף 6 כן מדבר על זה, המכתב כן מדבר על זה.   עדי זמיר:  

בסעיף י', סיעות מי שיש לו חוקה ורוצה לקרוא  נחום אסד:  

בבקשה: סיעות בהסתדרות ורשימות חדשות 

המשתתפות בבחירות הארציות חייבות להופיע באותו 
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כינוי ובאותן אותיות גם בבחירות למרחבים ולמועצות 

נעמת במרחבים.  

בסדר, אבל נעמת יכולה להיות בצבע-   אורטל דקל:  

מישהו דיבר איתך עכשיו על צבע? שניה שניה.   נחום אסד: 

לא, לא דיברת על כלום.   אורטל דקל:  

שניה, יש פה מסך, הסתכלתם בפיילוט?   אורי קידר, יו"ר:  

כן, אין שום בעיה שיהיה כתוב למטה נעמת-   עדי זמיר:  

איפה?   נחום אסד:  

בפתק של נעמת.   עדי זמיר:  

אנחנו עם מסך. שניה אחת, רגע. אין לך פתקים אין לך  נחום אסד:  

כלום, השתתפו בפיילוט 10,000 אנשים, הצביעו 8700. 

במחשבים יש הגדרה לגבר ואישה. כשאתה מזהה כגבר 

אתה מקבל את המועמדות של היו"ר עם תמונה שלו 

עם השם שלו, לחיצה, הוא מקבל את המסך השני 

לוועידת ההסתדרות ומועצת המרחב, ופה מסתיימת 

ההצבעה שלו. אין לו, הוא לא יכול לעבור למסכים 

אחרים. אישה שמוגדרת בספר הבוחרים כאישה מקבלת 

את הבחירה ליושב ראש, מקבלת את הבחירה לוועידת 

ההסתדרות ולמועצת נעמת ומקבלת את המסך השלישי 

שרק אישה מקבלת אותו, אי אפשר להתבלבל, בניגוד 

לפתקים שהיה אפשר להתבלבל בהם, יצא לו פתק 

סגול, שלא מישהו ייקח פתק סגול וישים מעטפה 

צהובה או לבנה, כי זה לבד הפיל כמעט 10 אחוז מסך 

הכל הקולות הכשרים. רק אפשר לקבל את המסך 

השלישי. בכותרות, יש כותרת אחת גדולה כל מי שהיה 

בפיילוט ראה את זה, הראיתי את כל המסכים וגם אתם 
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תקבלו את המסכים האמיתיים אחרי שהכל יאושר. 

בחירה לתפקיד יו"ר ההסתדרות בגדול, המסך עובר, 

בחירת-  

מה כתוב, מה כתוב?   שלמה אביטן:  

כתוב בחירת-   נחום אסד:  

[מדברים ביחד]  

תנו לנחום לסיים, מה יש במסך השלישי, אני מת  איתמר אביטן:  

לדעת.  

אני מסביר, שניה אחת.   נחום אסד:  

תנו, הוא בא להגיד מסך שלישי.   איתמר אביטן:  

כי כל רגע עוצרים.   נחום אסד:  

אנחנו לא נדע אף פעם.   אורטל דקל:  

זה מסכים שכבר-   נחום אסד:  

אוקיי אוקיי, מסך שלישי.   איתמר אביטן:  

אני מסביר, כותרת מסך ראשון, כותרת גדולה בחירה  נחום אסד:  

לתפקיד יושב ראש ההסתדרות, ואז יש את המועמדים 

יש גם פתק לבן הכל, גבר ואישה לוחץ מה הוא רוצה, 

סיים הצבעה.  

מה כתוב?   שלמה אביטן:  

ארנון בר דוד לראשות עוגנים?   דובר:  

רגע, לא נכנסתי-   נחום אסד:  

רגע, רגע.   איתמר אביטן:  

אני מדבר על המסכים. גבר קיבל את המסך השני יש  נחום אסד:  

שמה את מי שמתמודד: יהיה כתוב בכותרת גדולה, 

ראיתם את זה גם בפיילוט, לוועידת ההסתדרות 

ומועצת המרחב, ואז יש לו את זה-  
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זה אחד זה לא שתיים, זה אחד.   אייל אוסטרינסקי:  

הצבעה אחת, ואז יש לו שני פתקים ופתק לבן במקרה  נחום אסד:  

ויש שתי אפשרויות, לחץ, נגמרה ההצבעה של הגבר. 

אישה, מקבלת גם את המסך השלישי, רק אישה מקבלת 

אותו, וכתוב בגדול: בחירות לוועידת נעמת ומועצת 

נעמת במרחב, והיא לוחצת ובזה הסתיימה ההצבעה.  

נו ומה הבעיה שיהיה כתוב בפתק-   עדי זמיר:  

[מדברים ביחד]  

רגע, נגיע לפתק.   נחום אסד: 

אז על הפתק אנחנו מדברים.   עדי זמיר:  

רגע, עכשיו מגיעים לפתק.   נחום אסד: 

אבל למה קפצתם לנעמ"ת? עוד לא התחלנו עם היו"ר.   עדי זמיר:  

רגע, רגע-   נחום אסד:  

הגענו כבר לזה, תן לסיים את זה.   איתמר אביטן:  

נגיע גם לנעמ"ת, תן להסביר.   נחום אסד:  

טוב, סיים.   איתמר אביטן:  

בעוגנים, הקראתי לכם את הסעיף שיש פה ועד של  נחום אסד:  

ועידת ההסתדרות מועצת נעמת, סליחה ועידת 

ההסתדרות של מועצת המרחב, ועידת נעמת מועצת 

נעמת במרחב, אותם פתקים אותו כיתוב, מילה במילה 

לא שונה. הקראתי לכם את זה, זה כתוב בחוקה. מה 

שעוגנים ביקשה, זה את האותיות עוגנים, בסדר? 

ומתחת יהיה כתוב עוגנים בראשות ארנון בר דוד, זה 

הפתק לוועידה למועצת המרחב, זה הפתק שיהיה גם 

לנעמ"ת. למה נעמ"ת? נעמ"ת היא סיעה שהיא רשימה 

של סיעת אם שבאה מלמעלה כלפי מטה, נקודה. לגבי 
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היו"ר, יש תמונה של היו"ר, תמונה של היו"ר, במידה 

ויהיה כתוב את השם של המועמד, ולמשל ארנון בר 

דוד כמו שאתם כתבתם, ארנון בר דוד, יו"ר רשימת 

עוגנים. זהו, זה יופיע ועם תמונה שאתם שלחתם, ככה 

זה יופיע. יופי.  

לגבי מרחבים?   דובר:  

מה זה מרחבים?   עו"ד יחיאל שמיר:  

ועידת ההסתדרות מועצת המרחב.   נחום אסד:  

עוגנים יפה, פה כולנו, בראש זה וזה.   דובר:  

לא, עוגנים זה האותיות, בדיוק-   אורי קידר, יו"ר:  

גם וגם-   עומר לובטון:  

מתחת לזה כתוב-   אורי קידר, יו"ר:  

בראשות עוגנים, בסדר? ויהיה כתוב עוגנים בראשות  נחום אסד:  

ארנון בר דוד.  

זה למרחבים או זה לוועידה אתה מדבר?   שלמה אביטן:  

זה אותו פתק.   נחום אסד:  

למה?   דוברת:  

כי זה הולך ביחד.   נחום אסד:  

מרחבים וועידה זה אותו פתק.   איתמר אביטן:  

זה מחזק את מה שאמרנו מקודם.   אייל אוסטרינסקי:  

זה בדיוק העניין מה שאמרנו.   איתמר אביטן:  

מה יהיה רשום בפתק הזה למשל שלהם? כולנו סלע או  רועי שרעבי:  

רק כולנו?  

אין רשימה, אבל אין רשימה.   אורי קידר, יו"ר:  

זה מחזק את מה שאמרתי קודם, נו.   איתמר אביטן:  
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כשאתם תחליטו, שיש רשימה שיכולה להתמודד, אז  אורי קידר, יו"ר:  

אפשר יהיה להחליט על השם שלה, כרגע אין רשימה, 

מה אתם רוצים?  

בסדר, רועי, רועי-   איתמר אביטן:  

עוגנים זה ברור, וזה נאמר. עכשיו, כשאישה מקבלת  נחום אסד:  

את המסך השלישי, היא מקבלת את זה בדיוק אותו 

הדבר, עם האותיות עוגנים, ואז כתוב עוגנים בראשות 

ארנון בר דוד.  

לא הגיוני.   דוברים:  

גם הם לא יסכימו לזה, בטוח.   שלמה אביטן:  

זה כתוב בחוקה. מה אתם רוצים לעשות? זה כתוב  אורי קידר, יו"ר:  

בחוקה-  

אני הולך להביא את הפתקים של פעם שעברה.   נחום אסד:  

[מדברים ביחד]  

כי אין דבר כזה, תקשיבי רגע, אין את המועמדת של  דובר:  

נעמ"ת ואין את המועמדת של היו"ר, ולמה? כי בינ"ה 

אישרה את זה, כבר לפני שלוש מערכות בחירות, שאין 

מועמדים, אין מועמד ליו"ר מרחב, אין מועמדת ליו"ר 

נעמ"ת, מגישים רשימה, ומועצת המרחב מתכנסת 

ובוחרת, היא יכולה לבחור גם את האחרון ברשימה 

ליו"ר, לכן, אין-  

אתה יכול להביא את הפתקים?   שלמה אביטן:  

אני אביא את הפתקים.   נחום אסד:  

רגע, אורי, אורי אפשר? משפט אחד קטן, כשיש ספק,  עדי זמיר:  

אין ספק-  

תביא, תביא, תראה לנו.   נחום אסד:  
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נכון במסך השלישי כתוב למעלה, באותיות קידוש  עדי זמיר:  

לבנה, הצבעה לנעמ"ת. במסך השלישי כתוב למעלה, 

הצבעה לוועידת נעמ"ת ומועצת נעמ"ת במרחבים, אבל 

עדיין בן אדם מסתכל על הפתקים, ולא מסתכל על 

הכותרת, הוא מסתכל על הפתקים, וזה נראה לו בדיוק 

אותם פתקים של המסך הקודם. הבקשה היא בסך הכל 

להוסיף את המילה נעמ"ת למטה, זהו, והם ייראו אותו 

דבר, שני הפתקים.  

במקום למעלה, למטה?   אורי קידר, יו"ר:  

לא, לא, גם בכותרת, וגם בתוך הפתק, נעמ"ת, את  עדי זמיר:  

המילה נעמ"ת.  

אבל זה שונה ממה שכתוב בחוקה.   נחום אסד:  

נכון, בשביל זה אנחנו ועדת בחירות.   עדי זמיר:  

[מדברים ביחד]  

מה אנחנו באים להמציא את הגלגל? זה החוקה.   נחום אסד:  

רגע, זה לא קשור, נחום, שנייה.   אורי קידר, יו"ר:  

זה בדיוק אותו מסך הקודם, אנשים יתבלבלו, לא רוצה.   עדי זמיר:  

[מדברים ביחד]  

הבית החברתי, נעמ"ת, שם.   שלמה אביטן:  

נכון, היה רשום השם של היו"רית.   אורטל דקל:  

זה לא בעיה לשים את זה.   אורי קידר, יו"ר:  

דוברת: אתה יכול להראות לי את הפתק הקודם?  

[מדברים ביחד]  

זה מאיפה הבאת?   נחום אסד:  

[מדברים ביחד]  
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נכון, זה לא מה שכתוב בחוקה, אבל מי יקום ויגיד שזה  עדי זמיר:  

דבר נוראי שהוספנו את המילה נעמת?  

זה לא מקובל שבארצי-   חיאתם ואכד:  

[מדברים ביחד]  

שקט, מה יש לכם פה?   דובר:  

אין בעיה להוסיף על המסך-   אורי קידר, יו"ר:  

לא על המסך, על הפתק.   עדי זמיר:  

שקט, רגע.   דובר:  

פתק זה לא פתק נייר, זה פתק וירטואלי.   אורי קידר, יו"ר:  

נכון.   עדי זמיר:  

תניח עכשיו שעל כל המסך, על כל המסך, מופיע  אורי קידר, יו"ר:  

נעמ"ת, נעמ"ת, נעמ"ת, נעמ"ת. על גבי זה יש פתק, 

רואים את הנעמ"ת, נעמ"ת.  

לא רואים את זה.   עדי זמיר:  

כתובת מים בתוך זה. זה לא משנה, זה לא סותר את  אורי קידר, יו"ר:  

החוקה. אני רק חושב שעם כל הכבוד, שאף אחד לא 

מתבלבל. היה פיילוט, אף אחד לא מתבלבל.  

מה זה היה פיילוט?   שלמה אביטן:  

אני מוחק את מה שאמרת מהפרוטוקול.   אורי קידר, יו"ר:  

מה זה היה פיילוט? כולכם הייתם בפיילוט?   שלמה אביטן:  

[מדברים ביחד]  

אכפת לך שיהיה כתוב נעמ"ת, על הפתק של נעמ"ת,  שלמה אביטן:  

אני לא מבין את זה באמת.  

[מדברים ביחד]  

אם ועדת הבחירות רוצה להגדיר שהפתק במסך יהיה  אורי קידר, יו"ר:  

סגול ויהיה כתוב עליו נעמ"ת [...].  
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בסדר, עכשיו, זה ועדת הבחירות נגד מנכ"ל ועדת  עדי זמיר:  

הבחירות.  

לא, לא, הוא אין לו קול פה, גם לי אין קול פה.   אורי קידר, יו"ר:  

אז אם אין קול, יש ועדת בחירות, רוצה לכתוב נעמ"ת  שלמה אביטן:  

על פתק של נעמ"ת.  

זה מה שאמרתי, זה מה שאמרתי.   אורי קידר, יו"ר: 

אז מה הבעיה?   שלמה אביטן:  

למנוע בלבול.   דובר:  

גיל אייזנשטיין קנה: שלמה, זה סוכם.  

הפתק של נעמ"ת.   שלמה אביטן:  

סגול וכתוב נעמ"ת.   אורטל דקל:  

[מדברים ביחד]  

תקשיבי רגע, אני הבנתי עכשיו שזה צריך להיות בצבע  אורטל דקל:  

סגול, ושיהיה רשום נעמ"ת זה הכל. זה מה שמבקשים.  

[מדברים ביחד]  

די נו חבר'ה, מה זה משנה מה היה? תקבלו החלטה, נו.  איתמר אביטן:  

מה.  

אבל מנכ"ל ועדת הבחירות לא רוצה שתקבל החלטה  עדי זמיר:  

בניגוד לחוקה.  

חד משמעית.   נחום אסד:  

השאלה אם מותר לנו לקבל החלטה.   עדי זמיר:  

לא, לא, אתה לא בינ"ה וועדת הבחירות לא בינ"ה.  נחום אסד:  

בינ"ה-  

[מדברים ביחד]  

בינ"ה החליטה לפני שנה וחצי-   נחום אסד:  

אני מעריך אותך מאוד.   עדי זמיר:  
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אתם צמודים לחוקה, תלכו לפי החוקה. זה הבחירות.   נחום אסד: 

זה לא חלק מהכינוי, זה לא חלק מהשם, אפשר לכתוב  אורי קידר, יו"ר:  

את זה במסך.  

לא צבע ולא כלום.   נחום אסד:  

[מדברים ביחד]  

נחום, תעלה את זה להצבעה. נחום, אנחנו מעלים את  איתמר אביטן:  

זה להצבעה.  

אנחנו עובדים שנה וחצי, יש לי 13 יום להכין לכם את  נחום אסד:  

הבחירות, ואתם משחקים פה על משחקים, ואתם 

משחקים פה על-  

[מדברים ביחד]  

אני 13 יום לא מסוגל להכין, לעשות את כל השינויים  נחום אסד:  

האלו אחרי שנעשתה עבודה שלמה, אחרי שעבר 

פיילוט, אחרי שעשה הכל. המחשבים מוכנים, אני דקה 

לפני טעינה, הדבר הזה מעכב אותי, ואם אני לא מוציא 

  -1.5 1.5, אין לכם בחירות, כי ב- את זה ב-

אז תוסיף נעמ"ת למטה מה הבעיה?   עדי זמיר:  

זה דיגיטלי, זה דיגיטלי.   דובר:  

איפה אשר? זה קמפיין של שלי שהוציא על דעת עצמו.  נחום אסד:  

זה היה פתקים ליו"ר, זה היה פתקים עם אותן אותיות, 

אותם כינויים לוועידת הסתדרות מועצות המרחבים, 

מילה במילה, אות באות, לנעמ"ת. למה שלי, שנייה, 

תני לי לסיים. למה סגול? כי היו מעטפות, ואנחנו 

ראינו שבמערכות בחירות קודמות, שאנשים התבלבלו 

באמת, ולקחו פתק לבן וצהוב, והכל נפסל נפסל, זה 



 

 

  4.4.2022 ועדת בחירות                                               

 

עמוד 89 מתוך 128 
נוצר על ידי  

 89

 

 

היה נכון לעשות הבדלה בעין. אבל היום, זאת מערכת 

ממוחשבת.  

נו מה הקשר?   דובר:  

[מדברים ביחד]  

מאחר ויש [...] של המון מערכות בחירות, שיודעות  בני עיני:  

שלבן זה יו"ר, צהוב ועידה, סגול נעמ"ת, רוצים את זה 

על המחשב, מה הבעיה? לא מבין את זה. זה אני לא 

מבין.  

בני, תן לי רגע להסביר.   נחום אסד:  

אבל אנחנו מקבלים את ההחלטה, אנחנו ועדת בחירות.   אייל אוסטרינסקי:  

בני, שניה, תן לי להסביר.   נחום אסד:  

[מדברים ביחד]  

בני, המערכת הזו היא לא פתקים, לא מעטפות-   נחום אסד:  

נו, אדרבה.   דובר:  

המערכת הזאת היא חכמה, מסך. אתה לעולם לא יכול  נחום אסד:  

להתבלבל בשום הצבעה.  

[מדברים ביחד]  

אני לא מבין, צבע, כולה צבע.   שלמה אביטן:  

זה לא צבע שלמה, כי לפני כן דיברתם על שינוי בשם  נחום אסד:  

בניגוד-  

לא על שינוי.   אורי קידר, יו"ר:  

נעמ"ת וסגול.   עדי זמיר:  

אני רוצה רגע לשאול, כי אנחנו שנה עובדים על הדבר  נחום אסד:  

הזה ויש גם דברים שנעשים על ידי מומחים, שצריכים 

להביא אותך למערכת מושלמת, וכל שינוי לפעמים הוא 

דינמי. גם בצבע, יש לך מערכות ממוחשבות שצריכים 
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לעדכן אותן. אבל אני רק שואל שאלה, אם זה סגול 

אתה לא תתבלבל, נכון? כי זה אותן אותיות, אבל אם 

זה יהיה לבן, אתה תתבלבל כי זה אותן אותיות?  

אני לא מבינה אבל למה זה כזה בעיה.   אורטל דקל:  

אני מבקש רגע, שנייה, אל תפריעי-   נחום אסד:  

[מדברים ביחד]  

שנייה, אני עוד פעם אומר. שנייה אחת, תני לי רגע  נחום אסד:  

להסביר משהו. את היית בפיילוט, את הצבעת עם 

אנשים ברחבי ההסתדרות, כמעט כולם פה הצביעו, לא 

יודע מי פה, אבל במגזר היהודי, ערבי הכל. חברים, 

פתק אחד לא היה שהתבלבלו.  

טוב חבר'ה סליחה.   אורי קידר, יו"ר:  

רגע, בוא נלך ל-2012, אחת לאחת, שום דבר.   נחום אסד:  

נחום-   אורי קידר, יו"ר:  

אבל זה פתקים, זה לא מחשב.   אייל אוסטרינסקי:  

סליחה חבר'ה, אני מציע כזה דבר-   אורי קידר, יו"ר:  

אני רק שאלה טכנית, תרשו לי ברשותכם, בנעמ"ת  חיאתם ואכד:  

מבקשים שזה יהיה בצבע סגול, טכנית ניתן לעשות את 

זה?  

אני מציע כזה דבר, תחליטו שאתם רוצים שהפתקים  אורי קידר, יו"ר:  

במסך הצבעה של נעמ"ת יהיו בצבע סגול.  

[מדברים ביחד]  

אורי קידר, יו"ר:  רגע, שנייה, סליחה.  

[מדברים ביחד]  

אבל אלף פעם אמרתי, הם גם השתתפו בפיילוט.   נחום אסד:  

סליחה, חברים, אסור, תקשיבו רגע-   אורי קידר, יו"ר:  
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תן הצעה כבר.   דובר:  

אתה לא בסדר, שתדע.   עדי זמיר:  

תקשיבו רגע.   אורי קידר, יו"ר:  

בני, אבל אין ויכוח, אנחנו מחליטים.   דובר:  

אתה לא בסדר, לא, הוא לא בסדר. נהיה לי חם.   עדי זמיר:  

[מדברים ביחד] 

אפשר? אני לא מבין את הרעיון, תקשיבו.   אורי קידר, יו"ר:  

25 מיליון ש"ח הם מקבלים, אני אגיד לו לשים נעמ"ת,  בני עיני:  

הוא ישים גם עם ציור של-  

יאללה, שלמה, בני, בוא נחליט וזהו.   איתמר אביטן:  

עדי, אתה יכול להפסיק להתרגז? אתם רוצים להקשיב  אורי קידר, יו"ר:  

רגע. חברים, אני מציע, תקשיבו, מאחר והשם והכינוי 

הוא אחיד בכל הפתקים מצד אחד, ומצד שני יש מסך 

מחשב גדול ומרווח, בסדר? אז אני מציע ככה, נגיד זה 

הפתק, מתחת לזה יהיה כתוב בגדול נעמ"ת.  

כן.   דוברים:  

לא על הפתק, מתחת לזה כתוב.   אורי קידר, יו"ר:  

כן.   דוברים:  

תודה רבה, הפתק יהיה בצבע סגול.   אורי קידר, יו"ר:  

כן.   דוברים:  

סבבה, אני רק רוצה להוסיף כאן דבר אחד. אתם  אורי קידר, יו"ר:  

תקבלו את ההחלטה, אנחנו נפנה למל"מ, אם מל"מ 

אומרים לנו, תקשיב, אם זה מה שאתה עושה עכשיו, 

אנחנו סוגרים, מחזירים לך את המפתח, תודה רבה, 

מוותרים על הבחירות האלה, אז אנחנו נחזור אליכם 

ונגיד לכם שזה בלתי ניתן לביצוע. בהנחה שזה כן ניתן 
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לביצוע, כי מדובר בשורה במחשב, אז ההחלטה תעבור, 

פשוט מאוד.  

תודה רבה, כבוד היו"ר.   עדי זמיר:  

אז אני מעלה להצבעה את השאלה, האם מקובלת  אורי קידר, יו"ר:  

ההצעה שלי שהפתק יהיה בסגול במסך של נעמ"ת 

ומתחתיו-  

[מדברים ביחד]  

אני לא מבין מה אתה אומר, אתה חושב שלפתח עכשיו  נחום אסד:  

את הדבר הזה, עוד כיתוב חשבת-  

בוא נבטל את ועדת הבחירות.   בני עיני:  

[מדברים ביחד]  

מספיק. חלאס. או שזה אפשרי ואז זה יבוצע, או שזה  אורי קידר, יו"ר:  

לא אפשרי ואז זה לא יבוצע. ההצעה שלי כאמור אני 

חוזר, הפתק בצבע סגול, מתחת לפתק כתוב בגדול 

נעמ"ת, בסדר? מתחת לפתק, כתוב בגדול נעמ"ת. מי 

בעד ההצעה? פה אחד?  

לא, אריק לא פה.   דובר:  

חברים, אריק, זה בשבילך, יש מישהו נגד?   אורי קידר, יו"ר:  

לא, אני אומר לך-   אריק נדב:  

אתה יכול להיות בעד, נגד או נמנע, תודה.   אורי קידר, יו"ר:  

נמנע, אני מוכן להיות-   אריק נדב:  

[מדברים ביחד]  

 

אישור שם וכינוי רשימת עוגנים בראשות ארנון בר דוד 
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אנחנו צריכים להצביע על השם והכינוי של עוגנים  אורי קידר, יו"ר:  

בראשות ארנון בר דוד.  

יו"ר סיעת, רשימת עוגנים.   שלמה אביטן:  

חברים, אנחנו קיבלנו-   אורי קידר, יו"ר:  

זה מוסכם, כתבנו לו. זה מוסכם גם עם נחום.   שלמה אביטן:  

אנחנו קיבלנו מסמך מכם שכתוב שם עוגנים בראשות  אורי קידר, יו"ר:  

ארנון בר דוד, הוא רצה משהו אחר?  

בבקשה תשאל אותו, זה מוסכם.   שלמה אביטן:  

אין בעיה שלמה, אני לא מבין מה אתם רוצים.   אורי קידר, יו"ר:  

אז אני אומר, יו"ר רשימת עוגנים.   שלמה אביטן:  

דובר:  נו, מה זה מה שהוא אומר.  

הוא אומר עוגנים בראשות ארנון בר דוד.   דובר:  

הרשימות, על הפתק, מה שיהיה רשום-   אורי קידר, יו"ר:  

בפתק, אני אומר על הפתק. בפתק, ארנון בר דוד,  שלמה אביטן:  

עוגנים, ארנון בר דוד יו"ר רשימת עוגנים, נקודה, זה 

הכל. לא מבקשים כלום.  

זה לוועידה?   עדי זמיר:  

הוא מדבר על הפתק של היו"ר, אם אני מבין נכון.   עו"ד יחיאל שמיר:  

כן.   שלמה אביטן:  

הוא מדבר על הפתק, לוועידה.   אורי קידר, יו"ר:  

הוא מדבר על הועידה שלמה, הוא מדבר על הועידה.   עדי זמיר:  

כן.   שלמה אביטן:  

לא, בסדר, הועידה, השם שאנחנו קיבלנו-   אורי קידר, יו"ר:  

עוגנים בראשות ארנון בר דוד.   שלמה אביטן:  
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עוגנים בראשות ארנון בר דוד. הראינו לכם איך זה  אורי קידר, יו"ר:  

נראה בפתק, כתוב בגדול עוגנים כי זה האותיות. 

מתחת לזה כתוב עוגנים בראשות ארנון בר דוד.  

בדיוק ככה, כן.   בני עיני:  

אז זה מאושר?   אורי קידר, יו"ר:  

כן.   דוברים:  

צריך להצביע?   דוברת:  

כן בוודאי, אז אני מבקשים לעשות הצבעה.   אורי קידר, יו"ר:  

עוד פעם, חבר'ה תהיו-   שלמה אביטן: 

כינוי הרשימות לוועידה.   אורי קידר, יו"ר:  

שלא יבין נחום, שמדובר בפתק. בפתק צריך אחרת.  שלמה אביטן:  

ארנון בר דוד.  

זה לראשות אתה מדבר?   בני עיני:  

יו"ר רשימת עוגנים. וזה מה שהעברתי לוועדת  שלמה אביטן:  

הבחירות.  

אבל איפה נחום? שיבוא, שישמע את וזהו.   דובר:  

רגע, רגע, עוגנים-   עדי זמיר:  

אני רוצה להיות בטוח. אני יודע שמדברים-   שלמה אביטן:  

ואז למטה מה?   עדי זמיר: 

אני רוצה, אני חוזר על הפתק, אני חוזר על הפתק. לא  שלמה אביטן:  

סתם אני חוזר על זה. אחרי ההתפרצות אני לא יודע 

כבר מה יהיה.  

עוד פעם.   עדי זמיר: 

שתתקבל החלטה, נקודה, זה הכל.   שלמה אביטן:  

חילי, עוד פעם, עוגנים ואז למטה?   עדי זמיר:  

עוגנים בראשות ארנון בר דוד.   עו"ד יחיאל שמיר:  
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על מה זה?   שלמה אביטן:  

זה לרשימות, לוועידה.   אורי קידר, יו"ר:  

למה לא סיעת עוגנים?   עדי זמיר:  

עזוב, עזוב.   דובר:  

עוגנים.   עדי זמיר:  

בסדר, מה אתם צועקים?   דובר:  

[מדברים ביחד]  

רגע, אבל הסבירו משהו אחר.   דוברת:  

לא, עכשיו-   דוברת:  

[מדברים ביחד]  

אני רק רוצה שנייה-   אורי קידר, יו"ר:  

אורי ברשותך, שנייה, אורי, אני מבולבל-   צביקה מנשקו:  

מה צריך להיות כתוב בפתק-   אורי קידר, יו"ר:  

אורי, אני רוצה שתעשה מההתחלה. יש שלושה פתקים:  צביקה מנשקו:  

יו"ר, ועידה ונעמ"ת. מה יהיה ביו"ר, מה יהיה בוועידה, 

מה יהיה בנעמ"ת?   

עוד לא הגענו ליו"ר, עכשיו נשמע אתכם, מה אתם  עו"ד יחיאל שמיר:  

רוצים שיהיה ביו"ר.  

אמרתי את זה בפעם העשירית, פעם אחרונה אגיד את  שלמה אביטן:  

זה. התמונה כמובן, מתחתה ארנון בר דוד, מתחת לזה 

יושב ראש או יו"ר רשימת עוגנים. תשאל את נחום אם 

זה-  

לא צריך את ההמשך, הוא כתב, זהו.   דובר:  

תמונה, שם, יו"ר רשימת עוגנים.   עו"ד יחיאל שמיר:  

זה במסך יו"ר, במסך הבא-   אורי קידר, יו"ר:  
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אני שואל אם זה לא מטעה, שרושמים שם את המילה  עו"ד שי תקן:  

יו"ר, כי זה מרמז שהוא יו"ר מכהן של ההסתדרות.  

מה זאת אומרת? גם על עופר עיני יהיה כתוב יו"ר.   עדי זמיר:  

זה יו"ר רשימה, לא. זה יו"ר רשימה.   חיאתם ואכד:  

תכתוב גם אתה יו"ר.   אורי קידר, יו"ר:  

מה זאת אומרת תכתוב? זה חייב להיראות אותו דבר.  עדי זמיר:  

מה זה תכתוב? הוא חייב לכתוב.  

אף אחד לא חייב לכתוב, חייבים לכתוב את השם, זה  אורי קידר, יו"ר:  

חייבים לכתוב, לא חייבים לכתוב יו"ר רשימה. אבל, יש 

פה התנגדות, בסדר, תכף נעשה הצבעה ואתה יודע, או 

שיתקבל או שלא יתקבל.  

אני שאלתי שאלה משפטית: אני שואל אם זה לא  עו"ד שי תקן:  

מטעה.  

אני לא חושב שזה מטעה. אני לא רואה מה מטעה בזה,  אורי קידר, יו"ר:  

יו"ר רשימה-  

איך מטעה? זה יו"ר רשימה, זה מה שהוא.   עדי זמיר:  

בפועל גם, מה.   כוכבה קניסטר:  

אוקיי, מסך אחד יש הסכמה לפחות של עוגנים כרגע,  אורי קידר, יו"ר:  

כי עוד לא הצבענו. אבל שבמסך של היו"ר כתוב, יש 

תמונה, מתחתיה כתוב ארנון בר דוד, מתחת לזה כתוב 

יו"ר רשימת עוגנים. הדא הו אחד.  

תעשה הצבעה על זה.   דובר:  

שלב, אחר כך-   תעשה, כבר תגמור, שלב- דובר:  

כן.   כוכבה קניסטר:  

לא, אני אעשה הצבעה על שלושתם.   אורי קידר, יו"ר: 
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לא, כי אני פוחד עד השלישי אתה תשכח מה היה  שלמה אביטן:  

בראשון.  

שתיים, הרשימה לוועידה, כתוב: עוגנים בראשות ארנון  אורי קידר, יו"ר:  

בר דוד. אני שוב חוזר, עוגנים כתוב בגדול, זה 

האותיות, מתחת לזה כתוב עוגנים בראשות ארנון בר 

דוד.  

פתק צהוב.   דובר:  

אפשר לעשות שזה יהיה פתק צהוב?   שלמה אביטן:  

בטח, זה חייב להיות.   בני עיני:  

לבן, צהוב, סגול.   דובר:  

זה חייב להיות חבר'ה, מה אתם צוחקים-   בני עיני:  

זה לא מצחיק.   דובר:  

אני לא מבין את זה. למה זה מצחיק אתכם?   בני עיני: 

[מדברים ביחד]  

אני לא מבין אתכם, בחיי.   בני עיני:  

[מדברים ביחד]  

מה זה משנה? למוח יש-   בני עיני:  

[מדברים ביחד]  

מה העניין? זה מה שאנחנו רוצים וזה מה שיהיה, זה  דובר:  

הכל מה. זה לא מצחיק, זה מה שרוצים וזה מה שיהיה.  

אני אבדוק, אם אפשר צהוב, אם אפשר צהוב נעשה  אורי קידר, יו"ר:  

צהוב.  

לא לבדוק, זה החלטה שלנו מה זאת אומרת? אורי, זו  דובר:  

ההחלטה שלנו.  

אם אפשר, יהיה צהוב, אם אי אפשר-   אורי קידר, יו"ר:  

גם סגול אותו הדבר נכון?   דובר:  
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נכון.   אורי קידר, יו"ר:  

אז זה הכל, זאת ההחלטה שלנו.   דובר:  

אז בהחלטה-   אורי קידר, יו"ר:  

הקודמת.   דובר:  

בקודמת, יש גם תמונה והוא לא אמר.   דובר:  

אז שנייה, הצהוב זה ל-   אורי קידר, יו"ר:  

ועידה.   דוברים:  

[מדברים ביחד]  

אפשר להתקדם? אתם רוצים להגיד את הצבעים של כל  אורי קידר, יו"ר:  

ה-  

[מדברים ביחד]  

חברים, בואו תעזרו לי. שנייה, את ההחלטה הקודמת  אורי קידר, יו"ר:  

לגבי הסגול, אני רוצה להוסיף שיש גם לבן וצהוב.  

לא, תן לתקן אותך, תקן אותו. יש תמונה.   בני עיני:  

היו"ר, זה תמונה.   דובר:  

ברקע צהוב? אני כבר לא יודע.   אורי קידר, יו"ר:  

[מדברים ביחד]  

לא צריך צהוב, תודה רבה. הלבן זה כבר לבן, אז לא  אורי קידר, יו"ר:  

צריך לתת את ההחלטה, תודה רבה. הלבן הוא כבר לבן, 

את הצהוב לא צריך, אז לא צריך. בואו נתקדם, חברים 

היינו בשאלה: מה כתוב במסך של נעמ"ת על הפתק, זה 

אותו פתק לכאורה-  

למטה נעמ"ת.   דוברת:  

למטה נעמ"ת, זו החלטה אחרת. מה שיהיה כתוב, יהיה  אורי קידר, יו"ר:  

כתוב עוגנים בראשות ארנון בר דוד, זה אותו דבר 

בפתק לוועידה.  
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רק בצבע שונה, ונעמ"ת למטה, זה הכל, אני רוצה  דוברת:  

להדגיש את זה.  

בסדר, נו יאללה, אללה מעכום.   כוכבה קניסטר:  

חברים, אני מבקש להצביע על העניין הזה, מי בעד  אורי קידר, יו"ר:  

השמות? מי בעד הפתקים שיופיעו של עוגנים?  

[מדברים ביחד]  

לא, אבל אנחנו לא בפיילוט, אנחנו מדברים על השם  אורי קידר, יו"ר:  

והכינוי של הרשימה, זה לא קשור לצבעים. היה פה 14 

בעד, אתה נמנע?  

די, אין לו כוח כבר, הוא עייף.   כוכבה קניסטר:  

[מדברים ביחד]  

 

שם וכינוי עופר עיני  

 

אני מתחיל להוציא אנשים אם יהיו הפרעות. כבר שש  אורי קידר, יו"ר:  

ורבע, שש ועשרים. תקשיבו, צריך לאשר, חלאס. צריך 

לאשר או לא לאשר, אותו דבר, שם וכינוי של 

המועמדות לראשות של עופר עיני, אוקיי? שאותה כבר 

אישרנו אני מזכיר לכם. צריך לאשר את השם והכינוי, 

בסדר? אתה רוצה להגיד מה, שי?  

איך אני יכול לענות, אם עוד אין לנו ידיעה מה  עו"ד שי תקן:  

הסיעה?  

נכון.   עדי זמיר:  

אני אמור להגיד שאני יו"ר סיעה כך וכך, זה בסדר.   עו"ד שי תקן:  

נכון, הוא צודק.   כוכבה קניסטר:  

מקובל על כולם, שזה יידחה לישיבה הבאה?   אורי קידר, יו"ר:  
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כן.   דוברים:  

שנייה, אבל המועמדות היא בכל מקרה מסיעת כולנו?   עו"ד יחיאל שמיר:  

כן, אבל אני רוצה להגיד, אם אני יו"ר סיעת האם  עו"ד שי תקן:  

סלע או שאני נבחר להיות יו"ר סיעת כולנו.   כולנו-

[מדברים ביחד]  

יש החלטה מהישיבה הקודמת, שעופר עיני גם נרשם  שלמה אביטן:  

בפרוטוקול על ידי שי, עד כמה שזכור לי, שהוא מבקש 

או שהוא מסכים שעופר עיני מועמד ליו"ר, מועמד 

מטעם סיעת כולנו. אז מה-  

אבל, עכשיו הבאנו סלע.   עו"ד שי תקן:  

כי הבאנו סלע, עכשיו, על מה אנחנו דנים? הבאנו  אריק נדב:  

חתימות לסלע.  

ונתנו לנו לתקן את זה עד ה- 13 לאפריל.   עו"ד שי תקן:  

לא, אבל מדברים על היו"ר בכל מקרה, גם אם תהיה  שלמה אביטן:  

סיעת אם.  

לא, אבל שלמה, אי אפשר.   כוכבה קניסטר:  

סליחה, גם אם תהיה סיעת אם, ליו"ר צריך להיות-   שלמה אביטן:  

מי אמר?   עו"ד שי תקן:  

מה זאת אומרת? אני לא מבין.   איתמר אביטן:  

למה אתה כותב עוגנים, עוגנים זה לא סיעת אם,  עו"ד שי תקן:  

שלמה?  

אבל אנחנו אישרנו אז שהוא רץ-   איתמר אביטן: 

נו ברצינות, יש גבול להזיה שלכם. עוגנים זה סיעת  עו"ד שי תקן:  

אם, גם לי מותר להיות סיעת אם.  

לא כרגע.   דובר:  

אתה עוגנים זה סיעת אם?   עו"ד שי תקן:  



 

 

  4.4.2022 ועדת בחירות                                               

 

עמוד 101 מתוך 128 
נוצר על ידי  

 101

 

 

אבל לא כרגע.   דובר:  

בוא תשמע את היועץ המשפטי.   שלמה אביטן:  

לא כתוב יו"ר סיעת-   עו"ד שי תקן:  

בוא תשאל את היועץ המשפטי.   שלמה אביטן:  

בוא נשמע, ובוא תקשיב לו גם אתה. אם אני מתמודד  עו"ד שי תקן:  

כסיעת אם, אז אני רוצה לרשום כסיעת אם, כמו 

שעוגנים רשמו סיעת אם.  

כן, כרגע אין סיעת אם, בוא נחכה לראות.   עו"ד יחיאל שמיר:  

נחכה עוד.   כוכבה קניסטר:  

לא, תקשיבו לשלמה.   איתמר אביטן:  

זה מה שאמרת, כמה פעמים שאלתי את השאלה הזו,  שלמה אביטן:  

ואתה משיב לי, שהוא מועמד לראשות מטעם-  

אבל כולנו יכולה להיות סיעת אם עם סלע אם יש סלע.   עו"ד שי תקן:  

אין ספק שעופר-   עו"ד יחיאל שמיר:  

המועד בחוקה עבר.   דובר:  

[...] מטעם סיעת כולנו.   עו"ד יחיאל שמיר: 

אז מה הבעיה-   דוברת:  

סלע, זה  אז הוא לא יכול להיות רשום בפתק, כולנו- אייל אוסטרינסקי:  

מובן מאליו.  

רגע, אני לא מבין, יש כרגע חזרה בעצם מועמדותו של-   איתמר אביטן:  

אין שום חזרה, תפסיקו לבלבל את המוח.   עו"ד שי תקן:  

אז לא הבנו, אז הוא מתמודד מטעם סיעת כולנו, מה  איתמר אביטן:  

ששלמה אומר.  

כל הגדולים והגיבורים האלה, מפחדים מסיעה של 60  עו"ד שי תקן:  

אנשים שיהיה כתוב סלע, כמה אתם מפחדים? די, לכו 
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לקלפי ותנצחו, כולם איתכם, תפסיקו עם השטויות 

האלו שלמה.  

[מדברים ביחד] 

אמרתם שבישיבה הבאה נדון בכינויים, אני מבקש  עו"ד שי תקן: 

שבישיבה הבאה נדון בכינויים, לא יודע בסיטואציה 

הקיימת להגיד את הכינויים, די.  

מובן מאליו שיו"ר צריך להיות רק מטעם כולנו.   אייל אוסטרינסקי:  

אתה רוצה תוריד ותרשום רק ארנון בר דוד.   עו"ד שי תקן:  

שלמה, זה מובן מאליו, שרק מטעם כולנו היו"ר.   אייל אוסטרינסקי:  

מה?   שלמה אביטן:  

הוא רק מטעם כולנו.   אייל אוסטרינסקי:  

חברים, אני רוצה להסביר את האפשרויות. חברים, הם  אורי קידר, יו"ר:  

יכולים להגיד מה הם רוצים שיהיה בפתק, בהנחה 

שוועדת הבחירות מאשרת את זה.  

אבל רגע, אם אנחנו נגיד כולנו, והוא יגיד לא, אני  כוכבה קניסטר:  

סלע, לא רוצה כולנו.  

שנייה כוכבה, אבל תקשיבו. הם יכולים להגיד מה הם  אורי קידר, יו"ר:  

רוצים, וועדת הבחירות צריכה לאשר את זה. במידה 

ואין, הם לא מציעים לעצמם שם וכינוי, אז וועדת 

הבחירות מותר לה לפי החוקה לקבוע בעצמה את 

הרשימה והכינויים. אנחנו לא נמצאים בסיטואציה 

[...]. הם אומרים, אנחנו כרגע לא יודעים, רוצים 

להציע בישיבה הבאה, לאור הפלונטר שנוצר כאן, נראה 

לי שסביר שנדון הזה בישיבה הבאה במקום לעשות 

עכשיו חישובי קיצין מה יהיה או לא יהיה.  

[מדברים ביחד]  
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לא, אבל התקבלה החלטה כבר, מה אתם, שלמה צודק.  איתמר אביטן:  

אני לא מבין מה אתה שותק.  

מה אתה רוצה שאני אעשה?   שלמה אביטן:  

נו, אבל אני צריך עוד פעם לצעוק?   איתמר אביטן: 

אם היועץ המשפטי-   שלמה אביטן:  

אבל היועץ המשפטי אמר בצורה ברורה.   איתמר אביטן: 

מתי?   שלמה אביטן:  

הרגע.   איתמר אביטן:  

הוא לא אמר בצורה ברורה.   שלמה אביטן:  

הוא אמר שבשבוע הבא תתקבל החלטה.   דובר:  

אמרת שעופר עיני מתמודד מטעם סיעת כולנו.   איתמר אביטן:  

המועמדות הוגשה מטעם סיעת כולנו.   עו"ד יחיאל שמיר:  

זהו, אז עכשיו צריך להצביע.   איתמר אביטן:  

השאלה היא מה יהיה רשום על הפתק. נדון בזה.   עו"ד יחיאל שמיר:  

אתה מבין, מה יהיה רשום על הפתק.   שלמה אביטן:  

סיעת כולנו, לא יהיה רשום שום דבר אחר.   דובר:  

רגע, הוא יכול לרשום עופר עיני, רק מטעם רשימת  איתמר אביטן: 

עוגנים? אני לא הבנתי.  

הוא לא יכול לרשום כולנו סלע.   עו"ד שי תקן:  

איך?   דובר:  

אם נתקן את מה שהתחלנו.   עו"ד שי תקן:  

אבל המועמדות שלו עצמה היא מראש מטעם כולנו  דובר:  

נטו? כמו שהיה נטו זה, נטו זה, הוא נטו כולנו 

בהתמודדות.  
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חבר'ה, יש תקדים ואתם צריכים להפסיק פה. יש  אריק נדב:  

תקדים של כולנו, אז אני לא יודע על מה אתם זה, יש 

תקדים כבר.  

רק חמור עושה טעות פעמיים.   עדי זמיר:  

בסדר, אז כל התקדימים, תמחק את כל הערכאות של  אריק נדב: 

בית משפט עם התקדימים.  

יבוא ביהמ"ש ויגיד לי-   עדי זמיר:  

תמחק את הכל, כי אתה המצאת עכשיו משהו, כי אתה  אריק נדב:  

פוחד מסלע, פוחד מעופר עיני. אתה פוחד, יאללה נו 

בסדר. כולכם פוחדים מעופר עיני, כאילו עכשיו, ב- 25 

תיפרדו מהכיסאות שלכם.  

[מדברים ביחד]  

פעם הבאה אני בא עם שרשרת של חמסה פה.   אריק נדב:  

[מדברים ביחד]  

בואו נתקדם.   אורי קידר, יו"ר:  

50 איש פוחדים מאדם אחד. הזוי. אתם כולכם, מה  אריק נדב:  

קרה? זה כולה עופר.  

[מדברים ביחד]  

אתם צוחקים מרוב פחד.   אריק נדב:  

תגיד לי איזה מכות קיבלת שהיית קטן מעופר?   בני עיני:  

[מדברים ביחד]  

אורי, אנחנו צריכים להחליט לגבי הפתק, צריך להחליט  איתמר אביטן:  

היום, על כל הפתקים?  

הפתק שלהם אנחנו דוחים את זה לישיבה הבאה.   אורי קידר, יו"ר:  

[מדברים ביחד]  

כרגע אין הסכמה.  אורי קידר, יו"ר:  
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הסכמים קואליציוניים 

 

אני מעדכן בדבר הסכמים קואליציוניים. ביום חמישי  אורי קידר, יו"ר:  

31.3 נשלח במייל הסכם קואליציוני בין סיעת  שעבר, ב-

כולנו לרשימת סלע, הוא מצורף לכם פה, אוקיי? ביום 

חמישי, בתאריך 31.3 נשלח מכתב מבא כוח רשימת 

עוגנים, המודיע כי עדיין לא הושלמו כל הפרטים 

בהסכם הקואליציוני, וברגע שיושלם ההסכם יועבר 

ההסכם לוועדת הבחירות בהתאם להוראות חוקת 

הבחירות, בסדר? זה פשוט, הלאה.  

לא, אני רציתי משהו להגיד. אני לא מבין איך זה תואם  עו"ד שי תקן:  

את הוראות החוקה, אני יודע שיש הסכמים 

קואליציוניים חתומים בעוגנים, ראיתי חלקם, למה הם 

לא מוגשים? לא מכיר. לפי החוקה, הסכמים 

קואליציוניים, זה מה שכתוב, שנחתמו לפני הגשת 

הרשימות, ואני טוען ואומר שיש וראיתי בעוגנים, 

7 ימים הסתיימו  חייבים להיות מוגשים תוך 7 ימים. ה-

31.3. הסכמים קואליציוניים לא הוגשו, הוגשה  ב-

הודעה של שלמה אביטן, שלא יודע מה היא אומרת.  

למה אתה לא יודע מה היא אומרת? תדע מה היא  שלמה אביטן:  

אומרת.  

לא, היא אומרת שלא הגשת את ההסכמים-   עו"ד שי תקן:  

לא, אבל תקרא מה היא אומרת.   שלמה אביטן:  

אז אני שואל אותך, האם נחתמו הסכמים  עו"ד שי תקן:  

קואליציוניים?  
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נחתמו הסכמים.   שלמה אביטן: 

אז, למה הם לא הוגשו?   עו"ד שי תקן:  

תקשיב לי-   שלמה אביטן: 

אבל כתוב בחוקה, אבל רגע.   עו"ד שי תקן:  

אבל יש עדיין-   שלמה אביטן:  

שלמה, אני אקשיב לך בקשב רב. לפי החוקה, אני אומר  עו"ד שי תקן:  

ליו"ר הוועדה וליועץ המשפטי, זה מה שכתוב בחוקה, 

אם נחתמו הסכמים קואליציוניים, הם חייבים להיות 

31.3, והם לא הוגשו. ולכן, אני  מוגשים לכל המאוחר ב-

אומר שיש פה בעיה שלא פועלים על פי החוקה, אלא 

אם כן אומרים שלא נחתמו הסכמים קואליציוניים.  

כתוב שנחתמו.   בני עיני:  

לא, כתוב.   שלמה אביטן:  

אז אני אומר לכם, למיטב ידיעתי, יש הסכמים  עו"ד שי תקן:  

חתומים, אני אישית ראיתי אפילו כמה מהם. אז, אני 

חושב שהם צריכים להיות מוגשים ולהיות מפורסמים 

באתר הבחירות. אם היה פה איזה עניין טכני, שאני לא 

תופס מישהו על קוצו של יוד, אני דורש שההסכמים 

יוגשו היום.  

בוא נשמע את שלמה.   אורי קידר, יו"ר:  

בדיוק מה שכתבתי במכתב.   שלמה אביטן:  

במכתב כתבת שלא הושלמו כל הפרטים בהסכם.   עו"ד יחיאל שמיר:  

לא הושלמו כל הפרטים, ואני מדבר על זה ואומר שלא  שלמה אביטן:  

12 סיעות,  הושלמו כל הפרטים, משום שמדובר כאן ב-

וכל פעם יש איזו שהיא בעיה. היה הסכם מסגרת, 

ההסכם כשהוא נחתם, הוא נחתם כהסכם מסגרת, 
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ואנחנו ימים לבקרים עוסקים בעניין הזה, שינויים פה, 

שינויים שם. אני רוצה להגיש הסכם שהוא מושלם, זה 

הכל, אין לי שום בעיה להגיש.  

אז ההסכם עוד לא מושלם.   אורי קידר, יו"ר:  

אין לי שום בעיה.   שלמה אביטן:  

אין מה להסתיר.   כוכבה קניסטר:  

אז מתי?   עו"ד שי תקן:  

אין מה להסתיר.   שלמה אביטן:  

אין מה להסתיר.   כוכבה קניסטר:  

אוקי, הלאה.   אורי קידר, יו"ר:  

אין מה להסתיר.   שלמה אביטן:  

מה יש להסתיר? ההסכם שאנחנו רואים גם הוא חסר  דובר:  

מאוד.  

אורי, אורי.   עו"ד שי תקן:  

אין בו כלום, מה יש בו?   אייל אוסטרינסקי:  

זה מה שאני אומר. זה הסכם שאפשר שלא יהיה כתוב.   דובר:  

כולם עומדים כאן על קוצו של יוד, יש הוראה מפורשת  עו"ד שי תקן:  

בחוקה שחייבים להגיש עד 31.3, זה לא קרה. אני 

מבקש שתתקבל החלטה או הנחיה ברורה מתי זה 

מוגש.  

רגע, אבל שי ברשותך.   אייל אוסטרינסקי:  

לפחות שיגיד מתי הוא מגיש. אי אפשר, לנהל בחירות  עו"ד שי תקן:  

עם הסכם קואליציוני סודי.  

אבל מה שאני לא מבין-   אייל אוסטרינסקי:  

אבל המועד בחוקה, שהחוקה כל כך קדושה לכם, הוא  עו"ד שי תקן:  

  .31.3
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שום דבר לא סודי.   שלמה אביטן:  

אייל אוסטרינסקי: אבל שלמה, ההסכם שהם הגישו, מה יש בו? יש בו 

חלוקת אחוזים, יש בו זה? מה יש בו? אין בו כלום, מה 

זה משנה, מה זה ההסכם שלכם, אין לכם חלוקה זה, אז 

הוא לא רצה להגיש הסכם כזה, הוא רצה להגיש הסכם 

אמיתי.  

שלמה, אתה מפר את הוראות החוקה, ולפני שנגיש  עו"ד שי תקן:  

עתירה לפסול את עוגנים, אני מבקש מכם תגישו, תגיד 

לנו מתי. אתם רוצים שנגיש גם עתירה לפסול אתכם, 

כי לא עמדתם בהוראות החוקה? אפשר. אני מנסה 

להתנהל בהגינות, אמרת עניין טכני, בבקשה, עברו 

כמה ימים, תגיד.  

רק בקשה אחת אליך, אל תאיים עליי.   שלמה אביטן:  

אני לא, אני פונה אליך בכבוד. אומר לא עמדתם  עו"ד שי תקן:  

בהוראות החוקה.  

אני אמרתי, לא עמדנו-   שלמה אביטן:   

שלמה, תעשה מה שהם עשו.   אייל אוסטרינסקי:  

אני אומר לך לא עמדנו-   שלמה אביטן:  

תעשה מה שהוא עשה: הסכם קואליציוני שאומר-   אייל אוסטרינסקי:  

כן עמדנו, התייחסנו להוראת החוקה.   בני עיני:  

לא ביקשנו להתייחס, ביקשנו, החוקה-   עו"ד שי תקן:  

כן עמדנו.   בני עיני:  

שי, כתוב בחוקה שהסכם קואליציוני שנעשה לאחר  אורי קידר, יו"ר:  

המועד להגשת הרשימות-  

אבל הוא נעשה לפני.   עו"ד שי תקן:  

רגע, שנייה, אז אני רק רוצה רגע להבין.   אורי קידר, יו"ר:  



 

 

  4.4.2022 ועדת בחירות                                               

 

עמוד 109 מתוך 128 
נוצר על ידי  

 109

 

 

הוא מאשר שההסכמים חתומים,   עו"ד שי תקן:  

אני רוצה רגע להבין. המחלו-   אורי קידר, יו"ר: 

אני ראיתי, שאני אגיש לך את ההסכמים?   עו"ד שי תקן:  

כן, תביא לי אותם.   שלמה אביטן:  

סליחה, המחלוקת פה היא, אני רק רוצה לחדד-   אורי קידר, יו"ר: 

אני אגיש אותם?   עו"ד שי תקן:  

[מדברים ביחד]  

אני רוצה לחדד על מה הדיון, סליחה שלמה. הדיון הוא  אורי קידר, יו"ר: 

על זה, אם אני מבין נכון: אתה אומר שלמרות 

שההסכמים נחתמו במסגרת, המשא ומתן לא הושלם-  

עדיין יש תיקונים.   בני עיני:  

אני לא אמרתי שהוא לא נחתם, אני כן אמרתי שהם  שלמה אביטן:  

נחתמו.  

נכון, אמרת שהם נחתמו.   אורי קידר, יו"ר:  

נחתם ולא הושלם, אם שני הצדדים מסכימים  אייל אוסטרינסקי:  

שלוקחים זמן לתקן-  

אם אני מבין נכון, באמת, די להפריע. אם אני מבין  אורי קידר, יו"ר:  

נכון, שי אתה טוען, שמה ששלמה אומר זה פשוט שקר, 

שיש הסכמים מושלמים, שכבר מגבשים את ההסכמות 

של כלל הצדדים, ופשוט לא מוגשות כדי להסתיר 

אותם, זה מה שאתה אומר?  

לא, אני אומר שיש הוראות בחוקה, לגבי מועדי הגשת  עו"ד שי תקן:  

הסכמים קואליציוניים.  

עזוב את ההוראות בחוקה, השאלה האם ההסכם גמור  אורי קידר, יו"ר:  

או לא גמור.  

אורי, אני לא רוצה להגיד, לתת ציון לאף אחד.   עו"ד שי תקן:  
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לא קשור-   אורי קידר, יו"ר: 

אני ראיתי, אולי מה שראיתי לא נכון, אני ראיתי  עו"ד שי תקן:  

הסכמים חתומים, אומר שלמה-  

ב'.   זה דיני חוזים, א'- אורי קידר, יו"ר:  

חתום זה לא אומר הושלם, אם שני הצדדים מסכימים  אייל אוסטרינסקי:  

שהם רוצים לתקן אותו, הם יכולים לתקן אותו.  

אורי, אתה רוצה שאני אגיש מה שאני ראיתי, ואתה  עו"ד שי תקן:  

תחליט אם זה סופי או לא?  

לא צריך להחליט.   אורי קידר, יו"ר:  

סליחה, זה לא הוא צריך להחליט, זה שני הצדדים.   אייל אוסטרינסקי: 

אם [...] לא חושבים שזה גמור, אז זה לא גמור.   אורי קידר, יו"ר:  

זה לא הוא צריך להחליט, זה שני הצדדים מחליטים.   דובר:  

טוב.   אורי קידר, יו"ר:  

הם יכולים גם לתקן הצדדים.   עו"ד שי תקן:  

חברים, אם יש לך ראיות שהם מסתירים בכספת איזה  אורי קידר, יו"ר:  

חוזה חתום וזה.  

אורי, הבקשה שלי היא בכללי הגינות בסיסיים של  עו"ד שי תקן:  

הליך דמוקרטי, שהסכמים קואליציוניים שקיימים 

צריכים להיות גלויים. יש פה סיעה, שכבר מתמודדת 

כסיעת אם, מן הסתם יש ביניהם הסכמות.  

הטענה נשמעה, בוא נמשיך הלאה. חלאס.   אורי קידר, יו"ר:  

אני מבקש שתיתן לי להשלים את דבריי.   עו"ד שי תקן:  

לא, השלמת את דבריך שלוש פעמים.   אורי קידר, יו"ר:  

אני מבקש-   עו"ד שי תקן:  

סליחה, אני לא מוכן. דיברת מספיק, שמענו, קיבלת  אורי קידר, יו"ר:  

תשובה, דיברת עוד פעם ואחרי זה עוד פעם, ועכשיו 
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אתה רוצה לתת השלמה, לא תהיה השלמה, מספיק, 

חלאס.  

אה, חזרנו אחורה, בסדר.   עו"ד שי תקן:  

חלאס. מספיק. חזרנו אחורה.   אורי קידר, יו"ר:  

יו"ר ועדת הבחירות שוב נוהג איפה ואיפה. אצלנו הוא  עו"ד שי תקן:  

מדקדק על קוצו של יוד-  

איפה ואיפה, זה כשלא נוח לך, בסדר.   אורי קידר, יו"ר:  

פה מפרים בצורה ברורה את הוראות החוקה.   עו"ד שי תקן:  

הבנו. בסדר.   אורי קידר, יו"ר:  

חותמים הסכמים, מסתירים אותם מהציבור, אני מפנה  עו"ד שי תקן:  

את תשומת הלב, אומרים נגלגל את זה הלאה-  

סבבה. בוא נמשיך הלאה.   אורי קידר, יו"ר:  

ניפגש ביום רביעי ברשות שיפוט ונדיח אותך.   עו"ד שי תקן:  

ההסכם הזה גם מסתיר מעיני הציבור.   אייל אוסטרינסקי:  

בסדר.   אורי קידר, יו"ר:  

בסדר, נו.   כוכבה קניסטר:  

ההסכם הזה גם מסתיר מעיני הציבור. איפה החלוקה  אייל אוסטרינסקי:  

בוועידה? איפה החלוקה בבינ"ה? איפה החלוקה 

במוסדות? זה הסכם שמסתיר גם מעיני הציבור.  

אייל, אין צורך, אין צורך, בסדר. הלאה, יש מכתב-   אורי קידר, יו"ר:  

מה זה ההסכם הזה? מה יש בו? אין בו כלום.   אייל אוסטרינסקי:  

חלאס, יש מכתב, אני בסעיף 2-   אורי קידר, יו"ר:  

תן לי רגע.   נחום אסד:  

אתה רוצה לדבר על הפתקים, כן.   אורי קידר, יו"ר:  

אני רוצה רגע להראות לכם, למי שלא היה בפיילוט, זה  נחום אסד:  

מצגת.  



 

 

  4.4.2022 ועדת בחירות                                               

 

עמוד 112 מתוך 128 
נוצר על ידי  

 112

 

 

רגע, אבל ההחלטה התקבלה כבר.   אייל אוסטרינסקי:  

שניה. למי שלא היה בפיילוט, אני מראה לכם, זה המסך  נחום אסד:  

הצבעה, המסך פתיחה [...] מילה במילה, מה שכתוב, 

אני כבר מראה לכם הכל. גם לגבי נעמ"ת אני אתייחס. 

ברגע שבן אדם יגיע, אחרי שבדקו אותו, הוא עושה, 

נכנס, מתחיל הצבעה, מופיע לו מסך שאומר לו גבר, 

בסדר? גבר, יש לך שתי הצבעות, אחד ליושב ראש 

ההסתדרות ולוועידת ההסתדרות ומועצת מרחב. הוא 

מתחיל הצבעה, מופיעים לו, זה סתם דוגמאות לא 

אמיתיות כי עוד אין את האמיתי, כשיהיה את האמיתי, 

אתם תקבלו אותו אחת לאחת. ואז יש את המועמדים, 

החליט שהוא בחר בישראלה, אומר לו תשמע, אתה 

בחרת בישראלה, מאשר, לוחץ ואז הוא בוחר את 

הועידה ואת מועצת המרחב, בסדר? לחץ על ועידה 

מועצת מרחב, הוא אומר לו מה בחרת, מאשר, ומסיים 

את ההצבעה שלו, תם ונשלם, הוא לא מקבל את 

נעמ"ת. זה בסך הכל, שתי הצבעות, לא יותר, בעברית, 

ערבית, הכל, כל אחד בוחר מה הוא רוצה. עכשיו, 

אנחנו מדברים על נעמ"ת, אישה, יש פה נשים? התחל 

הצבעה, היא מתחילה הצבעה, תסתכלו גם על 

הכותרות. הוא אומר לה, שלושה שלבים יש לך, לא 

שניים כמו גבר. אחד, בחירה לתפקיד יושב ראש, 

לוועידת הסתדרות מועצת מרחב, בחירה לוועידת 

נעמ"ת ולמועצת המרחב, אוקיי? ואז היא מתחילה 

הצבעה, ושוב פעם, אני אומר בשתי שפות, עברית 

וערבית.  
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לא, פה אין לך תמונה, אבל.   בני עיני:  

זה היו"ר, כן.   דוברת:  

בוחר את היו"ר, בחרה, ממשיכה. עכשיו תסתכלו על  נחום אסד:  

הכותרת: נא הגישי בחירתך לוועידת ההסתדרות 

ומועצת המרחב, בחרה, בסדר? הלאה, ומאשר לה: 

אומר לה מה היא בחרה עד עכשיו בכל שלב, עושה 

אישור, ואז היא מקבלת את הכותרת הזו שביקשתם 

שהיא כבר קיימת, תקשיבו.  

גיל אייזנשטיין קנה: זה בדיוק אותו דבר.  

אבל תקשיבו, זה רק אישה מקבלת ולא גבר. נא הקישי  נחום אסד:  

בחירתך לוועידת נעמ"ת ומועצות-  

גיל אייזנשטיין קנה: בקיצור, זה אותו דבר כמו שכתוב-  

שנייה אחת, זאת אומרת זה רק אישה מקבלת.   נחום אסד:  

גיל אייזנשטיין קנה: זה רק אישה מקבלת אז אתה לא תדע.  

לא, גבר לא מקבל את המסך הזה, יש לו רק שניים.  נחום אסד:  

ברגע שהיא בוחרת, תם ונשלם, סיום הצבעה ובזה 

נגמר הסיפור. עכשיו, רגע, מבחינת הכיתוב, הגודל, זה 

7 על 8, גם התמונה, גם הכיתוב, גם הכינוי וגם שם 

הרשימה, זה אחד לאחד. בדקתי עכשיו אם אני יכול 

לשנות את הגוון של הנשים לסגול-  

ברשותך-   שלמה אביטן:  

גיל אייזנשטיין קנה: רגע, רגע.  

אל תגידי לי רגע, כשאני מעיר הערה. הוא הוציא פה  שלמה אביטן:  

את המקליט, הוא מקליט פה את כל הדיון. הוא הוציא 

מקליט.  

סיגריות הוציא, הוא הלך לעשן.   אריק נדב:  
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שיקליט. שיקליט.   כוכבה קניסטר:  

רק שנייה, מותר, אם הוא מקליט כשהוא נוכח-   אורי קידר, יו"ר:  

הסיגריות, הלך לעשן, עצבני.   אריק נדב:  

לא משנה, אבל זה חוקי להקליט כשאתה נוכח, זה  אורי קידר, יו"ר:  

חוקי.  

חוקי להקליט, הוא צריך להצהיר שאני מקליט, זה הכל.  כוכבה קניסטר:  

מותר לו להקליט.  

לא, לא צריך.   אורי קידר, יו"ר:  

תשמע, תשמע, אם אני מקליט אותך-   אריק נדב:  

אם מקליט עורך דין אחר, כן, אבל לא ב[...].   אורי קידר, יו"ר:  

באופן סמוי, מהצד, אם אני לא מדבר איתך, זה עבירה,  אריק נדב:  

אבל אם אני מדבר איתך עכשיו-  

[מדברים ביחד]  

רגע, תנו לו לסיים.   דוברת:  

לא לפחד מהפחד.   אריק נדב:  

חבר'ה, אני רוצה לאשר, מספיק בעד ונגד.   בני עיני:  

גיל אייזנשטיין קנה: רגע, תנו לו לסיים.  

אז אני אומר, אז הכותרת נשארת הכותרת אותו דבר,  נחום אסד:  

מה שכן, בדקתי והרמתי טלפונים, אם אני יכול לשנות 

את הגוון של הפתק לסגול, אפשרי, להפוך אותו לסגול. 

בזה תם ונשלם?  

[מדברים ביחד]  

[...] נעמ"ת מתחת.   אורי קידר, יו"ר:  

אין, אי אפשר.   נחום אסד:  

לא בפתק, במסך.   אורי קידר, יו"ר:  

למעלה, אי אפשר, אי אפשר.   נחום אסד:  
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תראה לי את זה, אני אדבר איתם.   אורי קידר, יו"ר:  

בבקשה.   נחום אסד:  

אין בעיה, הבנתי את עמדת הוועדה, בסדר.   אורי קידר, יו"ר:  

אבל למעלה כן-   נחום אסד:  

הבנתי, בסדר, יהיה סגול, יהיה כתוב נעמ"ת בגדול.   אורי קידר, יו"ר: 

[מדברים ביחד]  

טוב, חברים, חברים, הסעיף הבא, יש לנו 3 הסברים  אורי קידר, יו"ר:  

שנחום צריך לתת. חברים ברשותכם, בני, אתה יכול 

לעמוד אבל לא לדבר. קיבלנו מכתב משי תקן בנושא 

פריסת קלפיות במגזר הערבי.  

הוא לא כאן.   עו"ד יחיאל שמיר: 

אולי נדלג?   עו"ד יפתח הלינג: 

אני לא יכול לשלוט, אנשים יוצאים.   אורי קידר, יו"ר:  

אבל הנה יושב פה איך קוראים לו.   נחום אסד:  

קיבלנו מכתב מעורך דין שי תקן-   אורי קידר, יו"ר:  

שניה אחת. קראתי לו.   אריק נדב:  

מענה, מכתבו של עורך דין שי תקן, מיום 22.3 בנושא  אורי קידר, יו"ר:  

פריסת קלפיות במגזר הערבי, בבקשה נחום תסביר 

בבקשה את המכתב ואת התשובה.  

טוב-   נחום אסד:  

אבל חכה לו, כי אז נחזור על זה עוד פעם.   אייל אוסטרינסקי:  

כן נו, מה? דקה, תקראו לו.   עדי זמיר:  

באמת, אני צריכה ללכת.   כוכבה קניסטר:  

אל תעשה לחברך, מה שנקרא.   עדי זמיר:  

 

עדכון בדבר שינוי מיקום שלוש נקודות הצבעה שאושרו בוועדה 
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כן, אבל טוב בסדר, סעיף 3: עדכון בדבר שינוי מיקום  אורי קידר, יו"ר:  

שלוש נקודות הצבעה שאושרו בוועדה. נחום, בבקשה 

תציג את השינוי.  

טוב, שלושה שינויים, לא במספרים, לא במספר  נחום אסד:  

הקלפיות, לא כלום. אנחנו כל הזמן בודקים ובודקים 

את עצמנו. נרשמו בתעשייה אווירית איקס קלפיות 

שאושרו פה אחד בוועדה, אני חוזר, פה אחד בוועדה 

כולל נציגי כולנו. וכשאנחנו עשינו בדיקה וגם האירו 

את עינינו בעניין הזה, מסתבר שבטעות נרשמו כל 

הקלפיות בלוד, תחת רשימה אחת, אבל בעצם היה 

צריך להיות שלוש קלפיות במפעל שלא נמצא בלוד, 

הוא ליד לוד, באר יעקב ליד לוד. אנחנו, כל מה 

שאנחנו מבקשים זה לא לשנות לא את המספר קלפיות, 

לא שום דבר, להשאיר את הכל אותו דבר, הכל יישאר 

כמו שהיה, רק פשוט שלוש נרשמו בטעות בתוך מתחם 

תעשייה אווירית, עוברים לבאר יעקב, למתחם של 

תעשייה אווירית, זה השינוי היחיד.  

השינוי הזה מקובל. אני רוצה לעשות הצבעה על  אורי קידר, יו"ר:  

הנושא הזה.  

תן לי לסיים, יש לי עוד שני-   נחום אסד:  

מה, זה לא באותו, זה לא בזה?   אורי קידר, יו"ר:  

נחום אסד:  זה באותו סעיף.  

אה, סליחה, סליחה. זה נשאר אותו דבר. בירושלים,  אורי קידר, יו"ר:  

הכנו, הרי איחדנו בין מקומות עבודה. בירושלים, שני 

מלונות היו אמורים להצביע, הכל היה בסדר והצבנו 
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קלפי במקום אחד, קיבלנו אישור. בבדיקה של 

השבועיים האחרונים, הסתבר שהמלון הזה סגור, יש בו 

20 עובדים בלבד, לא פעיל, ואי אפשר להשאיר את 

הקלפי שם,  

לנייד אותו.   כוכבה קניסטר:  

אז במקום ששני מלונות, המלך שלמה והשני, יבואו  נחום אסד:  

לאותו מלון שהוא כרגע סגור עם 20 עובדים שרק 

שומרים על הבניין, נעתיק את הקלפי, לא נשנה שום 

דבר, לא את הועדה, לא כלום, למלון אחר. לא מוסיפים 

קלפיות, לא מורידים קלפיות. והמקום השלישי, נרשמו, 

זה אמרתי באר יעקב, בשפלה, מל"מ אמרתי, ובקריית 

אונו, בית השחמט. שלוש קלפיות היו במקום אחד, 

וקיבלנו אישור, זה אותו רחוב, זה אותה כתובת, מבנה 

אחר ליד מבנה העירייה. במקום ששלושתם יהיו 

במקום אחד, פיצלנו אחד למבנה העירייה אבל שתיים 

נשארות באותו מקום, אין שינוי בקלפיות, אין שינוי-  

איזה עיר?   דובר:  

בקריית אונו. אחת קיבלנו אישור מראש העיר שם,  נחום אסד:  

ופשוט במקום להביא את כל העירייה לעניין הזה, יהיה 

להם קלפי אחת, ושתי קלפיות נשארות באותו מקום, 

אין שינוי במספרי הקלפיות. זה לגבי סך הכל 

השינויים, ואתם תקבלו את העדכונים, אוקיי?  

חברים, מי בעד השינוי שנחום הציג?   אורי קידר, יו"ר:  

ללא תוספת קלפיות, חברים, זה חשוב להדגיש. פה  נחום אסד:  

אחד. תודה רבה.  
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מכתבו של עו"ד שי תקן 

 

אוקיי, אתה רוצה לחזור לשני?   נחום אסד:  

כן.   אורי קידר, יו"ר:  

בוא נחזור למכתב. המכתב הופנה לוועדת הבחירות,  נחום אסד:  

לכן זה נמצא אצלכם כאן. פנייה לוועדת הבחירות של 

הסתדרות העובדים הכללית, תיקון עיוותים בפריסת 

קלפיות במגזר הערבי. זה לא במגזר הערבי, זה 

בשלושה מרחבים במגזר הערבי, כאשר יש התייחסות 

גם לנצרת. גליל מרכזי, משולש דרומי, ומשולש צפוני. 

 28.2.2022 אז אני רוצה רגע להתייחס רק לעובדות. ב-

אישרה הוועדה פה אחד את מערך הקלפיות, כמו 

שהזכרתי לפני כן. גם חוקת הבחירות קובעת שקלפיות 

מגורים אפשר לשבץ 900 אנשים, אני אסביר תכף גם 

מדוע, מאחר ובקלפיות המגורים אחוז ההצבעה נמוך 

20 אחוז סך הכל, ולכן המספר הזה  מאוד, בין 10, 15 ל-

מופיע. לא חרגנו בקלפיות שאנחנו הצבנו במקומות 

האלו. דבר נוסף, דבר נוסף, כשאנחנו מסתכלים על 

אחוזי ההצבעה, ואמרתי איך זה ברמה ארצית, ובמגזר 

הערבי יש אחוז הצבעה קצת יותר גבוה. הוא מסתכם, 

וכל מה שאני אומר לכם חבר'ה, נמצא פה אצלכם, הוא 

מסתכם בין 40, 43 אחוז, 50 אחוז ולא מעבר לזה, 

ועכשיו אני אכנס קצת יותר לפרטים. יש לכם פה 

בבקשה את הטבלה שנמצאת, אני גם הוצאתי בכדי 

שתראו את זה במו עיניכם, הוצאתי גם את התוצאות 

שהיו בבחירות 2017 במשולש דרומי, תכף אני אתייחס 
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אליהם. מספר הבוחרים עמד על 6,141, הצביעו 3,466. 

במרחב גליל מרכזי, 9,537, הצביעו 5,400 וזה רק מחזק 

את מה שאמרתי מבחינת אחוזי הצבעה, ובמרחב 

7,132, הצביעו 2,624 אנשים. והייתה  משולש צפוני מ-

התייחסות גם לגבי נצרת, אז 7,958 בעלי זכות בחירה, 

הצביעו 3,772. למה אני אומר לכם את זה? מכיוון שגם 

במכתב, נכתב שתהיה צפיפות ושיהיה דוחק, אז אני 

אומר שלא יהיה דוחק, ולא יהיה שום צפיפות. דבר 

נוסף, במכתב של שי יש בקשה להוסיף, ותראו את זה 

אצלכם בחומרים, להוסיף קלפיות ניידות במגורים. לא 

קיים מושג כזה, אין דבר כזה קלפי ניידת, מכיוון 

שאנחנו שולחים גם הודעה לבוחר. קלפי מגורים זה 

קלפי מגורים. קלפי ניידת היא המקרה האחרון בצירוף 

של מקומות עבודה או שלא נותנים לך להיכנס ויש שם 

אפשרות להצביע וכמות האנשים זה. יש גם כמובן 

בקשה לתוספת של מערך קלפיות. דבר נוסף שצוין 

במכתב זה בקשה להוסיף במשולש צפוני, במועאוויה, 

מוסמוס, מושפר, בדיה, קלפיות, אבל יש גם מינימום 

שבמינימום, שזה 100 אנשים בקלפי, ביישובים האלו 

16 ו-87, ויש גם 156 וגם 184, אבל כל השמות  יש 92 ו-

שמופיעים כאן, תסתכלו בספר הבוחרים, לא תראו 

אותם כיישובים, הם כולם תחת כותרת מעלה עירון או 

מועצה מקומית בסמה, זה מין כאלה כפרים. גם 

הקילומטרז' שנרשמו כאן בדקתי את זה באופן אישי, 

זה 9 קילומטר, 656, הקילומטרים הם נורא נורא 

צפופים. דבר נוסף, כשאנחנו מסתכלים על המספרים 
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של הבז"בים והקלפיות, אז תראו בבקשה שמערך 

הקלפיות של 2022,ביחס ל-2017, גדל, גדל ולא קטן. 

תראו את המספרים, יש לכם את זה במסגרת הקלפיות. 

2017 עם  עכשיו, אם אנחנו מסתכלים על מה שהיה ב-

פתקים ומעטפות, ששם אפשרנו זמן רב לכל בן אדם 

להצביע, בשום קלפי לא שמענו שום טענה, לא של 

לחץ, לא של זמן או שלא הספיקו. 14 שעות עבודה 

בקלפיות, כשאנחנו היום בשיטה ממוחשבת, בערך 

לוקח 20 שניות לבן אדם להצביע. לא 20, לקחנו חצי 

דקה וגם דקה, עדיין אנחנו בכיסוי מלא של הבז"בים 

במקומות האלו, ואין צורך, ואם לזה מצרפים את אחוז 

80 אחוז, אנחנו מגיעים  70 ול- ההצבעה ותלכו ל-60, ול-

למצב שיש לנו אפשרות לתת לאותו מצביע, אני חושב 

שאין מקום פה לשנות שום דבר. אני חושב שההסבר 

מניח את הדעת, וזה אחרי בעיקר עבודה יסודית של 

הרבה זמן.  

[מדברים ביחד]  

לא, אני אומר זה הביטוח שלי.   נחום אסד:  

[מדברים ביחד]  

חברים-   אורי קידר, יו"ר:  

 

משקיפים  

 

רגע, יש עוד סעיף.   נחום אסד:  

אה נכון, נכון, סליחה, משקיפים, זה דווקא חשוב.   אורי קידר, יו"ר:  
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לגבי משקיפים, וזה חשוב, אני, אחרי שנסיים את הדבר  נחום אסד: 

הזה פה ונוכל לבנות את כל הערכות ולסיים אותן, כי 

צריך לסיים את זה מהר מאוד מאוד מאוד, על מנת 

שנוכל לצאת לשטח, אנחנו שינינו את השיטה לגבי 

המשקיפים גם בבחירות האלו. אין יותר את כל 

הטופסולוגיה שהייתה. אתם תקבלו את רשימת 

הקלפיות עוד פעם, עם רשימת כותרות, ישבצו לכל 

רשימה מגיע משקיף אחד, ישבצו את הבן אדם, שם 

משפחה, מספר טלפון וכתובת האימייל שלו. ברגע 

שהפרטים האלו נבדקים אנחנו נשלח כוועדת בחירות 

לאותו בן אדם הודעת סמס. בתוך ההודעה, יהיה לו 

קישור, הוא ילחץ על הקישור, הוא ימלא במקום טופס 

101 שהוא באורך הגלות כפול פעמיים, הוא ימלא 

שישה סעיפים בסיסיים בלבד, שכבר אושרו, זאת 

אומרת לא צריך יותר מהם, לצורך בחירות. ימלא את 

הפרטים שלו, ימלא את חשבון הבנק שלו, ימלא את 

הכל, ויהיה את הקלפי. את כל זה אנחנו חייבים 

להכניס ולשתול [...] על מנת שכשיגיע המשקיף המזכיר 

יידע לזהות אותו, הוא יגיע לקלפי, הוא ירשום אותו 

באיזה שעה הוא נכנס, באיזה שעה הוא מסיים, ובסוף 

יום הבחירות אנחנו נוציא את כל הפלט מתוך 

המחשבים, נביא את זה לעיבוד שכר, ומה שהצבנו 

24 במאי, שעד ה-10.6  והגדרנו, שהבחירות יתקיימו ב-

נשלם לכולם בהעברה.  

משמרת אחת?   דובר:  
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רק שנייה, בהעברה בנקאית ישירות לחשבון הבנק שלו.  נחום אסד:  

בן אדם שיטעה במסד נתונים, המערכת לא תקלוט 

אותו, עד שהוא לא ימלא את הפרטים: חשבון בנק, 

מספר חשבון, כל הפרטים.  

מישהו יכול לחזור רק על הסכום אולי?   בני עיני:  

כן, מיד נגיע גם לסכום. זאת אומרת, ברגע, שזה יאושר  נחום אסד:  

הוא ייקלט אצלנו במערכת, ברגע שדווח עליו שעבד 

יום עבודה. אם הוא צריך לעבוד 8 שעות, ועבד 6 

שעות, הוא יקבל עבור 6 שעות, עבד 10 שעות, יקבל, 

עבד 16 שעות, יקבל. אנחנו גם קיבלנו אישור ממשרד 

הכלכלה להעסקת עובדים מעל 12 שעות ביום 

הבחירות, אפילו הכנסת לא עושה את זה. חילי, תודה 

לצוות שלו, לחבר'ה שסייעו ויש לנו את האישור הזה. 

המחיר, המחיר שעה, אחרי כל הבדיקות שבעולם, 

והתאמה לכנסת, יעמוד על 61 שקלים לשעת עבודה, 

ומתוך זה כמובן ניכינו מס, 25 אחוז, יקבל עוד 50 

שקלים בגין כלכלה ונסיעות עבור אותו יום, ובמידה 

ויהיו שעות נוספות, אז יקבל גם את השעות הנוספות 

שלו בהתאם לחוק. עד כאן בסדר?  

מעולה.   עדי זמיר:  

עכשיו, בוא נתייחס רגע ללוחות זמנים. כמו  נחום אסד:  

שהמזכירים צריכים להיות מאוישים ומפורסמים 

שבועיים לפני, בבקשה, כל הדבר הזה ייגמר שבועיים 

לפני. אנחנו חייבים לטעון את הנתונים למערכות על 

מנת שלא יהיה מצב שפתאום כל אחד קופץ מקלפי 

לקלפי ואומר אני באתי להיות משקיף, יש לי תעודה. 
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לא, תעודה תהיה לך, אבל יהיה כתוב לאיזה קלפי. 

רוצים לעשות שינויים חריגים קטנים, תיקחו בחשבון 

שזה ייצר לו עיכוב עם התשלום, אנחנו לא רוצים 

ליצור עיכוב, אנחנו רוצים לשלם במיידי, כי להוציא 

את זה מחשובית ייקח שעתיים שלוש, לעבד את זה 

ולראות כמה מגיע לבן אדם, ולעשות את החשבון, כי 

בסוף התשלום הוא ילחץ על קישור וייצא לו תלוש 

משכורת עבור אותו יום. זאת אומרת, אין מגע יד אדם, 

וזה הולך להיות הכי חלק שיש בעולם, ולא לשלם לבן 

אדם אחרי חצי שנה. במידה ויהיו חילופים ביום 

הבחירות, נתמודד עם זה, אבל אל תביאו את זה למצב 

שכל החילופים ביום הבחירות, כי אחר כך יש בעיה 

לשלם לאנשים, וגם חצי שנה אחרי זה לא ישלמו להם, 

זוכרים את המערכות שהיו לפני. זה בסדר? זה ברור?  

מאיזה שעה בדיוק הם מגיעים?   עומר לובטון:  

עכשיו, מה זה מאיזה שעה?   נחום אסד:  

מאיזה שעה המשקיפים מגיעים?   עומר לובטון: 

המשקיפים מגיעים-   נחום אסד:  

זה משתנה בין קלפי לקלפי, יש קלפיות של 4 בבוקר,  עדי זמיר:  

יש של 8.  

5, ואחרונה  לא של 4, הקלפי הראשונה נפתחת ב- נחום אסד:  

10 בלילה. ברשימה של הקלפיות שתקבלו,  נסגרת ב-

תקבלו אותן עוד פעם, עם השעות והזמנים, והמשקיף 

צריך להגיע שעת פתיחת הקלפי, ולצאת בסיום 

ההצבעה. יחליט לעזוב לפני, המזכיר יסגור לו את 
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העבודה, ברגע שהוא יצא ממתחם הקלפי, בסדר? לא 

אומר לשירותים, הוא יכול.  

מי מוציא לו את הכתבי מינוי?   שלמה אביטן:  

הכתבי מינוי אנחנו ניתן להם, ניתן את זה לרשימות,  נחום אסד:  

לרשימות, בהתאם למה שייקלט במערכות אצלנו.  

אפשר להחליף?   שלמה אביטן:  

אפשר להחליף, אבל שלמה, זה יוצר בעיה כי-   נחום אסד:  

בסדר, רק שואל שאלה.   שלמה אביטן:  

כל אחד יכול להיות משקיף, כי בן אדם יכול להיות  נחום אסד:  

חולה, זה בסדר. אבל לעשות את השינויים האלו בתוך 

המערכות הממוחשבות, זה ייקח יותר זמן מבחינת 

התשלום, לקחת את זה בחשבון. אבל, אם ערוכים 

10.6 נוכל להוציא לכולם  לפני, הבחירות מסתיימות, ב-

שכר אוטומטית לבנק, אוטומטית לבנק, בסדר? זה 

מקובל, הכל בסדר?  

נחום, כל משקיף מוצב לקלפי מסוימת?   עו"ד שי תקן:  

כן, אתם מציבים אותו לקלפי מסוימת. במידה ורוצים  נחום אסד:  

לעשות שינוי, אפשר לעשות את השינוי, אבל תימנעו 

מזה, על מנת שאנחנו נוכל להגיע לתשלומים באופן 

חלק, לא להגיע אחר כך לבירורים. אבל יכול לקרות, בן 

אדם היום חולה קורונה ולא מגיע, אז ירצו להחליף 

אותו, הכל בסדר. תזכרו, אתם יש עוד איזשהו מכתב 

שאני אשיב לכם, אבל גם לעניין הניידות, השעות הן 

שעות מדויקות, אם ניידת צריכה לצאת והיא עכשיו 

עם שני משקיפים והמשקיף לא הגיע, הניידת לא מחכה 

למשקיף, היא נוסעת כי יש לה לוחות זמנים קבועים, 
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אז תקפידו. אבל אם הוא יגיע באיחור לקלפי שהיא 

קלפי סטטית, אז ירשמו אותו למתי שהוא בא.  

5 בבוקר עד 10 בלילה, בן אדם  לבית חולים למשל, מ- אריק נדב:  

לא יכול לעבוד חצי יום, הוא יכול להחליף במשך היום 

עם מישהו אחר?  

חצי.   אפשר לעשות חצי- נחום אסד:  

גיל אייזנשטיין קנה: מראש, כאילו? אם אנחנו מראש אומרים, חצי חצי?  

אפשר.   נחום אסד:  

גיל אייזנשטיין קנה: אז הוא יקבל את השכר?  

הוא יקבל את השכר על השעות שהוא עבד נטו.   נחום אסד:  

גיל אייזנשטיין קנה: ברור.  

אבל אז, נגיד שלקחת 16 שעות עבודה ונתת לבן אדם  נחום אסד:  

8, אז הוא יקבל רק את ה-8, אין לו שעות נוספות, גם 

8 הוא מקבל את 8.   אם הוא בא אחרי, ב-

גיל אייזנשטיין קנה: בסדר, אבל אם יש לו 10 בלילה זה יותר מ-  

50 שקל הנסיעות האלה?   ושניהם מקבלים את ה- אריק נדב:  

כן, כן.   עדי זמיר:  

נתמודד עם זה.   נחום אסד:  

סיימנו חברים?   אורי קידר, יו"ר:  

רגע, זה בסדר?   נחום אסד:  

כן, כן. רק נוציא עדכון מסודר.   אורי קידר, יו"ר:  

  ? יש עוד משהו ב- נחום אסד:  

לא.   אורי קידר, יו"ר:  

טוב.   נחום אסד:  

נחום, תודה רבה.   עדי זמיר:  

אין בעד מה.   נחום אסד:  
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גיל אייזנשטיין קנה: תודה. 
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החלטות שנתקבלו בישיבת ועדת הבחירות 
בישיבתה בתאריך 4.4.2022 

 

 

אישור מועמדות רשימת עוגנים    .1

פה אחד אושרה מעמדות עוגנים בכפוף לתיקונים פורמליים כפי 

שהוצגו על ידי יו"ר הועדה. 

 

אישור מועמדות רשימת סלע    .2

ברוב קולות הוחלט להלן: הוצגו בפני הועדה הליקויים ברשימות 

התומכים שהוגשו מטעם רשימת סלע הן במרחבים שלא הוגשו 

רשימת תומכים להקמת רשימה חדשה, של 500 חתימות והן 

לוועידה של ההסתדרות. בהינתן אפשרות לרשימת סלע להוסיף 

חתימות בעלי זכות בחירה הן במרחבים שלא הוגשו כלל של 

תומכים, והן בוועידה, במקום חתימות שנפסלו או בוטלו על ידי 

ועדת הבחירות, חתימות אלה יוגשו לא יאוחר מיום ה- 13.4. 

במקרה ומספר החתימות שהוגשו מטעם רשימת סלע יעמדו 

בדרישות החוקה הסיעה תוכל להתמודד. במידה ולא, רשימת 

סלע לא תהא רשאית להתמודד בבחירות. במקרה זה סיעת כולנו 

תתמודד שלא במסגרת רשימת אם. 

 

ההסתדרות  שם וכינוי הרשימות לוועידת   .3

ברוב של 14 חברים הוחלט:  

רשימת עוגנים בראשות ארנון בר דוד – הוחלט כי במסך   •
היו"ר תופיע תמונה, תחתה יהיה כתוב "ארנון בר דוד", תחת 

זה יהיה כתוב "יו"ר רשימת עוגנים".  
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במסך הרשימה לוועידה יהיה כתוב "עוגנים" בגדול, מתחת 

לזה "עוגנים בראשות ארנון בר דוד". 

במסך נעמ"ת יהיה כתוב "עוגנים בראשות ארנון בר דוד" 

בצבע סגול ו"נעמ"ת" בתחתית.  

עופר עיני – הוחלט לדון בישיבה הבאה.    •
 

עדכון בדבר שינוי מיקום שלוש נקודות הצבעה שאושרו    .4

בוועדה 

פה אחד אושרו שינויי מיקום שלוש נקודות הצבעה שאושרו 

בוועדה.  

 


